Desert Rogues Part 2

The Prince & the Pregnant Princess

The Sheik & the Princess in Waiting

The Sheik & the Princess Bride

The Sheik & the Bride Who Said No

The Sheik and the Virgin Secretary

Susan Mallery

Table of Contents

The Prince & the Pregnant Princess

The Sheik & the Princess in Waiting

The Sheik & the Princess Bride

The Sheik & the Bride Who Said No

The Sheik and the Virgin Secretary

The Prince & the Pregnant Princess

Susan Mallery

Contents

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Chapter Twelve

Chapter Thirteen

Chapter Fourteen

Epilogue

Chapter One

“H is Royal Highness, King Hassan of Bahania, requests the pleasure of your presence at the marriage of his most precious daughter, Princess Zara.”

Rather than read any further, Cleo Wilson fingered the thick paper and rubbed the raised lettering of the royal family’s crest. How often did a woman like her get an invitation to a royal wedding? Attending would be the social event of a lifetime. She should be wildly excited. Thrilled even. And she would be—just as soon as she stopped having a pressing need to throw up several times a day.

Cleo slumped down in a kitchen chair and thought seriously about banging her head against the table. At least a concussion would be a distraction. Then she reminded herself that she had to stay healthy for the sake of her baby. She rested a hand on her slightly rounded stomach, as if offering comfort and an apology.

“No head banging,” she murmured. “I promise to be sensible.”

Unfortunately, being sensible meant she had to fly to Bahania for her foster sister’s wedding. It meant getting fitted for her maid of honor dress, smiling in such a way that Zara didn’t guess there was anything wrong. It also meant keeping her pregnancy from everyone she ran into, most especially the father of her child.

Somehow she didn’t think that all the deep breathing in the world was going to help her stress level.

It wasn’t supposed to have turned out this way, she reminded herself. At twenty-four she was supposed to have her life together. Or at least maintain an illusion of competence and goal setting. She’d even sworn to herself that she wouldn’t make the mistake of getting involved with an incredibly inappropriate man ever again. So much for that promise.

Four months ago she’d done the unthinkably stupid. Really. It was so dumb she should win an award. She pictured a nameless master of ceremonies opening a red-lacquered envelope: “The Golden Burro for most inappropriate and really dumb sexual relationship on the planet goes to Cleo Wilson, night manager of a local copy shop who not only slept with a royal prince. She accidentally got pregnant by him.”

Two weeks later Cleo flew out of the Spokane airport, en route to Bahania. This trip was very different from the one she’d made nearly six months before with Zara. Then she and her foster sister had been looking into the unbelievable possibility that Zara might be the illegitimate daughter of King Hassan. While Cleo had been the one encouraging Zara to find out the truth, she’d never thought that her sister might actually be a princess. A relative, yes. Royalty, no.

It had taken a few days in the royal palace, followed by someone actually saying the words Princess Zara for Cleo to grasp that the girl she’d once shared a bathroom with was now a member of the Bahanian royal family. While Cleo had been happy for Zara’s good fortune, she’d been left feeling as though she was once again on the outside looking in.

They had begun that trip with high hopes, great expectations and cheap, economy-class seats. Now Cleo found herself heading east on a private jet. And not just any private jet. This wasn’t some eight-seater, executive-class transportation. Nope, she had an honest-to-goodness Boeing 737 all to herself. Instead of a couple hundred other passengers, there was her, two flight attendants, a pilot, copilot and enough food to feed Rhode Island. She knew because she’d checked out the galley on her exploration of the plane before they’d taken off.

In addition to enough supplies to satisfy all her culinary wants, there were two bedrooms, a living room, a dining room, a workout room, three bathrooms—real bathrooms with showers and space to turn around—along with an office area. Cleo settled in the living room and gazed out the window. Later, when her body clock told her it was her bedtime, she would retire to a real bed and, in theory, arrive in Bahania rested and refreshed.

In reality she would toss and turn all night. The lack of sleep would create charming dark circles under her eyes and the on-going morning sickness would make it impossible to enjoy all the desserts the flight attendants had promised to prepare.

Nearly seventeen hours later, after one quick pit stop for gas, they arrived at the Bahanian International Airport. Cleo collected her overnight case and headed for the ramp. Zara and her fiancé, Rafe, stood waiting at the other end.

Zara threw herself at Cleo and hugged her close. “I’ve missed you.”

“Me, too.”

Cleo didn’t dare say any more. Unfortunately, her hormones were doing their darnedest to turn her into a babbling, sobbing idiot every time she saw a sappy commercial on television. Who knew what they would do in this circumstance.

Zara hugged her again, then released her and held her at arm’s length. “You look great,” her sister said.

Cleo laughed. “No. I look like something the cat gacked up. You look great.”

And of course she did. Zara had been blessed with the finest the gene pool had to offer. As if being tall and model slender wasn’t enough, she also had long, dark hair and beautiful brown eyes. Then there was the whole smart-funny-nice thing going on with her. If Cleo didn’t adore her sister, she would have backed the car over her years ago.

As they were technically only foster sisters, Cleo found herself about as far from tall, slender and dark-haired as physically possible. She was short, curvy—okay, plump—with short blond hair that she generally wore sort of spiky. Her lone claim to beauty was her big blue eyes. Zara would say that her big boobs were an asset, too, but Zara would be wrong.

“Hey, little sister,” Rafe said, moving in for his greeting.

Rafe Stryker, American hunk, honorary sheik, rich guy and deeply in love with Zara. Cleo sighed. Some girls had all the luck.

She hugged her brother-in-law to be, then fought back hormonal tears.

“Thanks for coming to get me,” she said, hating herself for wondering if Sadik had bothered to make the journey to the airport, as well. Not that she had to look around to check. If he’d been there he would have muscled his way to the front and monopolized her attention. He was an arrogant, self-centered, generally annoying guy. So why was she disappointed he hadn’t bothered to come say hi?

Zara linked arms with her as they headed out of the royal family’s private terminal. Cleo knew that her suitcases would have already been put in the trunk of the waiting limo. If only real life could be this good.

“I’m so glad you’re here,” Zara said. She motioned for Cleo to slide onto the back seat of the limo first. “The last few months have been hectic. I’ve been spending time with my father, getting to know him.” Zara paused and grinned. “My father. I still can’t believe I’m saying that.”

“It’s pretty great,” Cleo said, and meant it. She was happy that Zara had found her father after a lifetime of wondering who he was. If a part of her was envious, she supposed she would learn to live with it. Unfortunately, she happened to know that her father had died before she’d been born. There wasn’t going to be the same happy ending in her future.

“Then there is all the wedding stuff.” Zara shook her head. “It’s been a planning nightmare.”

Rafe sat in the seat opposite. “I told her we should elope, but would she listen?”

Zara dismissed him with a wave. “He says that now, but he’s pretty excited about the wedding.”

Cleo gave her future brother-in-law a doubtful glance. “He doesn’t look excited. In fact Rafe looks like he’s going to bolt.”

“He might want to, but he wouldn’t leave me.”

Zara’s confidence sent a little ping of envy bouncing through Cleo’s chest. It was intensified when Rafe gave his fiancée a look of such love and devotion that Cleo had to turn away. The moment was too personal and intimate to be shared.

“That’s right,” he said easily. “Zara’s stuck with me for the rest of her life.”

That sounded pretty good to Cleo. Oh, not with Rafe. She thought he was nice and all, but he’d never made her heart beat faster. But with someone. All she’d ever wanted was to be the most important person in someone’s life. As if that was ever going to happen.

“Tell me about the wedding,” Cleo said to change the subject. Her hormones were on overdrive, and she was about three seconds from bursting into tears.

“People are coming from all over the world,” Zara said, shaking her head in bewilderment. “It’s crazy, and scary. I like my dress, but the flowers aren’t anything I would have picked. Way too big and ornate. But there are certain flowers we have to use and others we can’t.”

“Tell her about the cake,” Rafe said with a wink that promised a fun story.

Zara launched into a convoluted explanation about flavors, colors and size. Cleo tried to pay attention, but part of her had already skipped ahead to arriving at the palace. While she’d been a little disappointed that Sadik hadn’t come to the airport, she didn’t mind putting off that first meeting. One would think that in the nearly four months they’d been apart she would have been able to recover from a brief two-week affair, but one would be wrong.

She hadn’t been able to forget him. Not for a second. So in addition to keeping everyone from finding out she was pregnant, she had to make sure she was cool and indifferent in his presence. She wasn’t convinced that was even possible, but she had to try. Not so much for the sake of her pride, but because of the baby.

She didn’t know much about Bahanian law, but she suspected everyone would be cranky if they found out she carried Prince Sadik’s baby. After all, she was pregnant with a half-royal offspring. Her worst fear was that they would take the child from her.

So she would act completely normal. And in control. With any luck her morning sickness—which did not confine itself to morning—would continue to fade. In two short weeks she would be leaving Bahania. She would return home to her regularly scheduled life. Just her and her baby. No one the wiser. Probably not even her.

The American Federal Reserve chairman had adjusted the Federal Reserve interest rate. Prince Sadik of Bahania had known the adjustment was coming, but that didn’t make him like it. The international banking community always became unsettled after such an event.

He tapped a few keys on his computer keyboard, transferring fourteen billion dollars from one account to another, then waited for the confirmation. He would not play in the currency market today. Perhaps not tomorrow either—Sadik only played when he could win.

The confirmation flashed on his screen. He hit the key to send it to the printer, then leaned back in his chair. As much as he hated to admit it, his mind was not on his work. Handling the royal family’s private fortune along with consulting with the Bahanian government’s finance minister generally kept him well occupied, but not today. Today his mind was on a night of passion that, after four months, should have faded. Unfortunately, it had not.

Even after all this time apart, he could recall every moment he had spent with Cleo.

Sadik rose and crossed to the window overlooking the formal garden that filled the central courtyard of the business wing of the palace. The English roses and hedgerows were as out of place in the desert country as Cleo had been. In a land of dark-haired beauties, Cleo had shimmered like an oasis. Blond to their brunette, fair-skinned to their golden limbs, blue-eyed to their brown. Worse, she was short and far too curvy for his sensibilities. Yes, Cleo was an oasis—lush, tempting and nearly impossible to resist.

Now she had returned. Not to him but for her sister’s wedding. He told himself he didn’t care, that seeing her again wouldn’t bother him. After all, she had walked away from his bed, which made him question her intelligence. He was Prince Sadik of Bahania and she was a mere woman. She should not have been able to leave him. After all no woman dared to abandon his bed until ordered to do so. Except for Cleo.

No matter, he told himself. Her presence in the palace was slightly less than interesting. When she arrived, he would treat her as he would a fly on the wall. As a small annoyance, nothing more. She would be invisible to him. He would not want her. Not ever again.

He returned to his desk and focused his considerable attention on his computer screen. But instead of numbers he saw the body of a woman, and in the deepest part of him he burned.

Cleo walked into the football-field-size foyer of the palace. Everything was as she remembered—huge, luxurious and filled with cats. Parts of the structure dated back nearly a thousand years, and while most of the rooms had been modernized, she still had the sense of stepping into history.

Several of the king’s cats stretched out in front of the large window facing the main entrance. Sunlight illuminated the tiled floor.

Zara paused as Cleo looked around. “How does it feel to be back?” she asked her sister.

Cleo studied the floor. It was decorated with a map of the known world…according to fourteenth-century cartographers…detailed in tiny tiles. She rubbed her toe against the boot of Italy.

“There’s a dreamlike quality to all this,” she admitted. “I can’t reconcile standing in a palace in Bahania to my normal life at home.”

Zara laughed. “Tell me about it. I have the same feeling, and I’ve been a permanent resident for nearly four months. Come on. Let’s get you settled. I’m in the suite of rooms I was in before. I hope you still want to share space.” Zara’s expression turned wistful. “I’ve missed having you around, Cleo.”

“I’ve missed you, too.”

Rafe walked into the foyer. He held her two carry-on bags. “I’ll have these delivered.”

Cleo chuckled. “Rafe, I know they’re not heavy. Or is it too demeaning for a powerful sheik to carry luggage?”

“Neither. I’m not allowed near Zara’s room.”

Zara’s good humor returned. She led Cleo toward the main hallway. “The king has been very clear about his desire to keep us separate these last few weeks before we get married. I’m guessing he doesn’t want me delivering a baby only seven months after the wedding. Rafe and I managed to sneak away a month ago when we spent that week in London, but since then…” She shrugged. “Let’s just say my fiancé is getting the tiniest bit crabby.”

Cleo tried to laugh along, but Zara’s crack about getting pregnant had hit a little too close to home. What would her sister say if she knew the truth? What would the king say? She shivered slightly, not wanting to go down that road. It was important that she remember to—

The hairs on the back of her neck stood up. She and Zara were walking down a long corridor that led to the east wing of the palace. Behind them two servants trailed along with Cleo’s luggage. Zara continued to talk about the wedding.

Cleo stopped suddenly and turned. A door opened and a man, a tall man, stepped out from behind it. He walked purposefully, as if he knew exactly where he was going. As if he knew she was standing there.

Sadik.

Cleo sucked in a breath. Her heart seemed to flutter in her chest, and adrenaline poured through her. She tried to remain calm—for the baby, if nothing else—but it was impossible. Every nerve in her body went on alert. She couldn’t see or hear anyone but him.

An unbearable combination of pleasure and pain filled her. Pleasure at seeing him again and pain for how much she’d missed him in the time they’d been apart.

He approached slowly, steadily, as if she were prey he stalked. The man was impossible, she thought frantically. Impossibly tall, impossibly good-looking, impossibly tempting in bed.

The last time she’d been here, desire had overwhelmed good sense. She had hoped that her months away would have given her a little more backbone. Obviously, she’d hoped in vain. Her first impulse was to throw herself into his arms and beg him to take her right there up against the wall in front of God and everyone. Her second impulse was to run.

Sadik paused in front of her. His perfectly tailored suit probably cost more than she’d made in the past couple of months. She didn’t doubt his shoes cost more than her yearly rent. She had nothing in common with this man, and forgetting that would only lead to heartache.

“Cleo,” he said. His low, sexy voice made her break out in goose bumps.

“Sadik. Nice to see you.” She tried for a casual smile and had a feeling that she fell short. Oh, well.

His dark gaze swept over her, starting at the top of her head where he frowned slightly at her spiky blond hair, past her face to her body where he lingered on her breasts and hips.

She didn’t have anyone’s ideal of the perfect figure, unless one studied Rubensian paintings, yet Prince Sadik had made it very clear that he found every inch of her desirable. Even now, just looking at her, he spoke his pleasure in her curves and softness. His desire made her melt. She wanted to beg him to pick up where they’d left off. A last flicker of common sense kept her silent.

Aside from the fact that getting involved with him again would be incredibly stupid, one look at her naked body would tell him there had been some pretty significant changes since they’d last done the wild thing.

A muscle twitched in his jaw. It was a small betrayal of his tension, but it gave Cleo courage. At least she wasn’t the only one hanging on by a thread.

He nodded at Zara, then turned on his heel and returned the way he had come. Cleo was left with the feeling that he’d wanted to check her out—maybe to see if their passion was alive and well, which it was. She wasn’t sure if he’d found that good or bad news.

Chapter Two

“W ell?” Zara asked when they resumed their stroll to the guest quarters. “Any sparks left between you two?”

“Not really,” Cleo lied. “I mean, dating a prince was interesting the first time around, but it’s so not me.” She forced herself to smile. “I’m hardly princess material.”

“You could be.”

“On what planet?”

Zara smiled. “Okay, I get your point. Fitting in here isn’t that easy, and believe me, I’ve been trying for the past four months. I guess the rich and powerful really are different.”

Cleo couldn’t help laughing. “Zara, you’re the college professor in the family and you just now figured that out? There’s something wrong with you.”

Zara grinned. “Hey, I’m a princess. You can’t talk to me like that.”

“Excuse me, but I’m your sister. I can do whatever I want.”

Zara sighed and linked arms with Cleo. “I’ve missed you so much. It’s so great to have you here. I finally feel as if I have someone on my side in this crazy place. It’s taken a whole lot longer to adjust than I would have thought.”

“Why are you surprised? You went from being a small-town girl to living in a royal palace, halfway around the world. Oh, and you happened to find your long-lost father and fall in love. That’s hardly a situation designed to make you feel normal.”

“Agreed. While it’s nice to finally find roots, I have to admit I spend most of my time with my head spinning.”

Cleo didn’t doubt it. Just walking the corridors of the royal palace was enough to upset anyone’s equilibrium. They moved past bubbling marble fountains and priceless tapestries. There were statues, paintings, open courtyards, alcoves, anterooms and servants. There were also King Hassan’s cats who were allowed to go anywhere in the palace by royal order of the king. It was not a world designed to make one feel grounded.

“At first I envied you this,” Cleo admitted. “But now I’m not so sure I’d want to be a member of the royal family.”

“You’d get used to it.”

“Maybe.”

Cleo knew that it didn’t matter one way or the other. If all went well, she would be out of here in a couple of weeks. As for her own personal fantasy of home, hearth and family…that wasn’t going to happen.

She shook off her sad feelings before they could blossom into a full-fledged pity party. No time for that, she reminded herself. This was Zara’s special time, and she was determined to do everything she could to make it wonderful.

She glanced at her sister and raised her eyebrows. “Don’t forget your promise. I want first chance at all your jewelry castoffs. Anytime you get tired of your diamonds or sapphires, pass them my way.”

Zara laughed. “I promise. And if I find an old tiara lying around somewhere, I’ll send it over.”

Cleo fingered her short, spiky hair. “I’d look good in a tiara. Maybe it would make me look taller.” She had a sudden image of herself at her job in Spokane. There she would be, manning the copy machine, dressed in jeans, a sweatshirt and a tiara. It would certainly get the customers talking.

The image was both comical and tragic. Fortunately, they reached their room before hormones could overwhelm her. She might be able to explain her slight weight gain, but sudden bouts of sobbing would definitely get Zara’s attention.

Zara opened the door to the suite and stepped inside. Cleo walked into the open space.

“It’s just like I remember,” she said, taking in the cream-colored walls and the floor-to-ceiling glass windows and doors with a view of the Arabian Sea. The water was as beautiful as she remembered.

“Not bad,” she said, glancing at the deep-blue-and-rose tapestries decorating the walls, and the comfortable sofas and chairs that made up a large seating area in the center of the room.

“Everything is as you left it,” Zara said, pointing to the right.

Cleo walked toward the room she’d called home for a couple of weeks. This time she was prepared for the luxury of the four-poster bed in the center of the room. She had double French doors that led out onto the balcony that circled the entire palace. An oversize armoire held a television and DVD unit. If she remembered correctly, the bathroom was stocked with enough shampoo, lotions and soaps to fill a boutique.

“Nice work if you can get it,” she murmured under her breath.

She recalled the last time she’d been here. Everything had overwhelmed her. Zara had been the prodigal daughter, while she had been out of place. Now she was the not-quite-sister of the bride. Four months ago she’d been on the adventure of a lifetime. Now she was in dangerous territory with a whole lot more to lose.

Zara leaned against the door frame. “You’re looking serious. Should I be worried?”

Cleo forced herself to smile. “No. Everything is great. I hope Rafe is prepared to give you surroundings this nice after you’re married.”

Zara’s eyes sparkled with humor. “I’ve told him that my father has set very high standards. He’s going to have to scramble to keep up.” Her expression softened. “Cleo, no offense, but you look exhausted. Do you want to crawl into bed and not worry about anything until tomorrow?”

Cleo nodded gratefully. Pregnancy had zapped most of her energy. “I didn’t sleep on the plane last night. Between getting ready to go on vacation and closing up my apartment, I didn’t get much rest the night before. So I’m pretty tired. Would you mind if I just hid out until morning?”

“Not at all.” Zara walked over and hugged her. “Thanks for coming. I couldn’t have gotten through this without you.”

“I wouldn’t have missed it for the world.”

Cleo spoke the truth. She knew the danger of returning to Bahania. If anyone found out about her pregnancy, she was in deep trouble. But staying away would have meant disappointing Zara, and Cleo couldn’t do that. Not after all they’d been through together.

The downside of taking a nap was being unable to sleep when one wanted to. Cleo turned over in bed and stared at the clock. It was nearly midnight and she felt more restless than tired. Maybe a snack would help. Or even just breathing in the sea-scented air.

After wrapping herself in her robe, she walked barefoot into the living room of the suite she and Zara once again shared. Her sister had arranged for a tray to be delivered around seven that evening. Cleo had taken two bites and had promptly thrown it all up. Now she nibbled cautiously on a sandwich half. It tasted good, and the knot in her stomach seemed to ease.

There wasn’t any light showing in Zara’s room. Cleo wondered if her sister had returned from her evening dining with the family or if she was out with Rafe. Maybe the two of them had managed to sneak off together. Cleo sighed. Zara and Rafe looked blissfully happy together. While she was glad her sister had found the man of her dreams, she couldn’t help wishing a little of that fairy dust had been sprinkled in her direction. But no. Instead of true love, she’d found a quickie affair with a prince who might still want her but had obviously done just fine without her in the four months she’d been gone. After all, he hadn’t tried even once to get in touch with her.

Don’t think about that, she told herself. Think about something cheerful, like the fact that her stomach had settled down. She ate the rest of the sandwich half and washed it down with a glass of water. Next she sampled the fruit, which was exotic and delicious.

Feeling almost cheerful, she headed for her bathroom, where she brushed her teeth and tried to figure out if someone could tell she was pregnant just by looking at her face. Fortunately, no one had tattooed a sign to her forehead. She was safe, for the moment.

Cleo returned to her bedroom but still didn’t feel sleepy, so she headed out onto the balcony. The French doors opened easily. As she stepped into the coolness of the autumn evening, she inhaled the sweet scents of the flowers in the garden, along with the salty smell of the ocean. Back home the leaves were turning as winter beckoned, but here the days were balmy and beautiful.

She could hear the chirps and clicks of night creatures, along with the faint sounds from the waves. Just like a dream, she thought with a lazy smile. Only, this time she knew that dreams could occasionally have unhappy endings. The last time she’d stood on this balcony alone in the night, she’d wished for a handsome prince with whom to share the moment. Now she knew better. Handsome princes were great guys…from a safe distance.

An out-of-place sound caught her attention. She turned and saw someone moving in the shadows. Her heart jumped. Not out of fear but out of recognition. She didn’t have to see his face to recognize the man. Speak of the devil.

Sadik walked toward her, moving into the light of the small lamp just to the left of her bedroom door. He didn’t say anything as he approached, which was just as well, for her throat had gone dry at the sight of him.

He wore jeans and a polo shirt—casual dress. There was nothing unusual about that, except Sadik was a prince and she’d never seen him in anything but a business suit or a tuxedo. Or in nothing at all.

Don’t go there, she told herself. Thinking about Sadik being naked was incredibly dangerous…especially given her current circumstances.

He stopped less than two feet from her. His expression didn’t give anything away, but she had the distinct impression he wasn’t happy to see her. He stood at least six feet tall, which meant it was too darned easy for him to tower over her.

A trickle of apprehension made her want to step back. Rather than give in, she did what she always did best. Think with her mouth.

“I have to say, you loom better than anyone I know,” Cleo said, leaning against the railing and striving for casual. “Is it something tall men do instinctively or is it more of a princely art?”

His gaze narrowed. “You still have not learned to curb your tongue. As a woman, you should know better.”

She rolled her eyes. “You left out the word mere, and that’s what really gives the sentence its spice. As a mere woman, I should know better.”

“Exactly.”

His agreement didn’t make her feel very charitable or friendly. “Sadik, you’ve got to get some different material. It’s the new millennium. Women now have brains and we use them. Or didn’t you get the memo?”

He seemed to loom a little more aggressively. “I am Prince Sadik of Bahania. You will not speak to me this way. You must learn your place.”

“Last time I checked, my place was about ten feet away.” She nodded toward her room. “So I do know it, and I have to say, it’s lovely.”

He took a half step closer, which made him way too close. Then he glared at her and growled. Cleo couldn’t believe it. There was an honest-to-goodness growling noise in his throat.

A shiver tripped up her spine and made her shiver. On the one hand she was pleased to know that she could still bug him. On the other hand, being this close to him made it hard to think and to breathe. Not a good combination.

He glared at her, and she glared right back. No way was she going to let him know how much he’d hurt her. There had been at least 120 nights since she’d last seen him, and she would bet she’d cried herself to sleep at least seventy of them. Which made her mad at both him and herself.

The trick was to make sure he never found out that he had ever mattered. Oh, and not to let him know she was pregnant.

“When do you plan to apologize for leaving my bed?” he asked.

The question stunned her. She stared at him for several seconds as the words chased themselves around in her head. Was he crazy? It was a horrible time to suddenly remember she wore panties, a nightgown and a robe. Little protection against Sadik’s masculine charms.

“I have nothing to apologize for. I was ready to end things, so I left.”

The muscle in his jaw tightened. “No woman leaves my bed without being asked.”

His arrogance really got on her nerves. “Apparently that’s not completely true, as I left before you asked. And while we’re on the subject of apologies, where’s mine?”

The tight jaw muscles twitched. “For what?”

He spoke through clenched teeth. It was a neat trick, she thought.

“Why am I not surprised that you don’t get it,” she said more to herself than to him. “It’s so typically male.” She folded her arms over her chest and glared at him. “You gave me jewelry, Sadik. After we made love, you offered me expensive gifts. It’s not like we had an actual relationship and cared about each other.” Okay, she’d cared about him, but he didn’t have to know that. “It was a little too much like leaving money on the nightstand. I may not be a royal princess, but that’s no excuse to offer payment for services.”

She had the pleasure of seeing Sadik look completely stunned. His jaw unclenched, and for a second she thought his mouth might drop open.

“Those gifts were not a payment,” he said, obviously seething with barely controlled rage. “They were an expression of my honor at the treasure being offered.”

Cleo had to turn that sentence over a couple of times before it made anything close to sense. By treasure did he actually mean sex? “In case you hadn’t noticed, I wasn’t a virgin. There wasn’t any treasure involved. Which you knew, by the way, because we talked about it before we—”

He kissed her. Cleo was unprepared, and Sadik moved so quickly she didn’t have any warning. One second she’d been talking and the next, he took her in his arms and drew her close.

The feel of his strong body against her own caused all the air to rush from her lungs. She gasped to catch her breath, which left her vulnerable. At least, that’s what she told herself when she decided not to put up a struggle as his mouth settled on hers.

It had been too long, she thought hazily, caught in the grip of instant and mind-numbing passion. Every nerve in her body caught fire as sensual heat rushed through her, making her want to tear off her clothes and have him touch her everywhere.

He settled his mouth more firmly on hers, then ran his tongue across her lower lip. Shivers raced up and down her arms. Her extrasensitive breasts swelled uncomfortably. All this and he hadn’t even put his tongue in her mouth. She didn’t think she would be able to stand that.

He read her mind, she thought, both aroused and distressed as he swept into her mouth. At the first touch she knew she was lost. The familiar pattern of their intimate dance came back to her in a heartbeat. Remembered passion joined present passion, combining, growing, making her strain toward him.

She clung to his broad shoulders, then, unable to help herself, ran her fingers through his thick, dark hair. She could inhale the scent of his body, feel his heat, his arousal. The thought of him being inside of her nearly made her weep with desire.

When he put his hands on her hips, she felt herself drifting away. In a matter of seconds she would be lost. He deepened his kiss as he drew his hands higher, to her waist and up to her rib cage.

Several thoughts flashed through Cleo’s mind at once. That she couldn’t emotionally risk giving herself to him again. That if he touched her too much, he might figure out the differences in her body. After all, he’d spent hours learning every inch of her to a level of detail that had left her weak and breathless. That her hormones were doing their thing and she was about forty-five seconds away from a sobbing meltdown.

None of the possibilities made her feel safe, so she forced herself to pull away.

Sadik’s breathing was as rapid as her own. She was gratified to see the fire of need burning in his dark eyes. At least the wanting hadn’t been all one-sided. Neither of them said anything. She suspected they were both waiting for the other person to speak first. She knew he was strong enough to outwait her, although she gave the staring contest a try.

“I’m not doing this,” she said at last when it became apparent they could be at it all night. “The only reason I’m here is that my sister is getting married. If you have an itch, I suggest you could find someone else who’s actually interested to scratch it for you.”

The implication that she wasn’t interested was an outright lie, but tough times called for tough measures.

Passion faded from his eyes as anger took its place. He didn’t say a word, instead he turned on his heel and stalked away. Cleo slumped against the railing and tried to calm her heart rate. She would say that round had been a draw, which was unfortunate. She really needed a win. She also needed to stay out of trouble.

Instinctively she placed a hand on her stomach. It wasn’t Sadik’s fault that she was still crazy about him. But regardless of her feelings, she didn’t dare give in. The last thing in the world she wanted was for him to find out the truth.

Cleo didn’t fall asleep before dawn, so it was nearly ten when she finally stumbled out of bed and into her shower. An hour later she was “taking breakfast” on the balcony outside of her room.

Everyone should start their day this way, she thought happily. Sunlight burned away the shadows from last night. She felt confident there wouldn’t be any interruptions from a certain handsome prince because he would have long since started his day, leaving her free to admire the view and enjoy her breakfast.

As she’d already thrown up twice, she was ravenous. Warm scones, fruit and herbal tea tempted her appetite. She leaned back in her chair and sighed with contentment. There were moments when it was good to be a guest of the royal family. The food was delicious, the view incredible and for once her morning sickness hadn’t left her feeling too shaky. Actually the morning episodes were the easiest. The ones that struck later in the day left her feeling as if she’d just gone five rounds with a stubborn strain of the flu.

A small price to pay, she thought as she picked up a strawberry and took a bite. At least it was getting better. In the beginning she’d tossed her cookies nearly—

“Good morning.”

Cleo glanced up, then quickly sprang to her feet. She swallowed a sudden case of nerves and tried to smile. “Good morning, Your Highness,” she said to the king of Bahania.

King Hassan smiled and motioned to the small table the servants had set up for her. “Are you enjoying your breakfast?”

“Yes. Very much. I overslept. Jet lag, I guess.”

Hassan nodded. When he didn’t keep on walking, Cleo figured this wasn’t a morning constitutional. He must have a purpose. She cleared her throat. “Ah, Zara is getting a final fitting on her gown. She should be back in an hour or so.”

Hassan motioned to one of the chairs, as if asking permission to join her. Cleo nodded vigorously, feeling like one of those little dogs people put in the back of their cars.

“Please,” she said, then fumbling when he paused, as if waiting for her to sit first.

Was she allowed to be seated when he was standing? she wondered. Life was difficult when all her royal training came from umpteen viewings of the movie The King and I. It’s not as if members of the royal family frequently crowded into her small apartment kitchen.

She finally plunked herself down on her chair and passed a plate of scones. The king took a seat, but declined the scones.

“Please continue with your breakfast,” Hassan said as he reached for her pot of tea and poured himself a cup. “How was your trip to Bahania?”

“Long, but otherwise pretty fabulous.” She spread jam on her scone. “I really appreciate the use of the family jet. It was a whole lot nicer than my first trip here.”

“Not so many people?”

“Exactly.”

“I am glad the jet could be of use to you.” He smiled kindly.

Cleo ignored a twinge of envy. This man was Zara’s father. Cleo was less impressed by the fact that he was a king than that he cared about finding his daughter after not knowing about her for twenty-eight years. Not many men would have been so open and excited at the prospect of a new family member. Still, if good fortune was going to happen to someone, she was glad it was Zara.

“We are happy you have come for the wedding,” the king said.

“I wanted to be here.” It was only half a lie, Cleo thought.

Hassan smiled. “Zara’s happiness would not be complete without the presence of her beloved sister.”

Hassan was just a tad under six feet, with graying hair and strong, handsome features. Cleo could see the family resemblance in his sons and daughters. They were all tall, dark and very good-looking. She, on the other hand, was a short, round, baby-chick blonde with blue eyes and a slight inclination to chubby thighs.

“Your Highness, Zara means the world to me, but you must know we’re not actually sisters.”

The king patted her hand. “You are sisters of the heart. Zara has told me much of your years together. A relationship born of such times runs deep. You honor each other, and as Zara’s father, I honor the bond you share. You have come to be with Zara now, because your presence makes her happy. Therefore you make me happy, as well. You are part of our family, Cleo. You will always be welcome here.”

Cleo felt as if he’d stabbed her. His complete acceptance made her feel like slime. Not only was she carrying his unborn grandchild, she had planned to duck out of the country without anyone knowing the truth.

Her conscience wrestled with reality. If the king knew about the baby, he would want to keep it in Bahania. Cleo knew she didn’t belong here, which meant she might lose her child. Zara had the genes to be a member of the royal family, but Cleo wasn’t so lucky.

“You must tour the garden,” the king said, as if he wasn’t aware of the battle raging inside of her. “When you were last here, the fierce summer daunted many of our most beautiful plants. However, in the fall, they come out and show off their glory.”

She was grateful for the change in subject. “I’ll make it a point to go look at them,” she said. “I enjoyed the gardens before.”

“They’re even more beautiful now. Many things bloom here in Bahania.”

She glanced at him, but despite his cryptic words, he seemed to speak only of the wildlife. There was no way he could have guessed, she told herself as a shiver of unease rippled through her. She was overreacting.

Hassan spoke of his precious cats for a few minutes, then rose to his feet. “Unfortunately, duty calls,” he said. “Otherwise I would like to spend more time with you.” He touched her shoulder. “Welcome, Cleo. We are all happy to have you with us. Stay as long as you would like. I know that you have a life back in America, but should you wish to make your home here in Bahania, we would be most honored.”

He nodded slightly, then left.

Cleo stared after him. It was only when she sniffed that she realized tears rolled down her face. She wiped her cheeks with her napkin. There was no point in blaming this outburst on her hormones. Hassan’s acceptance had opened an old wound—that of wanting to belong to a person, a family, even a place.

Despite his kindness, it wasn’t going to happen here, she reminded herself. That particular fantasy was going to have to be fulfilled somewhere else.

Maybe it was time to make a change in her life, she thought as she headed back to her room. When she went home after Zara’s wedding, she would evaluate her situation and find a way to feel, if not happiness, then at least contentment.

Chapter Three

S adik listened as the financial minister from El Bahar outlined the financing proposal for the proposed air force the two countries were developing. The representative from the City of Thieves was also in attendance. The two countries, along with the City of Thieves, worked together to protect the oil fields deep in the desert. The air force was a large part of their plans to modernize security arrangements.

Each reconnaissance plane cost many millions of dollars, while the fighters’ price tag could top a hundred million dollars. Under normal circumstances, Sadik would be crunching the numbers in his head faster than any calculator and asking dozens of questions.

These were not normal circumstances.

He couldn’t stop thinking about Cleo. She haunted his mind like a ghost haunting a castle. Ever moving, never appearing in the same place twice, disappearing for a time, then reappearing when he least expected to see her.

He ached for her. Their time apart had not seemed to dull his passion, nor had it allowed him to forget her. She was more beautiful than he remembered…and more tempting. Her lush body, her blond hair and blue eyes—there wasn’t a part of her he didn’t want. Kissing her had been a mistake. It had given him a taste of the paradise he’d had before, and he desperately wanted to go there again.

He wanted to make love with her. He wanted to explore every curve, every hollow. He wanted to taste her and touch her, drive her mad, force her to surrender so that he could take her again and again.

“Your Highness, do you agree?”

Sadik stared at the minister sitting across from him. He had no idea what they were discussing. Anger surged. How dare Cleo invade his mind and keep him from his duties? He loved his work with a passion he had never felt for a mere woman. There was no reason for him to be so distracted. In time he would have Cleo again. Until then he would forget about her.

But the simple words did nothing to ease the pounding need inside of him, nor did they improve his memory or his attention span.

“I apologize, Minister,” he said curtly. “Would you repeat the question?”

“We were discussing the options for providing training. There are several companies making bids. In addition both the British and the Americans have offered to send pilots to train our troops.”

“First we must agree on the aircraft,” Sadik said. He allowed himself one last image of Cleo, then pushed her from his mind. Now was the time to work.

“I’m glad this isn’t going to be a formal dinner,” Zara said, flopping down on the sofa and sighing. “I hate those state functions that go on for hours. They can be incredibly boring.”

“How many people will be attending tonight?” Cleo asked. The more the merrier, she thought glumly. Each person in the room was a potential buffer between her and Sadik. As much as she tried to forget it, his kiss from the previous night still haunted her. She found herself alternating between the need to run for cover and the desire to seek him out and finish what they’d started.

“I’m not sure. A couple hundred.” Zara shrugged. “As far as the inner circle of the royal family, it will be us, of course, and the king. Sadik is the only prince in the palace right now. Prince Reyhan is off at an oil conference somewhere. The crown prince is doing crown princely duties in central Africa. Don’t ask me what. And Prince Jefri is in El Bahar talking with the king there about the joint air force.”

Cleo stared at her sister in amazement. “Listen to yourself,” she said.

“What?”

Cleo reached to her right and pulled loose a small pillow. She threw it at Zara. “You’re casually discussing the whereabouts of several members of the royal family. Doesn’t that strike you as the least bit odd? You’re a member of a ruling family. You’re an honest-to-goodness princess, Zara. How can you be so calm about this?”

Zara angled toward her. She wore a stylish short-sleeved dress that screamed designer. A large diamond glittered on her left hand. Her always beautiful hair was sleek and shiny—the result of expensive hair treatments and an even more expensive stylist on call.

“I’m not calm,” Zara admitted, her large eyes dark and troubled. “I feel weird about it all the time. But if I gave in to those feelings, I’m afraid I would end up curled up in a closet, rocking and making weird noises.”

Cleo laughed. “Not an attractive visual.”

“Exactly.” Zara fingered her gold hoop earrings. “I didn’t set out to be a princess. I just wanted to find my father. He happens to be the king of Bahania. Just between the two of us, I wish he’d been a normal guy, but he’s not. I’m here, so you have to be here, too.”

“The difference is, I get to run away when all this becomes too much.”

“I envy you that,” Zara said.

“No, you don’t. You want to be with Rafe.”

Her sister’s expression changed to complete happiness. “You’re right. I’ll put up with anything, even being a princess, just to be near him.”

“I envy you that,” Cleo said easily, knowing Zara would understand.

“You’ll find someone,” her sister told her.

Cleo wasn’t so sure.

“If it wasn’t for Rafe, I’d miss my old life a lot more,” Zara said after a couple of minutes of silence. “I still miss teaching at the university. Plus my friends. No one but you is coming to the wedding. I wanted to offer to pay for the plane tickets, but I knew people would take that wrong.” She stretched her hand across the back of the sofa and touched Cleo’s shoulder. “Thank you for coming.”

“I wouldn’t have missed it for anything,” Cleo told her truthfully.

Zara cleared her throat. “You know, there are a lot of opportunities in the city. The economy here is expanding and there’s always plenty of work.”

Cleo knew exactly where she was going. “Thanks for the suggestion, but I don’t think I’d fit in. I don’t exactly look like a local, plus, who’s going to hire the almost relative of the royal family?” She forced herself to laugh. “We’ll just have to do e-mail a lot.”

“I guess.” Zara’s answering smile faded. “Cleo, why did you run off so suddenly before? You still had a few days of vacation left, but you headed for home without warning.”

“I’m sorry about that. I just—” How to balance the truth with the need to keep her secret. “It was a lot of things. I could see that you needed time to bond with your new family. I wasn’t a part of that. Not only was I afraid of getting in the way, I didn’t exactly fit in.”

“You could never be in the way. I love you and I like having you around. I think the king has a soft spot for you, too.”

“He’s been very kind,” Cleo admitted, suddenly fighting tears. Pregnancy was the pits, she thought as she sniffed. “But I do have my own life back in Spokane.”

“Was Sadik part of your decision to leave?”

Cleo swallowed. “He was a lot of fun, but our relationship wasn’t anything important.” All lies, she thought, feeling guilty. Or maybe only half lies. She suspected their relationship hadn’t meant anything to Sadik. “We had a fling, and then it ended. It happens all the time, although probably more with him than with me.”

“He’s very good-looking.”

“I actually figured that out on my own. But come on. Me and a prince?” Cleo forced out a laugh. “Can you see that ever happening?”

Her heart hurt so much it was difficult to breathe. She desperately wanted Zara to protest, to say that of course everything would work out with Sadik, but that wasn’t going to happen. Zara didn’t have enough information to figure out what Cleo needed to hear, and even if she did, she wouldn’t lie.

Zara laughed, too. “I guess you’re right. He’s pretty arrogant.”

“I’m beginning to think that all princes are arrogant. It must be part of the training.”

Zara fingered her skirt. “Do you mind very much about Rafe? I mean that I’m marrying him?”

“No.” At least in this, Cleo could tell the truth. “You two are so in love. That makes me happy. You deserve someone wonderful in your life. I’m sorry we’re going to be living so far apart, but we can make that work. We’ll still be emotionally close, and you can tell me all about life with a sheik.”

Zara grinned. “I never thought I would be marrying a sheik. In his heart Rafe will always be American, which helps. He loves the desert, and the City of Thieves is amazing. He’s taken me there a couple of times. There’s so much history. I can’t wait to start exploring and studying.”

“That will keep you busy. Then you start having babies. You’re going to have a good life.”

“I hope so,” Zara admitted.

Cleo continued to smile, even though the tears threatened again. It’s not that she didn’t want Zara to be happy, but was it so wrong to want the same for herself?

She reminded herself that the best way to get through all this was to act normal and leave as quickly as possible after the wedding. Like the next day. The sooner she was back in the States, the safer she would feel.

Her stomach lurched slightly. Cleo gritted her teeth. Please, God, let her not throw up at that night’s dinner. Formal event or not, tossing her cookies would give everyone something to talk about and that’s exactly what she didn’t need.

Cleo stood at the entrance of the reception room. Her stomach was surprisingly calm, considering how nervous she felt. Nearly two hundred people were sipping cocktails and chatting with each other. The combined value of the clothing and jewelry was probably enough to match the gross national product of a small country. Cleo glanced down at her new finery, compliments of Zara, who had invited a couple of boutique owners to bring in their wares and then told Cleo to choose a new wardrobe.

The designer dress she wore wasn’t anyone’s idea of a castoff, yet Cleo couldn’t escape the sensation of once again being a charity case. Funny how she thought she’d left that behind her years ago. Since she’d moved out at eighteen, she’d been making her own way and paying her bills on time. She even had a nest egg, although by royal family standards, it was amazingly pitiful. But it was enough for her. The problem was, she couldn’t afford to keep up with the elite social circles in Bahania, and Zara knew it.

Four months ago Zara had been the one feeling weird about accepting gifts of clothing from her newly found father. Cleo had seen their time here as an adventure. Now she shared Zara’s reluctance. Did carrying Sadik’s baby make all that much difference?

Dumb question, she told herself as she headed for the bar. Her midnight-blue beaded dress swished as she walked. High-heeled gold pumps gave her a couple of inches of height, but what she liked best about her outfit was the loose style. It hinted at curves without actually hugging them. So far no one had noticed her bulging belly and she planned to keep it that way.

“Club soda,” she said when the bartender looked up.

She took the glass he offered and turned to survey the room. So these were the beautiful people, she thought as she sipped on her drink. They were certainly out of her league. If she had to make idle chitchat she would—

“I fear you grow more beautiful each time I see you.”

The wrapped-in-velvet voice made her tremble. She didn’t have to turn around to know who stood there.

“I didn’t think royal princes feared anything.” She glanced to her left and saw that Sadik had joined her. He looked fabulous in a tailored black tuxedo. It reminded her of the first time they’d met—when she’d taken one look at him and lost most of her common sense, not to mention a good part of her heart.

He took her free hand in his, brought it to his mouth and kissed her knuckles. It was a courtly gesture that belonged to another time and place. Darn the man—it worked, anyway. She felt herself melting.

“So what’s new, Sadik?” she asked, determined to act completely normal. “How’s the stock market?”

“We do well.”

She didn’t bother asking how many billions he’d made that day. Sadik had a relationship with numbers that was completely foreign to her. She knew he had tripled the personal fortune of the family in fewer than six years. Given the uncertain world-economic situation, that bordered on a miracle.

“Are you excited about the wedding?” she asked, mostly because she couldn’t think of anything brilliant to say.

“My new sister seems happy with her choice in groom. Rafe is a good man. They are well matched.”

“She must be relieved to know she has your blessing. I know the uncertainty of getting it was keeping her up nights.”

His gaze narrowed. “Even now you defy me. Why do you play a game you can’t win?”

“I’m not interested enough to play with you anymore. As for winning—it wasn’t very interesting when I won last time.”

He sucked in a breath. “I was the victor.”

He had been, too. He’d seduced her in a heartbeat and had left her begging for more. Not that she was going to admit that to him. “Whatever. I really don’t remember.”

He put his hand on her shoulder and stroked the side of her neck. Had she been one of the king’s pet cats, she would have purred.

“Your mouth tells lies, but I see the truth in your eyes. The passion is as it always was between us. Your attempts to resist me will only make us both more hungry.”

“You managed to forget about me for the four months I was gone, Sadik. The fact that you’re paying attention to me now simply means that I’ve turned up on your radar. It’s a knee-jerk reaction that isn’t the least bit flattering—nor am I interested.”

She had more to say, but at that moment she was saved by the bell…literally. The head butler rang a gong that announced it was time for dinner. Cleo took the opportunity to duck away from Sadik before he could trap her with him.

How could she have blurted that out to him? If he had a single, functioning brain cell—and she happened to know he had more than the average working guy—he would figure out that her feelings were hurt by the fact that he’d let her go and hadn’t once bothered to get in touch with her. She didn’t want him thinking that he mattered. She didn’t want him thinking about her at all. He already had too much power over her sexually. The last thing she needed was him using her fragile emotions against her, too.

She walked into the main dining room and had a moment of panic at the thought that they might be seated next to each other. Several long tables filled the smaller of the formal dining rooms in the palace. Cleo found her name on the seating chart, then drew in a relieved breath when she saw the seats next to her were already taken. Rafe sat on her right, which meant Zara was next to him. A least she would be close to a semi-family member. On her left was a man she didn’t know, but he seemed friendly enough when he greeted her and held out her chair.

“Jonathan Grant,” he said easily, holding out his hand.

“Cleo Wilson,” she said, and settled in her chair. Rafe turned and gave her a wink before returning his attention to Zara.

Cleo took a moment to glance around the room. During her first stay in the palace, she’d explored several of the public rooms. She’d even almost begun to understand the floor plan. This particular dining room was used for smaller formal events. The wall tapestries dated back to the fifteenth century and showed the various explorers who had made their way to Bahania. Four marble statues stood in the corners. At the far end of the room was a raised dais for a small orchestra. Several crystal chandeliers provided light.

Everything glittered, especially the well-dressed people. How happy they must be that the king agreed to keep his cats out of the room on evenings such as these.

“What’s so funny?” Jonathan asked.

He was an attractive man in his late forties. Cleo picked up her water glass. “I was thinking that a couple of loose cats could do a lot of damage with their shedding in this group.”

Jonathan grinned. “I’m still picking off hairs from my last visit here. Black suit, white cat. I swear I heard her laughing as she rubbed against me.”

Cleo chuckled at the image. As she did so, she felt something intense, as if…

She raised her head. Sadik might not be next to her, but he was across from her. The table was wide enough to keep them from talking easily, but that didn’t matter. It was enough to know he was there. There and watching her. She deliberately turned back to her seatmate.

“What business brings you to Bahania?” she asked.

Jonathan looked faintly surprised at the question. “I’m the American ambassador.”

Heat instantly flared on her cheeks. She wanted to crawl under the table. “Sorry, I didn’t know. I don’t actually live in Bahania and, well…” Her voice trailed off. Did it matter that she didn’t live here? Her circle of friends had never included an ambassador.

“I should have done a better job of introducing myself,” he said easily. “As your sister is Princess Zara, I assumed you would have been told about me.”

So he knew who she was. Figures. Life could be annoyingly unfair. “So far Zara and I have pretty much talked about the wedding. You know—girl stuff.”

“I have three daughters so I know exactly what you’re talking about.”

The fact that he had children made her able to put aside her faux pas. As dinner was served, she found herself chatting easily with Jonathan. He explained that his wife had returned home to the States to get their oldest settled at college and visit family.

All through the various courses Cleo did her best to ignore Sadik’s watchful gaze. He was polite enough to converse with the women on either side of him, but she would have bet he barely heard what they were saying. He was too busy glaring at her.

When the dessert plates had been cleared away, the waiters brought out trays of open champagne bottles. The bubbly liquid was served, and King Hassan rose to toast his daughter.

Cleo joined in the applause and, at the appropriate time, raised her glass to her lips but was careful not to swallow. Conflicting emotions swelled up inside of her. She was deeply happy for her sister. Zara deserved all her joy. But the knowledge that things would never be the same between them made Cleo feel hollow inside.

The king ended the meal by inviting everyone to dance in the main ballroom. As Cleo pushed back her seat, she could already hear the strains of music. But with her heavy heart and suddenly unsettled stomach, what she wanted more than anything was to hurry back to her room for a quiet pity party and a good movie. She nearly made it to the far door before she was caught.

“The American ambassador is happily married.”

Cleo spun toward Sadik. “Number one, stop sneaking up on me. It’s annoying. Number two, I know all about Jonathan’s wife and his daughters. We had a lovely time chatting together and don’t you dare turn it into something sleazy.”

His dark eyes were unreadable. A muscle twitched in his jaw. She half expected him to throw her over his shoulder and spirit her away. A part of her would have welcomed being in his bed, regardless of the price. Fortunately, all he did was lead her toward the ballroom, then pull her into his arms for a dance.

They moved without speaking. Cleo let herself relax to the rhythm of the music. Maybe it was madness, but being with Sadik felt like coming home.

Despite the height difference, they danced well together. She easily anticipated his moves. The heat from his body made her feel safe.

Safe, she thought sadly. There was a unique concept. She might be many things with the prince, but the least of them was safe.

“You should go bother a skinny, tall brunette and leave me alone,” she grumbled.

“You should stop talking. You’re spoiling our moment together.”

“Is that what we’re having?”

“Yes. And you’re enjoying it. Besides, I want no other woman but you.”

His words sank down to her heart, ripping away protective layers of common sense. She knew he was only talking about sex, but she couldn’t help wishing…wanting…something more. Sadik held her close enough that she could feel the call of his body. She took the half step closer, nestling herself against him. His only response was to sigh softly.

For a time, with her pregnancy, her breasts had been extremely tender. That symptom had faded so she could now enjoy the sensation of pressing close to his hard chest. Against her will, memories flooded her as she remembered what it had been like to be with him. She recalled the way he’d touched her everywhere. Slowly, almost worshiping her body. He’d made her feel physically perfect.

Cleo closed her eyes in an attempt to ignore the past and the pain it brought. If it was only sex, she could find the will to resist. But she and Sadik had shared so much more. When they had satiated themselves after an hour or two, they had talked. First of inconsequential matters, but eventually they had shared the details of their past. She’d heard about the lonely child growing up in a world of wealth and privilege, ignored by his parents and raised by a nanny, then a tutor. She’d glossed over the first ten years of her life but had told him about going to live with Zara and her mother.

She had allowed herself to believe that she’d gotten past the arrogant shell to the actual man beneath. She’d told herself that she mattered to him. She’d been wrong on both counts.

“Come to me tonight,” he breathed in her ear. “We can rediscover paradise together.”

Cleo was so tempted she nearly fainted. Knowing that he wanted her made her long to give in. Apparently being around Sadik still made her forget all that was important. She took a half second to try to convince herself that it was okay to be weak and spineless, then she remembered what was at stake.

She did her best to look bored as she raised her gaze to his. “I’m seriously flattered, but I’d rather not. You’re a great guy, Sadik, really. But the thing is, I’ve met someone else. We hooked up shortly after I returned to Spokane.”

Sadik raised dark eyebrows. “You have another man in your life? What is his name?”

Her mind went completely blank. Ah…a name. Any name. “Rick. He’s in plumbing.” Internally she winced. “He’s fabulous. We met and it was love at first sight. Really. Right there in front of my kitchen sink.” She widened her eyes, hoping for a look of sincerity.

Sadik did not look convinced. “Your sister hasn’t mentioned this Rick person.”

“I didn’t say anything to her. Zara is so caught up in the wedding and everything. I didn’t want to distract her.” Cleo swallowed. She’d never been a very good liar. Maybe she should have practiced more.

“So it’s serious with you and this Rick?”

“Uh-huh. We’re practically engaged.”

Sadik threw back his head and began to laugh. Cleo wanted to stomp her foot…preferably grinding her heel into his instep.

“I don’t see what’s so funny,” she hissed. “You wanted me. The possibility exists that one other man on the planet might feel the same way.”

He stopped laughing and pulled her hard against him. “I do not doubt your charms, Cleo, merely your story. While you are desirable and could have many suitors, you could not be with another man after being with me.”

He spoke with a confidence that made her want to box his ears.

“You make me crazy,” she told him as she pulled free of his embrace. “You also have a very high opinion of yourself. Frankly this conversation bores me.”

At least they were on the edge of the dance floor, she thought gratefully as she stalked away. Sadik didn’t follow her, but then he hardly had to worry about where she was going to go. The single choice was back to her room. For the forty-seventh time that day, tears filled her eyes. As if throwing up wasn’t enough, she’d turned into a faucet. Nothing about this situation was fair.

What made it worse was Sadik had been correct. There was no way she could be with another man after being with him. Somehow she’d bonded herself with him until no other man could possibly matter.

But he only cared about her attentions as some sort of game. He wanted her in his bed, yet not in his life. Cleo hated that. She also didn’t want to explore what she wanted, because she had a bad felling that the truth would terrify her. Wishing for the moon was a steep, slick road to heartache. The problem was, she could already feel herself starting to slip.

Chapter Four

C leo eyed the long tables laden with wrapped presents. Each gift looked beautiful enough to be in a display window, and accompanying each was a letter, a blank form and pages of documentation.

“I’m going to bet there’s not a blender in the bunch,” she murmured.

Zara carried the first package over to the only empty table. Several chairs had been pulled up around it, along with a stack of file folders.

“If you think this is bad, you should go check out the other gift room. It has the official gifts offered by various governments and heads of state. I’m not even allowed to open those. Apparently, there’s an entire protocol staff to see to them. However, after a series of lectures, they finally trusted me to open and log in the private gifts.” She smiled at Cleo. “Still want to help?”

“Sure. But first I want to know the difference between ‘official’ and ‘private’ gifts.”

Zara handed her the blank form. “You need to be filling this out while I open. When you get bored, we’ll trade. As to the difference, I’m not sure. It’s how they’re sent or something. I’m just hoping no one gives us a pair of elephants.”

Cleo started to laugh. “You’re not talking about matching statuary, are you?”

“Nope. The king keeps swearing it’s a time-honored gift to a marrying couple. Something about fertility or long life, or maybe both. I could handle a small dog or a bird, but I don’t want to be responsible for any elephants.”

Cleo reached for the paperwork. “This one is from a former U.S. president.” She started writing on the form, filling in the spaces for who the gift was from and the date opened.

Zara wrestled with the box. “It’s heavy,” she said, tearing off wrapping paper.

Cleo watched her, again thinking how different their lives had become. Although while she might envy Zara her relationship with Rafe, she couldn’t envy her her princess status. Cleo didn’t think she could handle being a part of the royal family.

Don’t think about that, she told herself. Just one more on a long list of things she couldn’t think about. Like the fact that last night she’d nearly given in to Sadik, and that while he still wanted her in his bed, he had no interest in her as a person.

“This works,” Zara said as she pulled the top off the large white box, then withdrew a stunning crystal bowl. The elegant piece glittered in the daylight like a massive diamond.

“Ohh, I’m going to have to borrow that one,” Sabrina said, as she breezed into the gift room. “Am I too late? Did I miss the elephants?”

Zara laughed and turned to greet her half sister. “No elephants. I’m trying to convince myself there aren’t going to be any.”

The two women hugged, then Sabrina turned to Cleo. “I’m so glad you’re back,” she said, hurrying over and hugging Cleo, as well. “Your last stay was far too short. You must stay longer this time.”

Cleo nodded because she couldn’t speak. Her throat tightened as she stared at the two women. Both tall, slender brunettes with the same wide eyes and smiling mouths. Anyone looking at them would know they were sisters.

Sabrina took the bowl and held it up to the light. “Seriously, this is gorgeous. And I happen to know they make matching wineglasses.”

Zara laughed. “I thought I’d just steal yours.”

Cleo smiled, but her heart felt heavy. Obviously, in the past four months Sabrina and Zara had become close. It was bound to happen. Although they’d just met, they were in fact related by blood. They were both princesses, and Zara was marrying Sabrina’s husband’s second in command. They would be living in the fabled City of Thieves, several hundred miles from the Bahanian capital.

Sabrina set down the bowl, then pulled up a chair next to Cleo and grabbed the clipboard. “I can’t believe she’s put you to work already. So like her.”

“Hey, I torment my baby sister whenever I can.” Zara winked at Cleo.

Sabrina sighed. “I wish I’d grown up with a sister. I envy you two that.”

Cleo looked at Zara and Sabrina. Not only did they look alike, but they were dressed alike in expensive slacks and silk blouses. Cleo wore a loose cotton dress she should have tossed out the previous summer. “You’re the sisters. I’m just someone Zara’s mother took in. Not a relative at all.”

Sabrina shook her head. “You’re sisters in the truest sense of the word, and I’ll admit to wanting to be a part of that.” Her expression turned serious. “Cleo, I hope that we can all be close. I’d really like that.”

While Cleo was touched by her sincerity, she also felt a little uncomfortable. “This is where I remind you I’m the only nonprincess in the group.”

Sabrina playfully bumped her shoulder. “Maybe we can change that. I saw you dancing with a certain prince last night. Things looked intense.”

Cleo could feel heat flaring on her cheeks. “Sorry to burst your bubble, but that’s so not going to happen. I’m not in the market for an arrogant prince, no matter how handsome he might be.”

“Oh. So you think he’s handsome.”

Cleo pressed her lips together. Trapped by her own stupid words. “He’s okay.”

“Uh-huh. Sure.” Sabrina laughed. “Zara, we might have to do a little matchmaking with this one.”

Cleo thought about how Sadik was so hot to get her into bed now but hadn’t once bothered to get in touch with her after she’d left. In four months there hadn’t been a word from him.

“No matchmaking for me. Like I said, arrogant princes aren’t my style.”

“Too bad.”

Sabrina scribbled a few notes about the bowl, then helped Zara collect the wrapping paper and throw it in a trash container at the side of the table. The bowl, along with the letter and the paperwork, went onto a display table. Zara brought over another box.

Sabrina studied the accompanying letter. “This one is from the crown prince of Lucia-Serrat. It’s an island in the Indian Ocean. The crown prince of the island is a cousin of the king of Bahania.” She waved a hand. “Don’t ask, it’s complicated. But this guy is good-looking and a widower with four sons.” She glanced at Cleo. “He needs a wife.”

“Too bad I’m not looking for a husband.”

“You will be eventually. Although now that I think about it, I’m not sure I’d want to recommend my brothers. After all, our father was a bit of a playboy.” She frowned. “He was devoted to your mother, Zara. And he loved Reyhan and Jefri’s mother, at least that’s what I’ve been told. Of course Sadik has been faithful in his own way.”

Zara opened the package. Inside the box was a flat jewelry case. She opened it and caught her breath. “Can I accept this?”

She pulled out a stunning diamond necklace. Hundreds of glittering diamonds dangled, forming a vee shape. There were matching earrings and a bracelet, as well.

Sabrina touched the earrings and sighed. “Someone has fabulous taste. And, yes, you can accept it. If he’s related to Dad, he’s family, remember?”

Zara looked at Cleo. “At times like this I think about running for home.”

“This is your home now,” Cleo reminded her. Although she had to admit the necklace intimidated her, as well. But she had more important things on her mind.

“Sabrina, what did you mean about Sadik being faithful in his own way?”

Sabrina put the earrings back in the jewelry case. “Just that he’s continued to mourn Kamra all these years.”

Cleo was glad she was sitting down. The room tilted suddenly and her stomach began to flop over. “Kamra?”

“Sadik’s fiancée.” Sabrina sat back in the chair and picked up the clipboard. “They were engaged. It was an arranged match, but they seemed to get along well. She was killed in a car accident about three weeks before the wedding. Sadik took it pretty hard.”

“Cleo, are you all right?” Zara asked.

Cleo forced herself to keep breathing. “Fine. So you want to keep the necklace or is it going in the discard pile?”

Her question had the desired effect. Zara was distracted. When the next box turned out to be a half-dozen camel bridles from one of the nomadic tribes, Sabrina explained that there were actual camels to go in them. That sent the two women off into a discussion as to whether camels were a better or worse gift than elephants.

Cleo tried to participate. She nodded and occasionally added a word or two. She even managed to smile. But inside, she felt numb, and just beyond the numbness was a gaping pit of intense pain and betrayal.

Sadik had loved another woman. That woman had died and now he mourned her. No wonder he only wanted Cleo in his bed. He’d already given his heart to someone else.

She’d always known there couldn’t be anything serious between them, but somehow finding out that he had never been available made the situation worse. All her life she’d dreamed of being the most important person in someone’s life. It was her private fantasy. And now she knew it was never going to happen with Sadik.

Until that moment she hadn’t realized she had secretly hoped he would fall in love with her.

She pressed her hand to her stomach and felt hopelessness well up inside. As much as she’d thought about keeping the baby from him, she knew it wasn’t possible. Not only was he likely to find out, keeping him from his child was wrong. Which meant at some point she was going to have to come clean. And then what? Would he try to take her child away from her? How could she possibly come to terms with the royal family? How could she stay in Bahania and share in the upbringing?

Everything was going wrong. She should never have come back here. Then she looked at Zara and saw the happiness on her face. This was Zara’s time. Cleo couldn’t ruin it. Not by refusing to show up or by running off. Somehow she would have to get through the next week. Once the wedding was over, she would have time to think and figure out what she was going to do.

Cleo escaped into the gardens. When she was outside, she finally felt as if she could breathe again. She ached inside. She supposed that a sensible person might have figured out that Sadik had loved someone else, but then a sensible person wouldn’t have gotten involved with him in the first place. She felt well and truly trapped.

Worse, she still wanted him. Not just in bed, either. Even as her heart was ripped apart by the knowledge that he would never love her, she wanted to feel his arms around her.

“You need therapy,” she said aloud as she crossed the garden and sank onto a bench. She breathed in the scent of the flowers and tried to find peace in the beauty all around her.

The sky was a brilliant shade of blue. The scent of the sea blended with the sweet scent of hundreds of blossoms. She touched the edge of a late-blooming rose. Her finger caught on a thorn, and she yelped as a single drop of blood formed.

“Figures,” she muttered.

If only, she thought sadly. If only there was a way to change her feelings or change Sadik. But even if she was princess material, which she knew she was not, she couldn’t compete with a deceased fiancée. Kamra would be ever perfect in his mind—never growing old or looking tired or snapping back. No woman could compete with a ghost.

Cleo swallowed, then suddenly surged to her feet. Her stomach rebelled against all the emotion—or maybe just against her overly large breakfast. She barely had time to bend over one of the bushes before she vomited.

In an unfortunate quirk of timing, King Hassan chose that moment to take a stroll in his garden.

She didn’t know he was there until she straightened and he pressed a handkerchief in her hand.

Cleo didn’t know what to do. She wanted to run but realized she was crying too hard to see. Tripping would not be a good idea. Not only would it lack a certain grace, she didn’t want any harm to come to the baby.

“Come, child,” the king said kindly, putting an arm around her and helping her back to the bench. “Sit and catch your breath.”

Cleo allowed him to help her because her brain was too busy figuring out how she was supposed to explain throwing up in the royal garden. The king didn’t look angry, but she suspected he would want an explanation.

He sat next to her and took her hand in his. “There is a royal physician on call,” he said. “I will summon him.”

“No!” That was the last thing she needed. “I’m fine. It’s just all the excitement.”

A pretty pitiful excuse but the best she could come up with under the circumstances.

Hassan studied her. He took the handkerchief and wiped her cheeks. “I see tears. I doubt they are from excitement. Tell me, Cleo. What makes you so sad?”

No way she could confess that, she thought glumly. Talking about Sadik’s former fiancée would only get her in trouble.

“Is it Zara?” he asked.

“No. I mean I really miss her a lot, but she’s so happy here. Plus you’re her family—this is where she belongs.”

The king continued to hold her hand. “Cleo, I repeat what I told you before. You are welcome to make this your home, as well. I would be delighted if you would stay in the palace. Or if you would prefer, you could live in the City of Thieves. Either way you would be close to your sister.” He paused, then smiled. “I have to say that I would recommend Bahania. You do not strike me as the medieval city type.”

Cleo tried to laugh but found herself crying instead. Hassan pulled her close.

“Such sadness,” he murmured. “Tell me what I can do to ease your pain.”

His kindness only made her cry harder. Part of her couldn’t believe this was happening. Hassan wasn’t just Zara’s father, he was the king of Bahania. What was wrong with this picture?

Still, Cleo found comfort in his embrace. Her father had died before she was born, and she hadn’t had the chance to know him at all. She’d never had a substitute father while she was growing up.

“My daughter,” he said, stroking her hair. “Your troubles bring me discomfort, as well. If you do not explain what is wrong, I can not fix it.”

She raised her head to gaze at him. After blinking back the tears, she managed to speak. “You said ‘my daughter.”’

“You are the beloved sister of my Zara. That makes you beloved to me, as well.” He cupped her face. “You cry as if all is lost, but I know it cannot be so.”

Cleo wasn’t sure what weakened her resolve. Hassan’s gentleness, of course, but also his willingness to claim her. She doubted he actually thought of her as a daughter, but just saying the word was enough to shatter her reticence.

“You wouldn’t be nice if you knew the truth about my past,” she said, in a last-ditch effort to gather some control.

“I know all I need to. You are a part of my family. As such, I want only your happiness.”

She desperately wanted to believe him. Ducking her head, she grabbed back the handkerchief and sobbed into it. “I’m p-pregnant.”

Hassan continued to stroke her hair. “I see. Would you like me to have the unworthy dog flogged?”

Despite her desperate situation, the visual image of Sadik hanging in chains while being beaten cheered her immensely. She risked a quick glance.

“How disappointed are you?”

The king frowned. “Why would your pregnancy disappoint me?”

Cleo flushed. “I’m not exactly a virgin.”

“My claim on you as family is not conditional, my daughter. To me, you and Zara will always be perfection itself.” He dropped his hand to hers. “Now tell me of the man who has left you so. I do not see an engagement ring, so he has not done the honorable thing.”

Propose? The idea was laughable. As if that would happen. Cleo sniffed. “He doesn’t know. I’m going to have to tell him eventually, but first I want to figure out what I want.” She smiled. “I mean, I know I want the baby, but where do I want to live and what’s the best way for us to share in his or her upbringing?”

Hassan smiled. “I’m glad you want your child.”

She stiffened. “Why wouldn’t I? Obviously, this wasn’t planned, but I will never abandon my baby. I’ll do whatever I have to in order to keep us both safe.” She thought of how she’d been abandoned over and over again in her life. Long ago she’d vowed that when she had children, they would know she loved them more than anything in the world.

“I see the flash of a tiger in your eyes. That bodes wells. A strong mother has strong sons.”

Typical, she thought, starting to feel a little better. “I could be having a daughter.”

Hassan dismissed her with a flick of his fingers. “Regardless. You must come to terms with this jackal of the desert, Cleo. I will stand beside you in whatever way I can.”

While she appreciated his words, they brought her back to earth with a thump. What had she been thinking, telling Sadik’s father that she was pregnant? She doubted the king would be so accommodating if he knew the truth.

“You must not mention this,” she pleaded. “If people found out…” She bit her lower lip. How to convince him? “I don’t want Zara’s wedding spoiled by people speculating about me. She is so looking forward to the event. Please don’t say anything.”

“I agree.” He smiled. “Your secret is safe with me, Cleo.” He patted her hand, then rose. “Come. You need to be in your room and resting. I will have the kitchen send you some tea to settle your stomach. You must be strong for your son.”

“Or daughter,” she muttered as she rose, but had the feeling the king wasn’t listening. She also had a very bad feeling about spilling her guts. Somehow she knew it was all going to come back and bite her in the butt. As if she didn’t already have enough problems.

Twenty minutes later Cleo lay stretched out on her bed, sipping tea. The odd-smelling concoction actually made her feel better. She put the cup back on the saucer, then set both on her nightstand. Maybe a nap would make her feel better.

But before she could even close her eyes, her bedroom door burst open. Zara stormed into the room.

“You’re pregnant and you didn’t even tell me?”

Chapter Five

“S houldn’t you still be opening presents?” Cleo asked, knowing it was a feeble attempt at distracting Zara.

“Shouldn’t you be telling me something this important?” Zara stalked to the edge of the bed and crossed her arms over her chest. “How could you keep this from me?”

Cleo could have gone head-to-head with Zara in a snit, but the hurt in her sister’s eyes made her feel like slime.

“I’m sorry.” She sat up and leaned against the headboard. “I guess you ran into the king.”

“Yes. He came to talk to me about the presents, then managed to let it slip that you’d confessed you were pregnant. He thought I should know, which is more than you thought.”

This is what she got for trusting a man, she thought glumly. She could feel the situation spinning out of control. Who else had Hassan told, and what was going to happen if Sadik learned the truth?

She didn’t want to think about that now, so she pushed those thoughts from her mind.

“You’re getting married,” Cleo began slowly. “I wanted this time to be about you. If I’d told you, you would have gotten all worried and wanted to fix things.”

“Exactly. I care about you. I want to know what’s going on in your life. Don’t you think this was a big deal?”

“It is,” Cleo admitted. “I’m sorry.”

Zara didn’t look mollified. “So who’s the father?”

“No one you know.” Cleo shrugged and tried to look like she wasn’t lying. “After I went home, I met someone.”

Zara didn’t look convinced. “Funny how you never mentioned him in all the phone conversations we’ve had.”

“I didn’t know if it was serious.”

“It’s serious enough that you got pregnant.”

This was not going the way Cleo had hoped. “Zara, I’m going to be fine. I don’t want you to worry about me.”

“I can’t help it. You’re my little sister.” Zara climbed up onto the mattress and settled next to her. “What I don’t understand is how this happened.”

Despite her concerns, Cleo couldn’t help smiling.

“The usual way. I would have thought you’d figured out the facts of life by now.”

Zara rolled her eyes. “You know what I mean. You’ve been sexually active for a long time. How come you got pregnant this time?”

“Bad timing,” Cleo admitted. “I’d gone off the pill to give my body a rest. I wasn’t expecting to get involved with someone so I wasn’t prepared.”

Zara looked stunned. “You had unprotected sex?”

“We used a condom, but things happen.”

Actually what had happened was that one night she and Sadik had been so hot for each other, they’d both forgotten birth control. She hadn’t even realized it until several days later, when she’d been on her way home. They had been irresponsible, and now she was paying the price.

“I can’t believe this,” Zara breathed.

“Tell me about it.” Cleo looked at her sister. “I know you’re upset. This is exactly why I didn’t want you to know. The thing is, Zara, I’ll be fine, as will my baby. This is your time. You have a beautiful wedding in a week. I don’t want you thinking about anything else. Can’t we forget this and deal with it after you get back from your honeymoon?”

“I didn’t think you were still going to be here then.”

Cleo didn’t know what was going to happen, now that the news was out. “We can deal with it either together or long-distance. I promise.”

Slowly Zara nodded. “I’m giving in because I don’t have a choice. You’re a grown-up. You have to be responsible for your own life. I just wish you had told me.”

“I’m sorry,” Cleo repeated, thinking that she had a few wishes of her own.

The difference between a formal state dinner and an informal state dinner was usually found in the size and the details.

Cleo paused at the entrance to the cocktail party and studied the room. Flowers bloomed everywhere—providing a sweet scent and creating the sense of being in a garden. Small white lights twinkled, candles flickered and an immense crowd of people circulated and talked. The informal dinner had been for about two hundred people. There had to be at least five times that number in attendance to honor the bride and groom. Everyone glittered and sparkled, leaving her feeling like a very out-of-place, country cousin. A very tired country cousin.

She hadn’t slept in two days. Not since she’d found out that the king had told Zara about her pregnancy. So far no one else seemed to know, so she was keeping her fingers crossed that she could escape the situation without too much trouble.

A waiter paused and offered her a glass of champagne. Cleo declined, then decided to head to the bar where she could get her club soda with lime and pass it off as a cocktail. At least she felt reasonably attractive. Her red, beaded gown skimmed over her curves in such a way as to make her feel like a pinup girl from the 1940s. A twist of fabric in the midsection hid her tummy, which was good because it had really started sticking out. She was approaching her fifth month and none of her regular pants would fit. She was going to have to hit the maternity stores before long. But that trip would have to wait until she headed home.

The good news was she hadn’t thrown up in the past couple of days. Maybe that cookie toss into the royal garden had been her last.

Less than ten feet from the bar, she came to a dead stop. Sadik stood across the room, and the second she saw him, she knew that he’d been told about the baby. His dark gaze fell immediately to her midsection and the look of accusation on his face rooted her to the floor. Even when he headed toward her, tall, angry and determined, she couldn’t seem to make herself run.

He grabbed her arm and herded her toward the far end of the room where there weren’t so many people. She glanced around to see if she could find someone to rescue her, then figured there was no point in putting off the inevitable.

Think fast, she told herself. She had to come up with a plausible story. She’d tell him what she told Zara—that she’d met someone. After all, she’d already hinted there was another man in her past. She needed to buy herself time. If she told him it was his baby, he would take over her life and she would lose the ability to make decisions. It’s not that she wanted to keep Sadik from his child; she wanted to make sure he didn’t ace her out of the picture.

He led her into a small alcove, then positioned her so her back was to the main room, but he faced that direction. Probably so he could make sure they weren’t interrupted or overheard.

“Is it true?” he asked by way of a greeting. “Are you pregnant?”

She reminded herself that the king had not only called the father of her child a jackal of the desert but had offered to have him flogged. She wondered if Hassan would be willing to go through with the latter if he found out the father in question was his own son.

Once again the idea of Sadik in chains gave her comfort, however small. She laced her fingers together in front of her waist and squeezed her palms together.

“I am pregnant,” she said slowly, “but before you get all hot and possessive, I want to make it clear that it’s not your baby. I’ve already told you, there’s someone else in my life now. The child is his.”

Dark eyes narrowed slightly. Sadik seemed to see into her soul. Then he shook his head in a dismissal that made her heart sink.

“The child is mine. You could not be with another man after being with me.”

His flat statement made her want to scream. Worse, it was true, and if she tried to deny it too hard, he was going to see right through her. Panic threatened.

Sadik took hold of her upper arms and pulled her close. As much as she wanted to look away, he compelled her to meet his gaze. His expression turned cold and more than a little scary.

“Make no mistake,” he said softly, menace in every syllable. “Bahanian law will not allow a royal child to be taken out of the country without the king’s permission. However much my father might claim you as his daughter, he will not turn his back on his first grandson. If you do not admit the truth to me now, I will go to my father and tell him of our relationship. I will explain that I believe the child to be mine and insist you be examined by a doctor. If you are more than four months along…”

He stopped talking, but there was no point in finishing the threat. Cleo wasn’t an idiot. She knew that the king’s favor couldn’t be stretched very far. Hassan wouldn’t let her take away his grandchild, and Sadik would do everything he promised.

He continued to stare at her face. “Tell me again, Cleo. Tell me the child is not mine.”

She waited as long as she could, then exhaled the truth. “I can’t.”

His self-satisfied smile tore at her heart. Her first thought was to run. If she went fast enough and far enough they could never find her. But before she could even take a step, Sadik was shaking his head. His smile faded.

“Do not think you can escape me. We are talking about my son. My heir.”

“So if I have a girl, I’m free to go,” she said bitterly, hating that his words had ripped her apart. She didn’t simply fear his threats, she felt as if he’d destroyed every hint of a dream. Sadik didn’t care about her—he never had. As far as he was concerned, she was little more than a vessel. She was the carrier of his offspring, and not a person in her own right.

“I am Prince Sadik of Bahania. I will have a son.”

That almost made her smile. “As long as you had that conversation with your sperm, Sadik. You did realize those little guys might have a mind of their own, right?”

He frowned, as if mothers of royal babies didn’t discuss such things.

She jerked free of his hold and walked to the far end of the alcove. Even as she placed her hands against the cool walls, she knew there was no escape. Not from him and not from her circumstances.

Her eyes burned, and her throat tightened, but her pain was too deep for tears. Sadness tugged at her, making it difficult to stay standing.

“What happens now?” she asked, barely able to form the words, then changed her mind. “Don’t bother. I know what happens. You keep a close watch on me until the child is born, but then what?” She swallowed, not wanting to hear the truth but desperate to know. “How long until you throw me out of the palace?”

He was at her side in an instant. He grabbed her and turned her toward him. Rage tightened his face. She hadn’t known he was capable of such emotion and it should have frightened her, but she had other things to worry about. Once she knew his plans, she could come up with her own ideas of how to escape, either before or after the child was born. Because no matter how he threatened her, she would never abandon her child.

“Is that what you think?” he demanded. “That I would cast you into the streets?”

“You don’t care about me. Until now you only wanted me to warm your bed. Now that you know I’m pregnant, you’ll want me to carry the baby to term, but after that I’ll be of no use to you.”

He released her as if she’d burned him. Sadik stalked to the entrance of the alcove and turned back to face her.

“You think so little of me,” he said.

“I’m a realist. All I want to know are your plans.”

“You will be the mother of my son. As such, you are to be honored.”

Her racing heart slowed slightly. “You wouldn’t expect me to leave my child and just disappear?”

“I am not an animal.”

She wasn’t sure she believed him, but his words gave her hope. If he was willing to say that, then maybe she could go to the king for assurances. The idea of making some kind of coparenting plan work seemed impossible, but she would do anything to stay with her baby.

He glared at her. “I see the doubt in your eyes. How is that possible? In what way have I so betrayed you that you would not trust me now?”

“How much time do you have?” she asked, not caring that she continued to stir his temper. In truth she wanted him to—

The sudden sensation of butterflies in her stomach surprised her into silence. She wasn’t nervous…she was furious that she’d been put into this situation, and relieved that at least for now she didn’t have to worry about losing her child. There was no reason she should be feeling a fluttering sensation.

Cleo’s breath caught. Sadik was at her side in a second, putting his arm around her to support her weight. “What is wrong? Do you need to sit down? Should I call a doctor?”

He was so solicitous and obviously worried that she nearly laughed out loud. Then she remembered that none of his attentions were about her.

“I’m fine,” she said, as the fluttering continued. “I just felt the baby move.”

He frowned. “Is that good? Are you supposed to?”

She considered him the enemy in this situation. Worse, she had feelings for him she wasn’t willing to explore or define. The man tempted her beyond reason and made her forget herself. The safest course of action would be to get as far away as possible. But he was also the father of her child. While growing up she’d seen countless fathers who wanted nothing to do with their offspring. At least Sadik showed interest.

So against her better judgment, she took his hand in hers and brought it to her belly, where the fluttering was the strongest. She pressed his fingers into her belly.

“Can you feel that?” she asked in a whisper. “It’s the first time I’ve felt the baby move.”

He was still, then his fingers moved slightly and he grinned at her. “My son is strong.”

She pushed his hands away and rolled her eyes. “You make me crazy.”

He ignored that and stared at her stomach. “You do not seem very large in the belly.”

“I’m not showing a lot right now,” she agreed. “I’m a week into my fifth month so I would imagine I’m going to pop anytime now.”

“Pop?”

“Get huge. I’m too short to carry the baby with any grace and style. Tall women can hide their pregnancy longer.”

“Why would you want to hide such a blessing?”

For one thing she hadn’t wanted him to know. For another…She drew in a breath. “Sadik, you have to promise me something. We can’t let everyone know about this. Not until after Zara’s wedding. I don’t want her big day spoiled by speculation.”

Sadik considered her words, then nodded. “I agree that the happiness of my sister must come first. In return for this, I want your word that you won’t steal away after the wedding.”

She hadn’t considered ducking out but realized the thought would have occurred to her eventually. “I promise,” she said.

“Good.” He put his arm around her. “We have much to discuss. I wish to know everything you’ve experienced with the child and I will share in the changes as they occur.”

She thought of how she’d had morning sickness just about twenty-four hours a day and how her body was the one that was going to swell like a watermelon. “I don’t think there’s going to be a whole lot of sharing,” she said glumly. “I can tell you what I’ve experienced, but that’s not the same.”

“I have many questions,” he said as if she hadn’t spoken. “When did you first realize you were pregnant? Have you been eating right? Why did you not tell me?”

Weariness descended. Cleo told herself that she should be grateful that Sadik wasn’t furious with her anymore. She was even surprised that he was taking it so well. But there were so many things she didn’t understand and situations she wasn’t willing to deal with at the moment.

She slipped away from his embrace. Everything was different now. He saw her as the mother of his child, so it was unlikely he would want her in his bed. The thought should have made her relieved, but instead she felt sad.

“I’m really tired,” she said. “Would you mind if we tabled the discussion until later?”

He hesitated, then nodded his agreement. “Would you like me to get you something to drink?”

“Yes, please.”

She wasn’t all that thirsty, but she did need some time alone. Her composure had scattered and she had to collect herself before the formal dinner.

Sadik headed for the bar, but his mind was not on his task. A baby. When his father had mentioned Cleo was pregnant, Sadik had known right away that the child had to be his. He’d felt delighted by the news.

Now that he had confirmation, elation welled up inside of him. He wanted to announce the news to the world. Still, he would keep the secret until after Zara’s wedding. Cleo’s concern for her sister was well-founded.

How long had he longed for a son? After Kamra’s death, he had put aside his plans for a family. He’d known that eventually he would have to marry and have children, but he’d had no desire to hurry the process. This unexpected bounty made him pleased with the world.

He requested the club soda and lime, then headed back to where he’d left Cleo. He could see her sitting on a chair by the wall. She looked stunned—as if their encounter had drained her. She needed her rest, he decided. He would make sure she was in bed early that evening. She needed her strength so that his son would grow and develop inside of her.

They were bound now, he thought. Cleo would always be the mother of his son. The concept should have discomfited him, yet it did not. She had many fine qualities to pass on to their child. She continued to challenge and defy him, even now. He would very much enjoy the process of taming her.

“I can’t believe this is happening,” Zara said as the carriage moved forward. She perched uneasily on the edge of the cushioned seat in the open conveyance, her flowers gripped tightly in her hand.

Cleo sat opposite and tried not to mind that she was facing the wrong direction. As the bride, it was right that Zara should face forward. Under normal circumstances, she wouldn’t mind. However, while her morning sickness seemed to have disappeared, her stomach often felt faintly unsettled, leaving Cleo concerned that the tossing-her-cookies portion of her pregnancy might make an unexpected return.

“Just smile and wave,” Cleo said, glancing at the crowd lining either side of the road.

Their open, horse-drawn carriage moved slowly, accompanied by cheers and whistles from those who had come out to watch. Mounted guards rode next to them, as much to be part of the spectacle as to offer protection. Cleo figured it was unlikely that anyone was about to kidnap the king’s daughter.

“I don’t think I can do this,” Zara said softly, her face pale, her eyes wide.

“You’ll be fine.” Cleo motioned to her dress. “I don’t think you can return that.”

Zara laughed, then smoothed the front of her designer creation. The long-sleeved wedding gown looked like something out of a fairy tale. Hand-sewn beads caught the sunlight. Yards and yards of silk and lace cascaded to the ground. With her hair upswept and anchored by an antique tiara, Zara was truly a royal princess.

Cleo figured even she didn’t look half-bad. Her rose-colored gown had been cut low and fell straight from below her bodice. The empire style concealed her stomach, which seemed to have suddenly puffed out in the past couple of days. Zara wore diamonds at her ears and around her throat, while Cleo had been accessorized with pearls. Diamond and pearl earrings glittered on her lobes. A stunning circle of pearls, decorated with a diamond enhancer, draped down to the curve of her breasts.

“I’m going to throw up,” Zara announced.

“You’re going to be fine. Keep smiling and waving. It’s not a big job, especially for someone with all your education.”

Zara laughed again. “Okay. You’re distracting me. I like that.”

Cleo switched her cascade of flowers to her other hand. “I’m having second thoughts about refusing the tiara. Do you think I should have worn it?”

Zara glanced at her spiky hair. “Could we have anchored it?”

They had a detailed conversation about the pros and cons of hair accessories, then Cleo switched the conversation to shoes. They pulled up in front of the church before Zara had a chance to realize where they were.

A uniformed guard approached their carriage. King Hassan had ridden with the groom in a carriage in front of theirs. The princes shared the one behind Zara’s, with Sabrina and her husband bringing up the rear.

The small door was opened and Cleo rose to exit first assisted by the waiting footmen. She managed to get down the two steps without falling. Although she didn’t actually look for Sadik, she was aware of him. The man watched her constantly. She tried to take comfort in his attention, but knew that it had nothing to do with her and everything to do with the baby.

Don’t go there now, she told herself. This day was about Zara.

Her sister managed to get out of the carriage without a mishap. Sabrina joined them, urging them into the church. At the top of the stairs leading into the building, they turned and waved to the waiting crowd. A cheer rose.

“Keep breathing,” Sabrina said as they stepped into the cool darkness of the foyer.

Sabrina’s husband had already escorted the groom and the princes up the aisle. The organ music changed, cueing the women that it was time.

Sabrina stood in front, with Cleo to follow. Hassan stopped and kissed his daughter, then stepped next to Cleo.

“You are beauty personified,” he murmured, touching his lips to her cheek. “I am most proud.”

Cleo wondered if he was talking about the baby. As far as she could tell, the king still didn’t know that Sadik was the father, but maybe his son had told him the truth. Either way, this wasn’t the time for a lengthy conversation.

She gave Hassan a smile. He squeezed her hand, then moved behind her to stand next to Zara.

The twenty-foot double wooden doors opened, revealing the crowded church and the long center aisle. Cleo’s stomach clenched.

Sabrina turned around and winked. “Show time,” she said in a stage whisper. “If you get nervous, picture everyone naked.”

Chapter Six

C leo hadn’t thought the actual wedding through. She’d seen the stacks and stacks of replies from every corner of the globe. She’d seen the gift rooms and had attended the rehearsal in the massive church. But nothing had prepared her for the vast space to be crammed full of members of the extended royal family, visiting dignitaries, family friends and a couple of thousand guests.

Organ music soared to the arched ceiling of the fourteenth-century church. Saints watched from stained-glass windows, their hands outstretched.

Cleo found herself shaking with unexpected nerves. The only thing that kept her going was watching Sabrina ahead of her. Zara’s half sister moved slowly, in time with the music. Cleo kept her pace even as she struggled to not turn and run.

She could hear the faint murmurings of the guests as they watched her. At least her bouquet of flowers cascaded down to her knees, hiding her bulging belly. She didn’t want there to be any speculation—not on Zara’s day.

As she approached the front of the church, she saw Rafe. He grinned at her, then looked past her as the organ music shifted to the wedding march. Everyone stood. Cleo wanted to turn around and watch her sister, but she still had about ten feet to go. Her gaze lingered on Rafe, and she watched his expression change to one of love and wonder. He looked as if he’d been waiting for Zara all his life.

Perhaps he had, Cleo thought as she stepped into place next to Sabrina. Perhaps she was his one true love.

Cleo casually glanced at Sadik, who stood behind Prince Kardal, who was Sabrina’s husband. Sadik didn’t seem to care that the bride had entered the church. He stared at Cleo as if he could claim her with a look.

She fought against a feeling of sadness. Possession was not love, and whatever feelings he had for her were just about the baby. Intense longing filled her—longing for what Zara had. A family, a man who loved her more than anyone in the world, a place to belong. Was it so wrong to want to be a part of something? She’d spent her whole life on the fringes, always on the outside looking in. She had a bad feeling that wasn’t going to change.

Cleo shook off her unhappy thoughts and turned her attention to her sister. Zara looked like a princess as she walked up the aisle, her father escorting her. Everything about the moment was perfect, and no more than Zara deserved.

Kissing the bride was not a part of the Bahania ceremony, but Rafe did it, anyway. Cleo joined in the spontaneous applause as the couple clung to each other before turning and facing their happy guests. Bells rang, the vibrant sound echoing in the church.

The bride and groom started down the aisle. Cleo went next, expecting to link arms with Kardal, but he had shifted positions with Sadik, and she found herself close to the one man who could—despite everything—still take her breath away.

“You are radiance itself,” he murmured as they strolled down the aisle. He nodded at several guests. No doubt rulers of distant lands and personal friends of the family.

“Thank you.”

As they had on the way up, the crowd continued to overwhelm her. This was for real, she thought, stunned and amazed. Her foster sister, the same person she’d fought with about bathroom time and who had once tried to pierce her ears with a sewing needle was an honest-to-goodness princess married to a sheik.

Even more shattering she, Cleo, was walking down the aisle of an eight-hundred-year-old church, next to a prince who could trace his bloodline back a thousand years. Oh, and she was pregnant by him.

Her head spun when they stepped outside and she saw that thousands had gathered around the church. In a special area set up to the left of the church, several dozen television crews reported on the event for the international news. Still cameras flashed, taking pictures everywhere.

The horse-drawn carriages stood waiting. After Rafe and Zara moved off in theirs, Sadik helped her into the next one. Thank goodness Kardal and Sabrina sat with them. Cleo didn’t think she was capable of forming words let alone dealing with Sadik right now.

“You look shell-shocked,” Sabrina said kindly as their carriage started forward. “I’m not surprised. This is a little overwhelming for me and I’ve been through it before.”

Cleo nodded, afraid that if she tried to speak she would either scream or cry. Neither would be especially helpful.

They returned to the palace. Pictures were taken, then the royal family joined the reception already in progress.

The largest palace ballroom had been transformed into fairyland, Cleo thought, still dazed. Thousands of yards of beaded tulle decorated the walls and pillars. Lights twinkled beside a cascading waterfall that hadn’t been there just a few days before. Buffets had been set up against three walls, and there seemed to be enough food to take care of several nations at once. A large orchestra played continuously. Champagne fountains flowed at both ends of the head table where Cleo found she had been seated next to Sadik. His doing, no doubt.

She managed to go through the motions, toasting her sister, offering best wishes, meeting people. Sadik stayed at her side for much of the afternoon. When Rafe and Zara disappeared to change for their honeymoon, he swept her into his arms and danced with her.

“I think they will enjoy their time away,” he said, speaking quietly into her ear.

“Yes. They will.” Her mouth felt numb. She knew she was talking, but she couldn’t feel her lips moving.

The king had arranged for the newlyweds to spend several weeks on his private yacht. They would cruise through the Mediterranean, then up the coast of Spain to France and England.

Her gaze swept over the room and something inside of her snapped. This wasn’t her world; she didn’t belong here. Nothing about the situation felt right.

But even as she prepared to run, she felt a fluttering sensation in her belly. Her baby turned or kicked, or maybe just waved. It was enough to remind her that there was more at stake than her own desire to belong. If she left, she would have to abandon her child, and Cleo was willing to walk through hell before ever doing that.

Yet compromise seemed hopeless. How were she and Sadik supposed to come to terms? Obviously, she would have to live in Bahania, but how? She refused to be supported, assuming that was what he had in mind. Yet who was going to give the former mistress of a royal prince any kind of job?

Sadik watched the light fade from Cleo’s blue eyes. She had begun the morning bursting with happiness for her sister, but somehow over the past few hours it had slowly disappeared until she looked wounded.

He did not like to think of her so, and tried to shake off the image. Still, there was no energy in her speech, and she only picked at her food.

Rafe and Zara waved to their guests and ducked out the far door. Sadik took advantage of the distraction and quickly ushered Cleo toward a side exit that led to the private wing of the palace.

“Where are we going?” she demanded, showing spirit for the first time that afternoon.

“I think we have things to discuss.”

“Oh, sure. Now you want to talk. Isn’t that just like a man. Before, when I had things to say, you weren’t interested. You were all caught up in finding out about the baby. Well maybe I don’t want to talk to you.”

Sadik ignored her outburst, just as he ignored the way she tugged on his hand as if trying to escape.

“There is no point,” he said calmly, continuing to lead the way. “I have no plans to release you.”

“That’s my big fear.”

When they reached the double doors leading into his private quarters, he slowed to study her. Cleo stared at the doors as if they led to a prison.

He smiled. “I promise I will not have you tortured once you step inside.”

“It’s not the torture I’m afraid of.”

Was she remembering, as he was, what had happened the last time they had been in these rooms together? Passion had exploded between them until they’d had no choice but to give in. They’d made love endlessly, every chance they had, clinging to each other, touching, taking, offering. He’d never known such desire.

He opened the door, then stepped back to allow her to go first. Cleo entered cautiously, glancing around as if checking to see all was as she remembered.

“Nothing has changed,” he told her.

“If you’re talking about the furniture, I guess you’re right. If you mean everything else, you couldn’t be more wrong.”

She crossed the large living room to the French doors that led to the common balcony. From there it was a relatively short walk back to her own suite. But she didn’t try to escape. Instead she simply pressed her fingers against the glass.

“This is how birds must feel,” she said quietly. “They can see to the other side, but something invisible prevents them from flying away.”

He frowned. “Of what do you speak?”

She sighed. “Nothing. Everything. The wedding went very well.”

The change of topic confused him. “I’m sure Zara and Rafe will be very happy.”

She nodded but didn’t say more. Drawn by a certainty that something was very wrong, he crossed to stand behind her. “What troubles you?”

She shook her head. He saw a single tear slide down her cheek.

Had she defied him, he could have fought her on equal terms and been confident in his victory. But fragility baffled him—especially in Cleo. She was the most tempting woman he’d ever met, and while her beauty kept him enthralled, he found her willingness to fearlessly clash with him one of her most intriguing features.

“What pains you so?”

“You wouldn’t understand.”

“I am an intelligent, successful man who knows much of the world. I am sure I could follow along.”

She looked at him. Tears glittered in her large, blue eyes. She swallowed. “All those months, you never tried to get in touch with me. I doubt you even thought of me. Then the second you found out I’m pregnant, you suddenly act as if you own me. I’m trapped like a bird in a cage. I can’t leave and take my child, and I won’t abandon my baby. So here I am. No choices, no life, save that of being the vessel for your child. It’s not exactly the future I had envisioned for myself.”

He didn’t know which comment to address first, then went with the one he most understood.

“You left my bed.”

She stared at him. “What does that have to do with anything?”

“I did not ask you to leave—you simply chose to go away.”

“We’ve been over this material before. Yes, I left before you asked me to. I’m sure you were heartbroken for a nanosecond. So what?”

“Why would I reward such inappropriate behavior by contacting you?”

“I am not your wayward teenager. You have no right to find my behavior wanting and then punish me for it.” She glared at him as if he were the most stupid man on earth. “Well?”

Sadik would not have admitted it, even under torture, but he didn’t know what to say to her. Of course he hadn’t gotten in touch with her. For one thing he’d known that she was returning for her sister’s wedding. For another, she had left him. No matter how much he explained the gravity of her disobedience, she refused to understand. He had wanted her in his bed. It was a great honor to be desired by him. He had lavished her with attention and had tried to do the same with gifts, and she had walked out. He resented her ability to simply turn her back on him.

Not that he’d missed her, he reminded himself, refusing to acknowledge the emptiness he’d felt when she disappeared from his life. He had barely thought of her at all.

“You are not a trapped bird,” he said, trying a different tack. “As the mother of my son, you will be revered.”

She rolled her eyes, then turned her attention back to the view of the ocean beyond the glass doors. “You’re impossible. I don’t know why I’m even bothering to have this conversation.”

Sadik would never get it, Cleo thought. And she couldn’t explain without confessing things she didn’t want to say. He’d made it more than clear that he resented her having the strength of will to leave him before he was ready to have her go, but he’d never admitted to even one tender feeling. If he’d said he liked her, that would help.

“What are you thinking?” he asked, coming up behind her and placing his hands on her shoulders.

“That I want to go home.”

“This is your home now.”

That’s what she was afraid of.

She stared unseeingly at the ocean, wishing she could stow away on Zara’s honeymoon yacht, then make her escape in Spain. Although without money or a passport she wouldn’t get far. If she’d thought this through, she would have made alternative plans for her—

A warm, soft pressure on her bare shoulder caught her attention. Cleo’s breath stalled in her throat as Sadik bent lower and kissed her skin again. As her dress wasn’t loose enough for him to simply pull it off her shoulders, she had to guess that while she’d been deep in thought, he’d been unfastening her zipper. Geez—and she hadn’t even noticed!

He tilted his head and moved closer, nibbling on the side of her neck. Shivers made her break out in goose bumps while liquid desire poured through her.

Just for a second she promised herself as her eyes closed. She would only give in for a little bit and then she would pull away and tell him this was a mistake. After all, Sadik was four hundred kinds of wrong for her, and making love with him would only complicate the situation.

It’s not as if he can get you pregnant.

The small voice in her head made a lot of sense, she thought hazily as his hot breath caressed her. He kissed across the back of her neck—soft, teasing kisses that made it nearly impossible to stay standing. She and Sadik might come from different worlds and have completely different views of things, but they sure got along in bed.

Don’t think about that, she told herself. She had to stay in control. While it was true that she couldn’t get any more pregnant than she was, there were other ramifications if they made love. What about the state of her heart? Wasn’t she at risk? Isn’t that the reason she’d run home in the first place?

“You think too much,” Sadik complained as he turned her in his arms and pulled her close. “I can hear the chatter. Stop thinking. Only feel.”

Before she could work up an indignant reply, he kissed her mouth.

The sensation was both tempting and familiar. So familiar, she thought with a sigh. His strong arms encircled her body, allowing her the illusions of being both delicate and petite. He held her with a combination of passion and possession that should have annoyed her but only made her want him more.

He didn’t deepen their kiss. Not at first. Instead he teased her with light pressure and tiny nibbles. He sucked on her lower lip, then finally, when she couldn’t stand it anymore, brushed her tongue with his.

Fire shot through her. Against her will Cleo wrapped her arms around him. She felt his strength, the broadness of his back. He was tall and every inch a male. Already she was damp and swelling as her body prepared itself for him. She wanted him to touch her everywhere. She wanted him inside of her. She needed to make love with him with a desperation that left her both breathless and afraid.

When he broke the kiss, she moaned a protest. He laughed. “Come, my goddess. I will not make you wait long. But I think we would do better on my bed.”

He took her hand and led her toward the bedroom she remembered so well. It was large and filled with masculine oversize furniture. She remembered teasing him about the size of his bed and the dresser. He could have parties for large groups on the former. She’d been joking, but he’d taken her words seriously.

“No one could touch you,” he’d growled, claiming her with a kiss. She was his alone. His to desire, his to take, his to pleasure.

Cleo remembered how much she’d wanted the words to be true for more than an afternoon. But they hadn’t been. And nothing had changed.

Maybe this was a mistake.

She turned to the prince. “Sadik, I don’t think we should do this.”

“We must,” he said simply, and reached for the necklace clasp at the base of her neck.

When he’d removed her jewelry, he had her sit in a chair in the corner. Gently, nearly reverently, he removed her shoes. When her open-toed, high-heeled sandals hit the floor, she started to rise. Maybe to help him or maybe to run. She wasn’t sure. But she didn’t get the opportunity.

Sadik put a restraining hand on her arm. “Not yet.” Then he raised her dress to her thighs and bent down to kiss the inside of her knees.

Even as his lips pressed against her skin, he moved his hands up and down her legs. His long fingers touched every inch of her calves, before moving higher and stroking her thighs. As he caressed her and reduced her to a melting shell of desire, he spoke of his pleasure in her body.

“So rich and lush,” he murmured, licking the inside of her thigh and making her squirm. “Your scent intoxicates me, Cleo. So far I do not see any changes, but I know they are there. The thought of your body growing big with my son excites me.”

She was torn between wanting to be with him and knowing it was a big mistake. What tipped the scale was the knowledge that he wasn’t going to be one of those men who found a pregnant woman as unsexy as a cow. Cleo had spent her entire life insecure about her short body and womanly curves. Somehow she’d never felt as if everything went together. Even though she’d had plenty of male attention, it hadn’t been the right kind. But Sadik’s words always seemed to hit her where she lived. She believed he genuinely adored every inch of her—pregnant or not. He made her feel irresistible, and that combined with her need for him made him irresistible, as well.

He straightened and slipped off his jacket, then loosened his tie and his cuffs. Without saying a word, he rose, then helped her to her feet. They crossed to the bed, where he finished unzipping her dress. The rose-colored garment fell to the floor.

Sadik gazed at her breasts, which had become enlarged in the past couple of months, then at her swelling belly. She’d felt unattractive and awkward right up until he smiled in delight and gathered her close.

He kissed her with a reverence that broke through her defenses and left her wanting and vulnerable. Her arms came up of their own accord. She clung to him, needing to feel him pressing against her. She knew that he was already aroused, but the feel of his hardness reassured her and fueled her body’s passion.

He cupped her face in his hands and kissed her cheeks, her eyelids, her nose and her chin. He licked the hollow of her throat, then journeyed lower to the edge of her bra where he lightly teased the exposed curves.

Sadik had been right when he’d said she couldn’t possibly be with another man after being with him. As he touched her, she found herself remembering what it had been like when they’d been together before. She couldn’t imagine ever wanting anyone else, no matter how long she lived.

He reached behind her and unfastened her bra. As if he knew her breasts were tender, he cupped her curves as the bra slipped down. He gently rubbed his lips against her tight nipples, not pressing at all, just teasing until they grew more rigid and heat seemed to flare from every inch of her skin.

“So beautiful,” he breathed.

She thought about pointing out that the veins seemed more prominent than the last time he’d seen her chest and that her skin flushed more easily. She could have done twenty minutes on how she was ambivalent about her growing belly—both appreciating that she was carrying a healthy child and hating that she was getting fatter by the day.

But when he licked her right nipple, all rational thought fled. What did body image matter when one could be in the arms of a man who knew how to make her feel incredible?

He helped her onto the bed and settled next to her. Somewhere along the way he had discarded his shoes and socks, along with his dress shirt. As Cleo brushed her hand against his bare chest, he stroked her arms, then lightly traced the hollow between her breasts.

“I see many changes,” he said softly, and kissed her mouth. “You have grown even more beautiful. I can’t wait to see you big and round. You will leave grown men weeping with desire.”

She smiled. “I can’t wait for that, either. Seeing as I’ve never had a grown man weep with desire, I figure I’m due.”

He moved his hand down to the swell of her belly. “You are the most perfect woman. So many curves. Your flesh yields to me with a softness designed to please a man.”

At barely two inches over five feet, Cleo had battled with her weight all her life. Those last fifteen pounds constantly crept up on her, and she had to struggle for weeks to get them off. Sadik had seen her at the high end of her weight cycle. After ten minutes of his verbal worship, she’d been ready to toss out her Diet Delight food scale forever.

He placed his hand on her stomach. Pride darkened his eyes.

She knew he’d gone all male and “this is my son,” but before she could slap his arm away or remind him the baby might be a girl, he moved lower.

Her hips immediately pulsed in anticipation. Sadik helped her off with her panties, then slowly slipped his fingers between her thighs.

She was already slick with wanting. He smiled when he encountered damp curls and the swollen flesh beyond.

“Always ready,” he murmured, and kissed her belly. “Your desire makes me want to forget myself, but then I would miss pleasing you.”

He shifted slightly and licked her breasts. As his tongue stroked one sensitive nipple, his fingers sought and found her point of greatest sensitivity. He explored the small knot of nerves, rubbing lightly, circling, slipping away and then returning.

It had been so long, Cleo thought, as intense feelings filled her. Somehow, from the first, he’d known the exact rhythm to bring her to the edge in about forty seconds. Even as his thumb stroked, his middle finger slipped inside and pushed up. She felt her body contract.

Not yet, she thought frantically, trying to disconnect from what they were doing. It was too soon. She hated the power he had over her, even as she began to surrender.

He continued to touch her. Her body was on fire, and with every moment of contact, the flames licked higher. If he would just stop sucking on her breast, or take his finger out of her, she might have a shot at control. If he would just—

Surrender caught her unaware. Her body tensed, and without warning the tremors began. Her breath caught as she went rigid, then relaxed completely as he moved lightly against her trembling flesh, urging her on and drawing out every last drop of pleasure.

When she had finally returned to sanity, he moved down on the bed.

“Sadik, I’m more than content,” she murmured. “Really, you don’t have to do any more.”

“Perhaps I want to.”

She knew what he would do next and parted her thighs. As he knelt between her legs, she drew up her knees and dug her heels into the mattress.

The first time he’d insisted on this most intimate kiss after he’d already brought her to climax, she’d flat-out told him he was crazy. She was done. It had been great, but her time at the party was over.

He had managed to convince her otherwise.

Now he lowered his head and licked her. She was exquisitely sensitive and the feel of his tongue on her nearly brought her up into a sitting position. Heat flooded her, making her want to beg him to hurry, even as she needed the experience to go on for as long as possible.

He carried her higher and higher, and when she was close to exploding, he gently put a finger inside of her.

The back and forth movement mimicked the act to follow. He used both his mouth and his finger, first one and then two, until she was on the verge of climaxing. Then he used only his finger until the tension subsided.

Over and over he repeated the process until finally she felt herself falling. Slow, rolling releases surged through her body. They were like the tide, rushing in, one after the other, then slowly withdrawing. The lower intensity meant she could continue indefinitely and he drew the surreal experience on for several minutes.

When it became impossible for her to catch her breath, he stopped long enough to remove his trousers and briefs. Then he knelt between her legs and entered her.

At the first whisper of contact, she began to climax again. He pushed in, filling her, making her cling to him. They gazed into each other’s eyes, connecting in the most intimate way possible. With each thrust he pushed her over the edge.

She tried to hold back, to stop and gain some control, but it was impossible. Being with him had always made her surrender.

He moved slowly, making them both wait. She finally knew that she couldn’t hold on any longer.

She tightened her muscles as hard as she could and tilted her hips. The unexpected action made him stiffen, then he called out her name, his voice hoarse. One more quick thrust and his body shuddered inside of her. Her own muscles contracted around him in a final release, sucking the last of her strength. She lay on the bed unable to move, barely able to breathe, sated beyond all reasonable expectation.

“I’d forgotten you were this good in bed,” she managed to say.

Sadik chuckled. “No, my goddess. You had not forgotten a thing.”

Of course he was telling the truth, but two could play at that game. “Had you?”

His smiled faded. “No. Not even when I tried.”

Chapter Seven

O kay, so the fact that he hadn’t forgotten about how good they were in bed meant what? Cleo tried to figure out if there were any nuances to his words, or if she should respond in some way. But before she could come up with a strategy, Sadik bent low and kissed her breasts.

“The color of your nipples has changed,” he said.

Cleo half raised herself to look. “Really?”

“You have not noticed?”

She couldn’t help smiling. “I have to admit I don’t spend a lot of my day looking at myself naked.”

Sadik brushed her belly with his hand. “I would spend all day gazing at you naked, if it were possible.”

The postlovemaking glow left her vulnerable. She didn’t think this was a good time to be listening to his compliments. They would only get her in trouble. The true disaster would be if she actually started to believe they meant something.

He nuzzled her belly. “And here, you have a dark line forming.” He placed his hands on either side of her stomach. “You carry my son.”

She stretched back on the bed. “The baby could be a girl. You might want to consider that.”

He ignored her…like that was a surprise. “My son. The first male grandchild of the king of Bahania.”

“I’m done arguing about the baby’s gender,” she told him. “Just be prepared to be wrong.”

His self-satisfied smile made her want to cuff him. “I am never wrong.”

She started to respond but was distracted by fluttering in her belly. “It’s happening,” she said, knowing she was crazy for wanting to share this with him.

But the baby’s tiny signs of life were precious to her, and there was no one else on the planet who would care as much, except for Sadik.

“Show me,” he demanded.

She took his hands and shifted them to the side. He pressed in slightly, then grinned when he felt the vibration.

“He is strong.”

“Apparently.”

Sadik was still as the movements continued. His hands were warm and comforting. As she watched, his expression tightened. His eyes darkened with emotion. It took her a couple of seconds to figure out he felt love for their unborn child. Love and adoration.

On the one hand Cleo knew she should be happy that he was so accepting of the baby’s presence. He could have been annoyed or denied that it was his. Then she reminded herself that if he were to have denied the child, she would have been free to leave. So that would have been a good thing.

Or would it? Perversely, she was glad he wanted their baby, even though it completely messed up her life. She hadn’t allowed herself to think through all the ramifications of having to live here. She had no idea what she was going to do with herself or what her role would be.

Now, seeing how much Sadik cared for his unborn child, she felt a dangerous stirring in her heart. She’d been doing her best to ignore her feelings for him ever since she’d run away, but if he kept up his adoration of the baby, she might not have a choice in the matter.

The movements slowed, then stopped. Sadik kissed her belly, then climbed out of bed. He stood there naked, obviously unconcerned that she could look her fill. His body was darned impressive, she thought, studying the outline of muscles, his flat belly and long legs. Not that she was as old-fashioned as the prince, but she had to admit she’d hit the genetic jackpot with her baby’s father.

“We will be married,” Sadik announced.

Cleo stared at him. Her brain absorbed the words and promptly rejected them. Her heart jumped, and she instantly felt way too undressed to be having this conversation.

“Excuse me?”

“You are to be the mother of my child. It is right that we should be married.”

A coldness settled in her bones. Cleo could barely breathe as she sat up, then slipped off the bed. She ignored Sadik as she collected her clothes.

Married? He wasn’t serious. Yet she knew he was. He would marry her for the baby. Of course. Why hadn’t she realized that before? For the child all things were possible. A combination of rage and hurt flooded her, making her actions jerky.

“What are you doing?” he asked as she pulled on her panties and reached for her bra.

“I would think that is obvious,” she snapped. “I’m getting dressed, then I’m getting out of here. I should never have come. I’m sorry we made love.”

It hurt to breathe. It hurt to keep moving. It was as if he’d attacked her with a club instead of with words. It wasn’t supposed to be like this.

Cleo couldn’t have said why she was so upset. She simply knew that she had to get alone and be by herself before she lost control.

“You are not going anywhere,” Sadik announced, still beautiful, still naked.

She refused to look at him. “You would be wrong about that,” she said as she slipped into her dress. It took a shimmy or two for her to pull up the zipper, but she managed it. She’d left her flowers at the reception. She had a very expensive necklace somewhere in Sadik’s rooms, but she would worry about that another time. After slipping into her shoes, she headed for the door.

He stalked over and grabbed her arm. “You are not going anywhere,” he repeated, obviously annoyed by her reaction. “I have said we are to be married. It is a great honor. You will be my wife, a princess of Bahania. How dare you not be pleased.”

She jerked free and glared at him. “To be honest, Your Highness, I’d rather eat glass.”

She opened the door and stepped into the hallway. Sadik spluttered, but he wasn’t dressed to give chase.

At first Cleo walked, but after a couple of minutes, she slipped off her shoes and ran down the long corridors. She made her way back to her suite and let herself in.

When the door was safely closed and she found herself alone, her legs seemed to give way. She sank onto the floor. After dropping her shoes, she pulled her legs to her chest—as much as she could—and rested her head on her knees.

Great painful sobs welled up inside of her. She tried to hold back, then figured there wasn’t much point. Who was she trying to impress?

Cleo cried as if her heart was breaking. A combination of sadness and anger fueled her emotions, and for several minutes she simply allowed her feelings to vent. When the storm had passed, she rose and went in search of a tissue.

She avoided looking at herself in the bathroom mirror. After blowing her nose, she stripped out of her fancy dress and slipped into her robe. The cotton folds were familiar and comforting. She cracked the French doors leading to the balcony, then crawled into the bed and rested her face against the cool fabric of the pillowcase.

Sadik wanted to marry her.

Just thinking the sentence made her eyes well up with tears. She started to get angry again.

“What’s going on?” she asked aloud.

There wasn’t an answer. Only the faint sound of music from the reception still going strong. Cleo curled up, feeling alone, lost and confused. Sadik’s offering to marry her was the honorable thing to do. Why did it bother her so?

She tucked her hands under the pillow as she considered her feelings. For one thing, his proposal hadn’t been an offer. He’d announced they were getting married. Not that his actions were a surprise. Sadik pretty much took what he wanted and dealt with any consequences later. What was the old staying? Ask forgiveness, not permission.

Except Sadik was a prince, so forgiveness was rarely needed.

He wanted to marry her. Why was that bad? It answered her question of what was to become of her when the baby was born. In fact, now that she was able to think straight, she shouldn’t have been surprised. Sadik wouldn’t want his firstborn child to be illegitimate.

Cleo closed her eyes and sighed. That was it, she realized. Everything about his wanting to marry her was based on the child. It wasn’t about her. If it weren’t for the baby, he wouldn’t have had anything to do with her—except for a possible invitation to join him in bed. Which he’d done, anyway.

It was the baby he cared about, not her. Not her.

Cleo rolled onto her back and stared at the ceiling. She remembered the last time she’d been here. Sadik had seduced more than her body—he’d found his way into her heart. She’d been smarter then. She’d known that there was no way she could find happiness with a handsome prince, so she’d cut her losses and headed back home.

Secretly she’d hoped he would come after her. She’d waited for the phone call that never came. Gradually she’d realized that he’d forgotten her.

But she’d been unable to forget him. Because she’d allowed herself to care and because she’d given herself to him.

A combination of parental abandonment and a big chip on her shoulder had sent Cleo into the world with something to prove. When she’d made the transition from girl to woman, her body had matured years before her emotions. All the attention she’d received in high school had been a balm to her wounded heart. She’d thought her curves were far from the ideal of thin and thinner, but the boys had adored her.

So she’d given in, because at sixteen the line between sex and love often blurred. By the time she’d turned twenty, she’d figured out that there was a line, but being sexually available was a hard habit to break.

When she turned twenty-one, she vowed she would never give her body unless she also handed over her heart.

Then she’d met Ian. He managed a pet supply store and they’d bonded over a particularly complex printing order. He’d invited her for coffee.

As he’d been the first man she’d met after her vow, she’d promised herself to go slow. It hadn’t been difficult. Ian was sensitive and kind, about as opposite from the guys she usually dated as it was possible to be.

She shifted on the bed as the uncomfortable memories returned. She remembered laughing with Ian. Talking late into the night. She remembered sharing hopes and dreams. He’d talked about wanting to get married and have a family. For the first time ever she’d allowed herself to believe that a normal life was possible, even for someone like her.

When their relationship had moved to the next level, she’d found herself eager to make love with him. While he hadn’t been all that exciting in bed, he’d been caring and attentive, if a little clumsy. She’d known she could be with him for the rest of her life.

Her bubble burst when a friend mentioned seeing Ian with another woman. At first Cleo had been too content to worry much, but eventually she’d asked him about her. Ian had told her the other woman was his fiancée.

Cleo rolled back on her side and covered her face. That moment was forever frozen in her mind. The disbelief at first. How she’d thought he was kidding, even though it was a pretty awful joke.

“I’m marrying Sandy,” Ian had repeated.

“What about us?” Cleo couldn’t remember being more stunned as his words sunk in. He wasn’t kidding. This wasn’t a joke.

“There’s no us.”

She’d been stunned by the contempt in his voice and the lack of caring in his eyes. Then he did the unthinkable. He laughed at her.

“Did you really think any of this mattered?” he asked, still chuckling. “Come on, Cleo. This was my last fling before settling down. I told you I wanted to get married and have kids.” He looked at her as if she were the most stupid person on the planet. “You didn’t really think I was serious about you? You’re the kind of woman guys sleep with, but you’re sure as hell not the kind we marry.”

Even now the words burned down to her soul. Somehow he’d found out about her past, she’d thought at the time. Or maybe the truth had been there for him to see. Maybe he didn’t need to know her past. Maybe just by looking at her he could tell that she was worthless.

Broken and bleeding, Cleo had gone home. She hadn’t told anyone what Ian had said, but she’d been unable to forget. That night, sometime between midnight and dawn, she’d vowed to never care about a man again. No matter who he was or what he said, she wouldn’t give in.

Two years after her self-imposed ban on relationships, she’d flown with her sister to Bahania, where she’d met a handsome prince. He’d charmed her and made her feel special. When he’d held her in his arms, she could tell that he thought she was amazing. It had been a temptation she’d been unable to resist.

And now that man wanted to marry her. But not for herself. Not because he loved her and couldn’t imagine a world without her, but because she was pregnant with his child. Without the baby she was nothing.

Cleo forced herself to breathe slowly. She didn’t want to cry again. She didn’t want to feel anymore. Certainly she didn’t want her feelings for Sadik to continue to grow.

Why had she given in? Why had she allowed herself to turn her back on her vow? She would pay the price for the rest of her life.

Then the truth settled on her—heavy, thick and inescapable. Her anger came from the death of her fantasy. Deep in her heart she’d wanted him to fall in love with her. Obviously, he hadn’t. Instead he’d gotten on with his life. Now he was going to do the right thing and propose, but that didn’t mean she mattered at all. All her hopes and dreams dried into dust. When they blew away, she would have only an ugly reality made up of two inescapable elements: a man who had married her out of duty and a heart hungry for so much more.

“Cleo?”

Cleo stirred, recognized Sadik’s voice and groaned. After a sleepless night she’d finally fallen into a light doze shortly after dawn, only to awaken a half hour ago with unexpected and unwelcome morning sickness.

Having thrown up and brushed her teeth, all she wanted was a chance to sleep for the rest of the morning.

“Go away,” she called, knowing he would be able to tell she’d cried long into the night. Unfortunately, despite the size of the suite, there wasn’t anywhere for her to hide.

He strolled into her bedroom looking tall and fit, as if he’d rested well. He probably had, she thought bitterly. No ghosts from his past had kept him up into the wee hours. As far as he was concerned, everything was settled.

He approached the bed, then settled on the mattress next to her. He smoothed her spiky bangs off her face. “You do not look well.”

“Gee, thanks.”

“Rest is important for the baby.”

“I know that,” she said between clenched teeth. “I don’t want to see you. Please leave.”

He ignored her. Like that was a surprise. After taking her hand in his, he brought it to his mouth where he kissed first her knuckles, then, turning her hand, the inside of her wrist. Cleo really hated the shivers that instantly danced up her arm and then shimmied around the rest of her body.

“We will need to be married quickly,” he said, as if picking up a conversation that had recently been interrupted. “The baby will come early, but that is of no consequence. The future prince will be the light of my life. My father will also be delighted. A first grandson. That is an event of great happiness here in the kingdom. It has been many years since there was a baby in the palace.”

He frowned slightly. “I will have to research the correct naming of our son. There are traditions to be upheld. Also there are certain schools I wish to contact. They will hold a place for him. Do you know when the baby is due?”

She stared at him. They weren’t actually having this conversation. No, this had to be some kind of strange dream or out-of-body experience.

When she didn’t answer right away, Sadik just kept on talking. “When you know for sure, let me know. Not that it matters for the schools. They are always pleased to have a member of the royal family attending. The British schools are excellent, but as you are American, that might be better.”

His lips kept flapping. Cleo couldn’t believe all that he was saying. He wanted to talk about schools and universities, while their child wasn’t much bigger than Sadik’s palm.

“You can make all the plans you want,” she said, “but I haven’t changed my mind. I’m not marrying you.”

Sadik looked mildly annoyed. He returned his attention to her wrist where he did slightly illegal things with his tongue. She felt herself starting to melt, so she snatched her hand free of his hold and sank deeper into the bed.

“You are pregnant with my child,” he said, as if speaking to a child. “The firstborn grandchild of the king of Bahania cannot be born illegitimate. Nor would I allow such a thing. We will be married.” He hesitated, then almost as an afterthought asked, “Why do you resist marrying me?”

At last he wanted to know what she thought of all this. The good news was she’d cried herself out last night. This morning there just plain weren’t any tears left. So she was able to listen to him go on about marrying for the sake of the baby without feeling more than a stab or two to her heart.

“You’re only interested in the baby,” she said. “I’m willing to be cooperative, but getting married isn’t an option.”

Sadik stood and glared down at her. “I honor you by this proposal.”

“No, you honor yourself. You don’t care about me at all. The baby is all that matters. Frankly, I don’t see that as a recipe for happiness, so why would I want to commit to staying here with you for the rest of my life?”

Her words seemed to have genuinely shocked him. He opened his mouth and then closed it. “I am Prince Sadik of Bahania. I am proposing.”

“I don’t think your station in life is a big surprise to me at this point, and I got that there was a proposal on the table.” She sat up and leaned against the headboard. It was time to tell him the truth…or as much as she could say without giving away too much. “I don’t want to marry someone who doesn’t care about me.”

“We have mutual respect and passion. That is a strong beginning for a marriage.” He frowned. “I will not be taking another wife. Is that your concern? Not only does Bahanian law forbid it, but I find you difficult enough.”

She supposed that was something.

They were at an impasse. Bottom line—he’d given his heart to Kamra and it was no longer available. Even if it was, she was hardly going to be his first choice for happily ever after.

“Mutual respect and passion isn’t enough, Sadik,” she said gently. “You’re not listening, and you’re not thinking this through. I’m the wrong woman for you to marry. Can you really see me as a princess?”

“Of course.”

He answered without thinking. In a way it was really sweet, but totally unrealistic.

She hadn’t wanted to get into this. To be honest, she didn’t want him to know the truth about her past. But it seemed that she didn’t have a choice.

She scooted over in the bed, then patted the mattress. “Have a seat.”

When he settled next to her, she studied his face. His dark eyes, the sharp plane of his cheeks, the firm, stubborn jaw. What on earth had she been thinking, falling for a handsome prince? Of course, if he hadn’t been handsome, the situation still would have been really complicated.

“I want to cooperate,” she said slowly. “I’m resigned to staying here. I know I can’t take my child and hide out from you. Not only would you eventually catch me, but it would be wrong.” She drew in a deep breath. “We can come to terms about the baby, but I can’t marry you.”

Annoyance clouded his face. He started to rise, but she put a restraining hand on his arm. “Hear me out, Sadik.”

“Women are always difficult,” he muttered.

“Perhaps, but I’m being difficult for a good reason.” She bit her lower lip. She tried to forget her past as much as possible. Her circumstances had nearly broken her many times, but she’d always found the courage to go on. She was going to have to do that again.

“I’m pretty sure my parents were married,” she began. “I never found a marriage license, but my mother said they were, and I have my dad’s name. I never knew him. He died before I was born. He overdosed on drugs.”

Sadik’s expression turned unreadable, but she guessed he hadn’t expected to hear this kind of story.

“My mother was also an addict. She was in and out of rehab or jail for as long as I can remember. She’d usually leave me with a neighbor. Sometimes the state stuck me in foster care. Sometimes she just disappeared and I did the best I could until she showed up again.”

Cleo spoke the words without considering their meaning. If she actually focused on what she was saying, the past overwhelmed her and she found herself drowning in the memories. It was far better to stay disconnected.

“There were times when we lived with her friends and times when we didn’t have anywhere to go. I remember spending nights on the streets or in shelters.”

“How old were you?” Sadik asked.

She didn’t look at him. Instead she stared at the blanket covering her, at the weave of the cotton and the smoothness of the fibers she rubbed between her fingers.

“I don’t know. Young. I remember being about four or five and hiding in a doorway. I didn’t go to school much. We were always moving around the city.” She smiled. “I was born in Los Angeles and lived there until I was about eleven. I’ll bet you didn’t know I was from the land of movie stars.”

She risked glancing at him and saw she had his full attention. His dark eyes stared into hers. She looked away because she didn’t want him to see too far into her soul. He would find it a disappointing place.

She cleared her throat. “Anyway, things got pretty bad. Mom was sick and then one day she died. The state bounced me around in foster care. I was labeled a problem child. I did badly in school. Then I was placed with Fiona and Zara.” She shrugged. “Fiona was a bit of a flake, but she had a big heart. The first thing she did was buy me all new clothes, along with a big stuffed bear. She told me I was pretty. I pretended not to care, but she was the first person in my life who ever saw me as a real person and not just an inconvenience.”

She had to pause for a second to swallow tears. “Zara was pretty cool. She was smart and cute, but a social retard. We made a good team. She helped me with my schoolwork and I helped her to fit in. When Fiona decided to move on, she simply took me with her. I guess the state lost my paperwork or something because no one ever came looking for me.” She shrugged. “So that’s how I came to be Zara’s foster sister.”

“You survived a great deal,” he said.

She raised her chin and glared at him. “I didn’t tell you all that to get the sympathy vote. My point is I’m hardly princess material. You have to see that.”

“What I see is someone strong enough to overcome humble beginnings. I am impressed by your ability to rise above your circumstances and become the charming, intelligent woman I see before me.”

She groaned. The man was as thick as a plank. “Sadik, get real. I’m not smart. I barely finished high school, and that wouldn’t have happened without Zara. I wanted to go to college, but I didn’t think I could make it.”

“Intelligence and education often have little in common,” he said. “Your spirit and drive bode well for our son.”

She leaned toward him. “Are you listening to even one word I’m saying? What happens when the press finds out about my past? I promise you, they will. They’ll go digging, and that’s what they’ll find.”

“I do not care what they find. Their opinions are of no consequence to me.” He took her hand in his and laced their fingers together. “You may protest all you want. You may scream and cry and tell me more stories from your past, but make no mistake, we will be married.”

Chapter Eight

S adik watched the battle rage in Cleo’s eyes. She was both grateful and furious. Grateful that he’d accepted her past without judging her and furious that he still insisted they marry. At times women could be annoying and complex, but at other times they were very simple.

“Did you think you could frighten me off so easily?” he asked, stroking her palm. Her skin was soft and warm. Just this simple touch aroused him. He fore-saw many long, glorious, passionate nights once they were married.

“You are so missing the point,” she grumbled.

“Then enlighten me.”

“I’m not princess material!” She practically shouted the words. “How can you want to marry me after knowing all this? It should change everything. I don’t have the breeding or the training.”

“You are not a prize mare for the horse stable. A documented bloodline is not required. Your breeding is apparent in how you conduct yourself. In what you think and say.”

“Oh, sure. And I climbed right into bed with you. Hardly a recommendation to the pedigree committee.”

“I seduced you,” he said easily.

She jerked her hand free. “Dammit, Sadik, listen to me. You did not seduce me. There have been other men. I didn’t come to you some whimpering virgin. I had a very active sexual past when I was a teenager. I confused sex with love and I was a lonely kid. I went looking for connection and meaning, and what I found was a ticket to nowhere. I figured out reality a few years ago and I vowed to keep away from a sexual relationship until I knew I really cared about the guy.”

Which meant she’d cared about him. He had suspected as much, but having confirmation pleased him. As for her past…“I know you were not a virgin. Nor was I. I have a past, as well. In an effort to show you that ours will be a successful marriage, I will not judge you in any way for your past. Now that we are together, you will be faithful only to me.”

She flopped on her side, her back to him, and covered her face with her hands. “You are so infuriating,” she mumbled. “I can’t stand this.”

He walked around the bed and pulled her hands from her face. “I have told you I will not judge you for your past. I have listened to the story of your childhood and found only that which I admire. I have discovered you are carrying my child and I propose marriage. Tell me what I am doing that is so wrong.”

Her mouth worked, but she didn’t speak. Sadik watched her, pleased that he had finally stunned her into silence. She could not possibly have an argument to refute his; therefore, they would marry.

In truth he was a little annoyed that she had resisted so far. Did she not realize that he could have chosen to marry anyone? Women around the world would be honored to be his chosen bride. Yet Cleo acted as if he had asked her to cut off her arm.

“Life in the palace is not a hardship,” he reminded her. “You will never want for anything. Your sister will be close, and I will allow you to visit her as much as you would like.”

He hesitated, not sure he wanted to give away so much. He reasoned that once the baby arrived, however, Cleo would not be eager to make the journey to the City of Thieves.

“You may shop in the finest stores in the world. You will have dazzling jewels to wear and parties to attend.”

She raised her head and glared at him. “Do you really think you can buy me off?”

Many women could be controlled by the privileges of wealth, but Sadik suspected Cleo was not one of them. “You will be a princess,” he reminded her. “A member of the royal family of Bahania.”

Her temper eased slightly. “I always wanted to be part of a family,” she murmured. Then she sat up. “But you’re missing the point.”

“Which is?”

“The fantasy of being rich doesn’t make up for the realty of being married to a man who doesn’t care about me. You’re only doing this because of the baby. That’s not how I plan to start my marriage.”

He genuinely did not understand. “What do you want from me?”

“I want you to say it’s about more than the baby.”

“Of course it is more. If I found you repugnant, I would still suggest marriage so my son would not be a bastard, but it would be with the understanding that it was a short, temporary arrangement. In a year or two, we would divorce.” He straightened. Now it was his turn to be annoyed. “I am not suggesting that. I am offering a genuine marriage, with all the commitment that entails.”

Her blue eyes flashed with scorn. “I don’t believe you for a second.”

The challenge delighted him. He moved close and bent low to kiss her mouth. “I can prove it,” he murmured, instantly aroused and ready to make love with her. It was always like this when they were together, he thought contentedly.

Instead of responding passionately, she pushed hard on his shoulder, momentarily forcing him to step back. Cleo then slipped off the bed and headed for the bathroom.

“I won’t marry someone who doesn’t love me,” she announced loudly, stepped into the bathroom and slammed the door shut behind her. Sadik heard the distinct click of a lock being turned.

He glanced from the door to the bed and back. What had gone wrong? Why did she speak of love? Then he shook his head and walked out of her bedroom.

“Women,” he growled. “They are not worth the trouble.”

Cleo spent the morning pacing the length of the living room in her suite. She figured if nothing else, she was at least getting a workout. That had to be good for the baby, even if the worrying wasn’t.

Every time she thought about what she’d told Sadik, she wanted to die from embarrassment. Just thinking about her final words was enough to make her cheeks heat and her palms grow sweaty. Worse, she hadn’t known what was in her heart until she’d spoken the words.

She was an idiot. Unfortunately, she was also doomed to a life of unhappiness.

I won’t marry someone who doesn’t love me.

The statement echoed in her head, repeating itself over and over again. She hadn’t meant to say that, hadn’t meant to even think it. She also hadn’t meant it to be true.

There was only one reason that Sadik’s affections mattered so much. This wasn’t about pride or station or being happy or even what was right. It was about her heart.

She loved him.

Cleo didn’t know when or where she’d been foolish enough to fall in love with an emotionally inaccessible royal prince who, by the way, was still in love with his dead fiancée.

What on earth had she been thinking? She stopped in midpace and drew in a deep breath. She hadn’t been thinking. She’d been feeling and dreaming and hoping, and she’d been darned stupid.

Now she was trapped by circumstances she couldn’t control. She would fight the wedding for as long as possible, but what if she didn’t win? What if she really had to marry Sadik? She would spend her life in love with someone who wouldn’t love her back. It was her worst nightmare come to life.

She crossed to the sofa and sat. The pain she’d felt when Ian had told her that she was the kind of woman men had affairs with but didn’t marry was a pinprick when compared with the ache of living with and loving Sadik, all the while knowing he was in love with the one woman he could never have.

She wrapped her arms across her chest, as if to hold in the bleeding. The only bright spot on her otherwise bleak horizon was that Sadik was too self-centered to guess what her declaration had meant. He would probably think that she was demanding love in the way of selfish women. He wouldn’t think that she was actually already in love with him herself.

Small comfort, she thought glumly, but she would cling to it, as it was all she had.

There was a knock on the door of her suite. Cleo straightened, then braced herself for another altercation.

“Come in,” she called.

The door opened, but it wasn’t her prospective bridegroom who entered. Instead a very confused Sabrina walked inside.

The king’s youngest daughter looked elegant as always in a black pantsuit with a teal shell. She wore her hair piled up on her head.

Cleo rose. “I thought you and Kardal were heading home today,” she said.

Like many of those attending the wedding, Sabrina and Kardal had spent the night in the palace.

Sabrina nodded slowly. “Kardal already left for the city, but I stayed behind. Sadik came to see me while I was packing.” Her gaze dropped to Cleo’s midsection.

Cleo wanted to cover herself. In the past week she seemed to have doubled in size, as if the baby developing inside of her had had a growth spurt. The dress she wore had been loose at one time, but now it stretched tight over her belly, making her condition more than obvious. She would never have worn the garment out of the suite, but as she hadn’t been expecting visitors, she’d pulled it on that morning after her shower.

She put one hand on her belly. “I guess this sort of says it all.”

Sabrina nodded. “When Sadik told me about the wedding, I’ll admit I was surprised. I knew there was something between the two of you but I didn’t know it was serious. Then when he mentioned the baby, I realized—”

“He what?” Cleo knew she was interrupting a princess and that it was probably considered bad form, but she couldn’t stop herself. “He said we were getting married?”

“That’s why I’m here,” Sabrina admitted. “To help with the wedding. He said we would have to move quickly.” She eyed Cleo’s stomach. “How far along are you?”

“I’m a week into my fifth month.” She circled the sofa and walked over to Sabrina. “Look, I appreciate you coming here, but I have to tell you, there’s not going to be a wedding. Not now, not ever. So if you want to head back home with your husband, I suggest you do so.”

Sabrina shook her head. “This is worse than I thought.” She took Cleo’s arm and led her back to the sofa. “Let’s sit down and we’ll start from the beginning. Obviously, there’s more going on than Sadik let on.”

“I’ll just bet,” Cleo muttered.

As she plopped onto the seat cushion, she realized that Sabrina’s surprise meant the king hadn’t told everyone about her pregnancy. Only a select few. Zara and…

She swallowed. Sadik, she thought, suddenly breathless. And if the king told Sadik, he had to have a reason. Which meant he already knew who was the father of her baby. Which meant the situation had just gotten a little more complicated.

“Okay,” Sabrina said, angling toward her. “Obviously, you and Sadik got involved when you were here five months ago. If you’re pregnant, there must have been a spark.”

“There was plenty of that,” Cleo agreed. “There still is, but that’s not the point.” She opened her arms, her palms up. “Look at me. I’m not even close to princess material. I don’t know anything about your country or your customs. I’m a protocol disaster. Zara might have been ignorant about a lot of things, but she turned out to be an honest-to-goodness princess. I’m some kid from the streets who barely scraped through high school. Trust me, this is not someone you want in the palace.”

Sabrina smiled. “You’re being a little hard on yourself. You’re a beautiful, articulate woman. Zara and I have spent dozens of hours hating you for your curves. You’re also a good friend and from what I hear a great sister. Why wouldn’t you fit in here?”

Cleo tried a different approach. “Sadik and I would be miserable together. We have nothing in common.”

“You have enough to make a baby.”

“Passion fades.”

“What about love? That endures.”

“He doesn’t love me,” Cleo said flatly.

She was grateful when Sabrina didn’t ask the obvious question as in, Did she love Sadik? Instead she said, “I’m guessing my brother doesn’t know what he feels right now. Things change over time.”

Cleo wanted to believe that was true. Would Sadik eventually come to care about her? Was that hope enough to build a marriage upon?

“I just don’t think I can marry him.”

Sabrina’s expression turned serious. “Cleo, my brother asked me to help you plan your wedding. I’m happy to do that. In fact, I’ll do anything I can to help. But if you don’t want to marry him, you don’t have many options. We’re talking about the child of the royal family.”

“I’m familiar with Bahanian law,” Cleo said stiffly. “I also know that exceptions can be made.”

Sabrina’s good humor returned. “I know. I’m walking, breathing proof of that. But while my father was willing to allow me to be raised outside of the country, there’s no guarantee that he’ll let you take his first grandchild away. I wouldn’t count on making that your backup plan.”

“I know.” Everywhere she turned Cleo felt trapped. “I just can’t deal with this now. In the end I may have to marry Sadik against my will, but I’m going to fight it as long as I can.”

Sabrina gave her a brief hug, then rose. “Fair enough. I’m going to head back home. When you’re ready to plan the wedding, give me a call. I’ll drop everything and come here.”

Sabrina headed for the door. When she reached it, she glanced over her shoulder. “I know I’m not Zara, but if you need someone to talk to, I’m happy to be available.”

“I appreciate that. Thank you.”

Sabrina left. Cleo flopped back on the sofa. She supposed one of the perks of marrying Sadik was that both Zara and Sabrina would become legal relatives. They would be her sisters-in-law.

Like that was enough to get her to change her mind.

Shortly after three that afternoon, Cleo received a phone call telling her she had a visitor from the American Embassy waiting for her.

She didn’t understand what that could mean, but instead of arguing with the secretary on the phone, she quickly changed and made her way to the front of the palace. There she was shown into a spacious anteroom that held several leather sofas positioned around a low coffee table.

A tall man was waiting. He wore a navy suit and carried an expensive-looking briefcase. When he heard her enter, he turned and smiled, holding out his hand.

“Ms. Wilson, I’m Franklin Kudrow, attaché to the American Embassy.”

Cleo was tired from her night of tears. She offered her most cheerful smile, then spoke the truth. “While that’s a really impressive title, I have no idea who you are or why you’re here.”

“Yes. Of course.” He motioned to the sofas.

Cleo settled down into one, while Mr. Kudrow settled opposite her. Manners, she thought suddenly.

“Ah, would you like something to drink?” she asked the fifty-something career diplomat.

“No, thank you.” He smiled and set his briefcase on the floor. “Ms. Wilson—”

“Cleo,” she said. “Just call me Cleo.”

He nodded. “Cleo, we’ve been notified by the palace of your upcoming marriage to Prince Sadik.”

Old Frank kept talking, but Cleo was having trouble listening. Marriage to Sadik? Word sure had traveled fast.

Anger filled her. If Sadik couldn’t get her to agree the old-fashioned way, he was going to do his darnedest to manipulate her from all sides. He was a master at maneuvering his way through tricky financial markets. No doubt he thought she would be just as easy to get around.

She noticed that Mr. Kudrow was careful not to look at her stomach. His discretion was probably one of the reasons he’d risen in the State Department. Then she focused back in on what he was saying.

“Who told you I was marrying Sadik?”

Mr. Kudrow looked startled by the interruption. He bent down and retrieved his briefcase, which he set on the coffee table. After opening it, he drew out a piece of paper.

“We received a press release.”

She took the paper and scanned it. Sure enough, there on official royal Bahania letterhead was the announcement of Prince Sadik’s marriage to Cleo Wilson, an American citizen.

She couldn’t believe it. That he would go behind her back like this. Did he really think he could force her hand by going public?

“We’re all very excited,” Mr. Kudrow was saying. “When we found out that Zara Paxton was actually a member of the royal family, we saw an opportunity to continue to cement our relations with King Hassan. Now with you marrying into the royal family, we will have even better relations. I’m sure you’re aware of the proposed air force. The official position of the United States is that of neutrality, but I can tell you that privately the government is very supportive. Our government has long been an ally of the Bahanian government.”

He paused expectantly. Cleo had no clue as to what he expected her to say. She went with a noncommittal grunt.

“Of course, there is hope in the private sector that many of the military planes required will be purchased from American companies. There are already several dozen orders in. Perhaps, if you have the chance to mention the quality of the American fighter jets…”

His voice trailed off, but Cleo got the message. “Maybe I could ask for an F-14 for a wedding present,” she said sweetly, when all she wanted to do was throw something. Instead she clutched the press release tightly in her hand.

“May I keep this?” she asked.

“Of course.”

She rose, forcing the diplomat to do the same. “I understand what you’re trying to say,” she told the man. “I appreciate that my impending marriage could greatly benefit a lot of people. But here’s a news flash, Mr. Kudrow. I haven’t accepted the prince’s proposal. So I wouldn’t start counting your jet orders just yet. Thank you so much for visiting.”

She nodded once, then turned and left the room. She was furious. No. Furious didn’t begin to describe how she felt. She was enraged. Now she really wanted to take the king up on his offer of a flogging, but only if she would be the one wielding the whip. If she had a car handy, she would back it over Sadik. How dare he try to manipulate her this way?

She stalked toward the center of the palace, determined to hunt him down and tell him exactly what she thought of him. Unfortunately, he was in the business section of the palace and she’d never been there.

After a couple of false starts, she found herself amidst dozens of fax machines and computers. Figuring she had to be close, she found a male secretary and asked directions to Prince Sadik’s office.

Less than two minutes later she barged in on him.

He sat at his desk, staring at his computer screen. When she stalked into his office, he didn’t even have the grace to look surprised. Instead he rose, smiled pleasantly and spoke.

“Cleo! How nice of you to come see me.”

She narrowed her gaze as she slapped the press release on his desk. “Don’t you dare try polite conversation on me. You might be some high-and-mighty finance person for the royal family, but to me you’re nothing but a lying weasel dog. What is the meaning of this?”

He ignored her insult and glanced at the paper. “I would think it was obvious.”

“That’s right. It is. If you can’t get me to agree another way, you’re going to bully me into marrying you. Well, it’s not going to work. I won’t be manipulated. I don’t care that you’re Prince Sadik. I’m a person and I have rights.”

He motioned for her to take a chair. She didn’t want to give him the satisfaction of agreeing, but she was so mad, she was shaking. Her legs felt as if they were about to give way, and falling wouldn’t make her look very determined.

She sank into the leather chair. He followed suit, then placed his hands on his desk. “You’re making too much of this,” he said calmly. “Why deny the inevitable? We will be married.”

“No, we won’t. I don’t want to marry you. I have no interest in—”

He cut her off with a shake of his head. “You may protest all you like, but you cannot escape the truth. You carry my child, Cleo. You carry a royal prince. Your choices are to marry me or to have the baby and then leave Bahania.”

He spoke the words in a flat tone of voice. She heard them, absorbed them, then clutched the arms of her chair as the room began to spin. There it was. The bald truth at last.

Marry Sadik or lose her baby.

“You couldn’t do that,” she said between suddenly dry lips. “You’re not a monster. Why would you take my child away from me?”

He rose and came around the desk. He took the chair next to hers and pulled it close. “I have no wish for you to be apart from our child. I have told you, I want us to be married and live together as a family. You are the one who insists on making things difficult.”

Her chest tightened, and it became impossible to breathe. This couldn’t be happening.

She had to reason with him, make him see that what he was doing was crazy. Panic welled up inside of her, but she ignored it. Now was the time to keep a clear head.

“Why do you want to marry someone who is so determined not to be with you?” she asked, staring at him intently. “There are many other women who would be thrilled to be your wife. Can’t you marry one of them instead?”

“You are the mother of my son.”

“But don’t you want a wife who cares about you?”

He smiled. As she watched, his mouth turned up and he gazed at her as one would gaze at a precious child. She wanted to slap him.

“You care about me.” He took her hands in his. Her fingers felt like ice, while his were warm. The contrast burned her skin. “You would not have come to my bed if you didn’t care.”

He shook his head when she started to interrupt. “I understand what you said about your past. That time is finished. You are a different person now.”

She knew she was, but she hated that he knew it, too. It fed his argument rather than her own.

“We like each other,” he continued. “We have passion, we’ll have the baby. In time there will be more children. I believe we will have a long and happy marriage.”

Her heart died a little as he spoke. “You want convenience,” she said before she could stop herself. “You want to be sensible and do the right thing. But you don’t want to love me.”

The words hovered in the room like a mist. Sadik stiffened, then released her hands and leaned back in the chair.

“Is love so very necessary?”

He asked the question casually, but she would swear she heard pain in his voice. Her chest tightened.

“Yes. I don’t want an empty union.”

“Is it not enough I offer you the world?”

She didn’t want the world; she wanted him. Only him. She loved him, and it was clear he didn’t love her back.

“Sadik—”

He rose to his feet and walked to the window. Once there, he stood with his back to her. “I will tell you of love. I will tell you that it adds nothing and causes only pain.”

He was wrong, but she found it impossible to speak. Silence filled the room. Then he took a deep breath.

“My engagement to Kamra was arranged. I had met her a few times and had no objection to the union. She was attractive and from a good family. Her quiet nature soothed me. She had been raised to be the wife of an important man, and as such had not been out in the world very much.”

His words were daggers to her heart. Cleo doubted that she and the precious Kamra could be more opposite. But she didn’t stop him from speaking. She knew she had to hear everything.

“As she was very young and not used to the ways of the world, our engagement was to last a year. Over the months we spent much time together. I grew to admire her, then care about her. Eventually I fell in love with her.”

Cleo wanted to cover her ears and scream so she couldn’t hear him. Her eyes burned, but she refused to give in to tears.

He shoved his hands into the front pockets of his trousers. “We quarreled. I do not recall the reason. It was barely three weeks before the wedding and she was leaving for Paris with her mother. They were to do some last-minute shopping. Kamra left in tears.”

He paused for several seconds, then continued. “After a time I decided to go after her. I called ahead to delay the plane, then drove toward the airport. On the way I saw a car accident. The ambulance was already there. I slowed to give way, then recognized the car. Her mother escaped with only minor injuries, but Kamra was dead.”

He turned to look at Cleo. His eyes were bleak, his mouth a straight line. “My heart died at that moment, with Kamra. I will never love again.”

Chapter Nine

C leo didn’t remember leaving Sadik’s office. She didn’t remember anything until she found herself wandering the halls of the palace. Her whole body hurt, and she had the feeling that she would never feel whole again.

She stopped and rested on a small bench in an alcove. Misery filled her, but it was not the kind to be eased by tears. She hurt too much for that.

She forced herself to keep breathing and stay calm. For the sake of the baby, she told herself, touching her stomach. But nothing about her situation felt possible. How could her life have come to this? One of the palace cats strolled by. She tried to distract herself by petting it, but despite the feel of soft fur against her fingers, her tension didn’t ease.

Was she really to be forced into a marriage with a man who didn’t love her? Who wouldn’t love her because he’d already given his love away to a woman who had died? It didn’t seem possible. She wasn’t completely helpless. She had a brain and she wasn’t afraid of hard work. She could simply slip out of the palace and…

And what? Cleo turned the question over in her mind. Her savings back home were fairly meager and not enough to keep her going while she was on the run. She was already in her fifth month of pregnancy. How long would she be able to work? And even if she could find a well-paying job where no one asked any questions, what about when the baby came? Did she want to spend her life hiding out?

Cleo wasn’t sure of many things, but she was convinced that Sadik would come looking for the baby, if not for her. Should he find her, he would take the child from her. She doubted any American court would side with her once they found out that not only had Sadik offered to marry her, he’d promised to treat her like…well…like a princess.

No one would understand, she thought sadly. No one would get that it wasn’t about wealth and privilege, it was about finding love. She couldn’t marry a man who didn’t love her.

Cleo rubbed her temples, as if she could ease her pain. The worst part of it was that while Sadik was obviously capable of love, he wasn’t willing to love her. She wasn’t enough to bring him out of mourning for Kamra.

All her life she’d never been enough. Her mother hadn’t cared enough to stick around: drugs had been far more important than her child. Fiona had taken Cleo in but hadn’t bothered to adopt her. Ian had been willing to sleep with her but had never considered her more than a plaything. Sadik was at least willing to sleep with her and marry her. She supposed that was a step up. She should be grateful. She should think it was enough.

It wasn’t.

Cleo rose suddenly. There was only one last place of refuge for her dilemma. Only one person who could help her.

She hurried back to the business wing of the palace and found her way to the foyer of the king’s chambers. She announced herself to one of the three male secretaries sitting behind large desks and tried not to be intimidated by the armed guards standing at attention. Her name was given to another secretary in the inner sanctum. She was asked to wait.

King Hassan kept her cooling her heels less than ten minutes. She’d barely managed to control her hyperventilating when one of the huge double doors opened and she was escorted into the king’s private suite of offices.

As she followed a man in a perfectly tailored suit, Cleo tried to get a grasp of her situation. Here she was, in Bahania, about to have a one-on-one with a king. Her mind reeled at the thought. What twisted set of circumstances had brought her to this place? She was Cleo Wilson, night manager of a copy shop in Spokane. She did not hang out with kings.

Hassan was on the phone when she was shown into his office. He motioned for her to take a seat on the sofa in the corner. Cleo stumbled toward the leather and sank down. The office was massive, at least a hundred feet square. Huge windows looked out over a sculptured garden. There were paintings and tapestries on the walls.

The king hung up the phone, rose and joined her on the sofa.

“I was speaking with my son, Reyhan. He is back from the oil conference.” Hassan smiled. “My sons make my life easy. They take over many of my responsibilities, leaving me free to speak with beautiful women.” He leaned forward and took her hand in his. “How are you feeling, Cleo?”

“I’m, ah, fine.” She cleared her throat. “From what I can tell, the baby is healthy. However, I’m getting close to the time for my next checkup. I guess I’m going to have to find a doctor here and send for my records.”

The king nodded. “We have many wonderful medical facilities in Bahania. Of most interest to you, I suspect, is the International Hospital. It is only a few miles from the palace and is considered a world-class facility. I believe there are several women doctors on staff.”

Cleo hadn’t had a chance to think about the logistics of giving birth in Bahania, but should she be trapped here, the thought of a woman doctor eased her mind.

“That would be great,” she admitted, not telling him that her greatest hope was that it wouldn’t be an issue. Given a little luck, she would be back home in the next couple of days and could see her regular doctor.

“Your Highness,” she began, “there’s something I need to talk to you about.”

He released her hands, but continued to lean forward, as if showing he was attentive. “Of course, my child.” He smiled kindly. “Before you begin, I must tell you how pleased I am by how things have worked out. Perhaps it would have been better if my son had not given in to temptation.” He glanced at her stomach, then returned his gaze to her face. “However, I cannot complain about the outcome. Sadik is the first of my sons to provide me with a grandchild. To you that may not seem like such a great accomplishment, but I can tell you that as one grows older one becomes concerned about the future generations. I want to know that the royal succession will continue.”

She didn’t like the sound of that. While she appreciated the king’s concern, she wished he were just a little less interested in her baby.

“Yes, well, I understand that you want your sons to have children. Or even Sabrina or Zara.”

Hassan shrugged. “Sabrina’s firstborn son will be heir to the City of Thieves. As for Zara, Rafe is not a prince. So you see, Sadik is the first to give me my heart’s desire.”

Cleo pressed her hands together. “When I told you I was pregnant, how did you know that Sadik was the father? I found out you only told Zara and Sadik about the baby.”

Hassan smiled. “I told your sister because I knew she would be gone for a time on her honeymoon. I felt that things would occur while she was gone and that she needed some warning. Also, you needed a friend, and who better than a sister?”

She couldn’t complain about his logic. “Good point.”

“As for Sadik, I had seen the two of you together when you had been here before. There was something in the way you looked at each other that made me wonder what was occurring between you.”

Cleo sighed. She’d been falling in love, while Sadik had been enjoying her favors in bed. Not exactly a recipe for happiness.

“But I might have been a month or so along,” she reminded him. “The baby could have belonged to someone else.”

Hassan shrugged. “I had no way of knowing that. I told my son so that if the child was his, he could make provisions. If the child wasn’t his, then he needed to know not to get involved with another man’s woman.”

She wanted to ask what made him think that Sadik would want to get involved with her again, but what was the point? She was stalling because she was afraid to tell him why she’d come to see him.

She cleared her throat. “Your Highness, I mean no disrespect. I understand the honor bestowed on me by your son. He is Prince Sadik of Bahania and I’m…well, I’m no one.”

Hassan frowned. “Cleo. You are the daughter of my heart. You have great value.”

Apparently not enough value. After all, Sadik wasn’t willing to love her.

“I can’t marry him.”

She spoke forcefully, and when she finished, the words hung in the air. Hassan studied her face.

“Are you married to someone else?”

“What? Of course not. If I was married, I never would have slept with him in the first place.” She blushed slightly, thinking that one probably didn’t discuss sex with the king.

“Then I do not understand.”

Typical. Bahanian men seemed really slow on the uptake where her preferences were concerned.

“Sadik doesn’t love me. He’s made it very clear that he gave his heart to his late fiancée, and he has no intention of falling in love again.” She paused to gather her thoughts. “I know that sounds like a silly thing to you, but it’s very important to me. I don’t want to be with someone who doesn’t care about me. It’s a horrible way to live a life.”

Hassan nodded. “My son can be stubborn and difficult.” He smiled slightly. “I believe he takes after me. But he will come around in time.”

“What if he doesn’t? You’re condemning me to marriage with a man who won’t care about me.”

“He cares. Sadik was most distraught when you left.”

She wanted to believe the king, but she had a feeling he was only saying things she wanted to hear. She decided to try a different argument.

“There are things in my past that make me unsuitable for all this. I’m afraid I would be an embarrassment to the royal family.”

“We will stand together against any adversity,” Hassan promised. “We will protect you.”

“I don’t want protection,” she announced. “I want to go home. Your Highness, please. Don’t make me do this. I won’t keep Sadik from seeing his child, but I don’t want to marry him, and I don’t want to stay here.”

Hassan straightened. His dark eyes seemed just a little less kind. Her stomach sank slightly. She wasn’t completely stupid—she already knew that she’d lost.

“Cleo, Bahanian law is very clear. A royal child cannot leave the country. He must be raised here.”

“But you could give special permission. You let Sabrina be raised elsewhere.”

The king winced. “I did that in a moment of great anger, and I have had cause to regret it these many years. Those were different times and different circumstances. I will not deprive Sadik of his child. Selfishly, I will not deprive myself, either. Besides, I would miss you if you were to leave.”

Cleo wasn’t surprised. In her heart she’d always known that it would come to this. She tried to find comfort in the fact that she’d done her best. But as she thanked the king and started to leave his office, she couldn’t help shuddering. Maybe it was crazy, but she would swear that she could hear a cage door slamming shut. Her days of freedom were over.

Sadik took several phone calls after Cleo left, but when he was finished he found himself unable to concentrate on his market predictions. Once again she’d invaded his brain and made him think of things he did not want to consider.

How could she speak of love? That was not to be part of their agreement. They would have passion and respect. They would raise their children together, although he knew that Cleo would resist his ideas, and instead expect him to bend to her will. They would argue, she would defy him, and in the night they would make up with sweet lovemaking.

Why did she insist on bringing love into the mix? He had loved once. Kamra had been all he’d ever wanted in a wife—gentle, silent, deferential. She had honored his wishes, understood the ways of Bahania and had never questioned him. Her quiet beauty had soothed him. With her he had been able to concentrate when required. He could easily put her out of his mind. And when she was gone, he had been stunned to find himself feeling empty and alone.

Yes, he had loved once and it had taught him to never be that vulnerable again. If he had felt such grief over losing Kamra, what would happen if Cleo ever—

He pushed the thought away, refusing to consider it. Better to work, he told himself, returning his attention to his computer screen.

But before he could lose himself in his work, his secretary buzzed him to say that his father was here. Hassan walked into his office and took the chair opposite his.

Sadik nodded, then waited for the king to speak. His father obviously had something on his mind.

He was not kept waiting long.

“Cleo has been to see me,” Hassan said without preamble. “She begged me to let her return home.”

Something cold stirred in Sadik’s belly. “Her home is here. We are to be married and our son will be raised as my heir.”

His father waved a hand. “I do not need convincing. I have no desire to see my grandchild living half a world away. He will be the first of a new generation. He must know our ways.”

“I’m glad we are in agreement,” Sadik said, relaxing a little. If the king had refused Cleo’s request, then she had no choice. She would marry him and they could get on with their lives. He found himself anticipating living with her. Sharing quarters with the sharp-tongued beauty would never be dull.

“There is more,” his father said. “While I have not allowed her to leave, I have been left to wonder why she is so convinced she will be unhappy here.” His gaze narrowed. “I know your relationship began out of passion, Sadik, but there is more to that woman than what you will find in bed. Cleo is very special and I expect you to treat her as such.”

“I agree,” Sadik said easily. “I have told Cleo that our union will be very successful. I will be loyal to her and our children. She will want for nothing. While she had indicated there are some difficulties with her past, I am not concerned. Once she is my wife, no one can hurt her.”

“All that is well and good,” Hassan said, “but is it enough?”

“What more could there be?”

“You have to make her happy.”

Sadik stared at his father. “She will be my wife and the mother of my children. That is happiness enough.”

Hassan didn’t speak at first. He rose and walked to the window overlooking the garden. “I have found joy with many women in my life,” he said slowly. “But there are only two I have loved. Loving a woman makes things different, for both parties.” He shrugged. “There is a lesson to be learned, Sadik, but you must discover it on your own. I will warn you not to let arrogance stand in the way of your heart’s desire.”

“Of course not,” Sadik said, even as he dismissed his father’s words. He was not being arrogant with Cleo. His plan was logical, containing much sense for both of them. They would marry and she would be happy. It was the natural order of things.

“I wish you both the best,” Hassan said, turning to look at his son. “Cleo is a treasure worthy of a prince. I pray you do not lose her along the way.”

The next few days passed in a blur for Cleo. Dresses were sent for her to try on. She made decisions on flowers and a menu for the reception. On the morning of the wedding, she found herself unable to eat. Instead she huddled in a corner of the sofa and wondered how she’d gotten herself in this situation.

“Knock, knock,” Sabrina called as she entered the suite. “Good morning, bride girl. How are you feeling?”

“Like I want to run for the hills.” Cleo looked up and smiled at Sabrina. “Do you happen to have a map with you so I’ll know what direction to go?”

“Sorry. And speaking from personal experience, you don’t want to head out into the desert by yourself. Bad things can happen.”

Cleo thought about Sabrina’s past and how in her search for the mythical City of Thieves, she’d headed out into the desert and had come home with the love of her life.

“Oh, I don’t know. Some good things happen, as well.”

Sabrina chuckled, then settled on the sofa. She wore jeans and a blouse. Her feet were bare and there were large electric rollers in her hair. She touched her head.

“Ah, the glamour of being a princess. If they could see me now.”

“They’d probably still be impressed.”

Sabrina shook her head. “I don’t think so.” Her smile faded. “You don’t look very happy. You don’t want to marry him, do you?”

“I don’t seem to have a choice,” Cleo said, trying not to sound bitter. “I’m carrying Sadik’s baby. A little thing like happiness doesn’t seem to hold much weight when compared with several hundred years of tradition.” She sighed. “Sorry. I don’t want to dump my troubles on you. I actually think Sadik and I could make a success of this if he weren’t so…” She paused.

“Stubborn?” Sabrina offered. “Difficult? Pig-headed?”

“Those work.”

“Look, I know this isn’t what you had planned. It’s not anyone’s first choice. The good news is Sadik is a decent guy. All my brothers are. You’re going to have to figure out how to bring him to his knees. Once you do that, life will be smooth sailing.”

Great. It sounded simple enough. While she was at it, maybe she could part the ocean or stop global warming. “Do you have any specific ideas on how to do that?”

Sabrina grinned. “No, sorry. I think that’s information you’re going to have to find out on your own.”

Cleo supposed Sabrina’s theory was sound—except for one small problem. Her soon-to-be sister-in-law didn’t know about Sadik’s claim to still love his late fiancée. Hard to bring a man to his knees when he no longer had a heart.

“I’ll go and let you get dressed,” Sabrina said, rising. “Just call if you need any help.”

“Thanks. I will.”

Cleo watched her go, then settled back into the sofa. The ceremony was at five that afternoon, with a private dinner afterward. No crew of stylists and makeup artists were needed, as her wedding wasn’t going to be beamed across the world and appear on international television. Quiet was better than a circus, she told herself and almost meant it.

She closed her eyes, just for a minute, and found herself dozing off. A soft brush against her cheek awakened her. She opened her eyes and saw Sadik leaning over her.

She hated that her first instinct was to get lost in his dark gaze. Her heart pattered in her chest, her body grew weak, all because he was nearby. Loving a man was simply the pits, she thought, trying to clear her mind as she sat up.

“Is there something wrong?” she asked.

He smiled and sat close to her. “Nothing at all. I simply came by to see my bride.” He kissed her mouth.

The tender caress made her want to cry. For a second she thought about pointing out how seeing the bride before the wedding was bad luck, but then she figured that since they already had so much against them, breaking that one tradition would hardly matter.

“Are you nervous?” he asked.

“No. Resigned.”

“Can’t you be just a little happy that you’re marrying me?”

She could be a lot happy. She could do the dance of joy and exultation if he would just care about her.

When she didn’t answer, he changed the subject. “What about Zara? There’s still time to postpone things.”

Cleo shook her head. “I know she’s going to be upset that she’s missed my wedding, but I also know how much she was looking forward to her honeymoon with Rafe. They’re supposed to have a whole month together. When else is that going to happen in their lives? I want her to have this time, and when she gets home, she’ll just have to be mad at me.”

“As you wish.”

Oh, sure. In that he was willing to be agreeable. But not in the really important stuff.

“What of your belongings?” he asked.

She pointed to the stack of boxes in the far corner of the living room. “They were delivered yesterday.”

Sadik studied them. “I thought there would be more. Did you not have your own place?”

“Sure, but I didn’t think we’d have much use for my furniture or dishes. I had a friend pack up my personal things. Everything else has been given away to a women’s shelter.”

She’d also given up her apartment. Even though there were still several months left on the lease, she wasn’t going back. Actually her landlord had been surprisingly understanding when she’d explained that she wouldn’t be returning. He hadn’t even charged her for the extra months. Cleo wouldn’t be surprised to learn that either the king or Sadik had phoned him first to make sure things went smoothly for her, but she decided the details didn’t matter.

“Will you miss your life in Spokane?” he asked, sounding almost tentative.

“I don’t yet. Ask me in a couple of months.” When the shock of getting married had faded somewhat and she was ready to deal with the reality of life in Bahania.

“I suspect you will find much to like here,” he said. “And speaking of things to like…”

He reached into his coat pocket and pulled out a small, black velvet box. “My parents did not have a love match,” he said matter-of-factly. “Their marriage was arranged, and I doubt that either of them was very fond of the other. However, my paternal grandparents were truly in love.”

He opened the box. Inside was a sapphire ring. “The ring is part of a set,” he said. “My grandfather gave my grandmother a thirty-carat stone for their twenty-fifth anniversary. She had this ring made, along with earrings and a necklace.” He slipped the ring on her left hand. “I should have provided you with an engagement ring before. I’m sorry I didn’t think of it until now.”

She stared at the glittering stone. The ring fitted as if it had been made for her.

Sadik sat up and reached for a wooden box on the coffee table. She hadn’t even noticed it. The carved wood looked old, and when he opened it, she saw it had several small compartments, all holding black velvet boxes.

“Here are the earrings,” he said, showing her double drop earrings surrounded by diamonds. As promised, there was also a stunning sapphire necklace.

Cleo fingered the jewelry. She’d worn some pretty impressive pieces during her last visit to Bahania. The borrowed finery had made her feel like a princess. But it was practically cut glass when compared with this bounty.

“Why do you want me to have this?” she asked.

He frowned. “You are to be my wife,” he said, as if that explained everything. “My grandmother left me her jewels with the understanding I would pass them on.” His gaze softened with an understanding that stunned her, he said, “No woman has seen these since her death, Cleo. They are only for you.”

She swallowed against a sudden tightness in her throat. She wouldn’t have thought he was sensitive enough to realize she was worried that Kamra, too, had adorned herself with the stunning set.

“Thank you,” she whispered, overcome more by his thoughtfulness than the gift itself.

He smiled, then bent low and kissed her. His mouth was soft yet demanded that she yield to him. Had she been able to speak, Cleo would have pointed out that she had no plans to resist. Not when it felt so completely right to put her arms around him and feel his body close to hers.

When he parted his mouth, she did the same. He slipped inside her mouth, his tongue gently stroking hers. Shivers of delight rippled through her. Passion flared. They had only made love once since she arrived, and she found herself quickly warming to the idea.

But instead of taking things to the next level, Sadik broke the kiss and sighed. “I think we should wait until later,” he said, sounding regretful. “Although you continue to tempt me.”

Cleo accepted his decision. Her response surprised her. Had Sadik continued kissing her and maybe started touching her, she wouldn’t have refused him. Even now the wanting seemed to grow inside of her. She knew it was because she loved him. But would her love save her or be her downfall?

“There is more,” he said, returning his attention to the box. “As my wife, there will be many beautiful jewels for you to wear. But this one is very special. It was a gift from Queen Elizabeth, the first one, to the queen of Bahania.”

As he spoke he drew a delicate and beautiful tiara out of the a velvet bag. Despite the age, the workmanship was exquisite. The white gold encircled the diamonds in a series of circles. Large, pale pearls hung down, swaying as Sadik handed it to her.

Cleo couldn’t believe it. She had joked with Zara about getting a cast-off tiara or two. The elegant head-piece truly symbolized being a princess. She couldn’t believe that Sadik had simply handed her one, especially not one with such an amazing history.

“Is it really that old?” she asked. “Is it safe to touch it?”

“Yes to both. Sabrina is the expert in antique jewelry. Actually the tiara disappeared for a time, taken by someone in the City of Thieves. It was only recently recovered. When I heard of it, I thought you would enjoy having it for your own. Will you wear it today?”

She nodded, because it was impossible to speak. Sadik was showing her a sensitive side she wouldn’t have believed existed. Maybe this marriage did have a chance.

“There are those who say a bride is not to wear pearls on her wedding day,” he said. “That her new husband will make her cry once for each pearl.” He touched the lustrous orbs. “There are nine pearls in the tiara. May I only disappoint you nine times in our long life together.”

Tears filled her eyes. He didn’t say anything. Instead he held her close and for now, that was enough.

The wedding took place in the small chapel in the palace. There was seating for perhaps a hundred, but less than twenty sat in the ancient pews. Cleo paused at the back of the church, more nervous than she would have thought.

Sadik stood waiting at the end of the long center aisle. Candles flickered. There were no windows in the chapel, no stained-glass saints to offer benediction. No visiting dignitaries, no murmuring crowd. She stared at the man she would marry, then started forward when the organ music changed to the wedding march. She walked alone.

King Hassan would have escorted her, had she asked. He didn’t come out and say so, but she knew it to be true. Cleo preferred to go to Sadik on her own. She wanted to remind herself that she was doing this of her own free will. She would not be dragged to the altar.

Her cascade of roses and starburst lilies shook slightly in her hands. Her taffeta dress rustled with each movement. She’d chosen the low-cut empire style from several gowns that had been sent over. The simple lines hid her growing belly. She wore the amazing and unexpected engagement ring Sadik had given her that morning on her right hand. They had picked out simple gold bands for wedding rings. After the ceremony she would switch the engagement ring back to her left hand. Then they would go to the reception.

Cleo didn’t actually mind that the reception would be small. There would be a dinner for those who attended. No crowd of several thousand, no orchestra, no endless pile of official gifts. Her wedding couldn’t be more different from Zara’s, but then, neither could her marriage.

Cleo was determined to make the best of it, for herself and for the baby. A life of unhappiness would surely hurt their child.

So she walked slowly toward the front of the church, prepared to marry a man who would not love her. His tenderness today gave her a small amount of hope. If only she could figure out a way to follow Sabrina’s very sensible advice. But Cleo didn’t have a clue as to how to bring a man like Sadik to his senses, let alone to his knees.

Chapter Ten

P leading exhaustion, Cleo escaped from the party shortly after dinner. She couldn’t help contrasting her small, quickly arranged reception with Zara’s gala affair. Of course she had no one to blame but herself for the different circumstances. Zara had been smart enough to fall in love with someone who loved her. And she’d been smart enough not to get pregnant. Cleo tried to make a joke by telling herself she would do it better next time—except she knew there wouldn’t be a next time. No matter what his feelings were for her, or hers for him, she and Sadik were married, and it was going to be a union for life. She would not give up her children, and he would not want the scandal of divorce.

She paused in the hallway, unsure which way to turn. Then she remembered one of the servants telling her that her things would be moved into Sadik’s suite during the ceremony. She doubted that anyone would have unpacked her boxes from Spokane and wondered what Sadik would say when he saw her rather tattered teddy bear collection. It was not likely to go with his designer-perfect interior.

Cleo made a left at the next hallway, then stopped in front of Sadik’s door. Her door now, she reminded herself. Her world. Her life.

She stepped inside and closed the door behind her. She’d seen the living room of his suite at least a dozen times and yet it looked unfamiliar. She took in the dark furniture, the original paintings on the wall, the view that was similar to the one from her room. She knew that this suite was laid out differently, with three bedrooms instead of two. The master suite was larger, with two smaller bedrooms on the opposite side of the living room.

Cleo crossed in that direction. The bedroom on the left contained a home office setup. The lack of papers on the desk, along with the dust cover on the computer, told her that Sadik didn’t do work in here. As his actual office was less than a five-minute walk away, it made sense that he would go there when he needed to get things done.

The second bedroom had been tucked in a corner of the palace with views of both the ocean and the gardens. A good-size alcove jutted out toward the lush foliage below. A double closet held adjustable racks.

The space was completely empty, the walls bare. Cleo wasn’t sure she’d ever been in this room before, but she knew it had been emptied for the baby. She placed her hand on her stomach as she turned slowly, taking in the views and the space. It was easy to picture a crib against the far wall and a changing table between the windows. Later, when their child was older, toys could be stored in the alcove. Eventually, when there were other children—she didn’t doubt that Sadik wanted many—they would have to move to one of the family suites. But for now this would be home.

Cleo crossed to the wall and touched the smooth surface. What color would be best? A pale yellow, perhaps. Or maybe she should keep them cream and put up a border print of wallpaper. Maybe something with bears to go with her collection.

She closed her eyes and imagined the sound of a baby’s soft sighs. She inhaled the scent of sweet skin and powder, felt the cuddly fabrics of sleepers. Her fingers pressed in slightly on her stomach, as if she could touch her child.

“I promise I’ll be here for you,” she whispered, and knew that was the most important thing she could do for her child—provide him or her with two loving parents.

While she doubted Sadik’s desire to care about her, she believed he would be a good and devoted father. If the price of giving her child the best start possible was her own happiness, then she would pay it.

“I wondered where you had run off to.”

She heard Sadik’s quiet words a heartbeat before he came up behind her and wrapped his arms around her. He rested his hands over hers on her belly.

“How are you feeling?” he asked.

“Tired,” she admitted. “Confused.”

“How does it feel to be Princess Cleo?”

She heard the smile in his voice as he spoke, but his question didn’t feel amusing to her. Instead her eyes burned. “Nothing about this situation feels real, so I can’t answer the question.”

He turned her in his arms. Concern clouded his eyes. “You have the luxury of time to adjust to your new circumstances,” he told her gently. “We are married now. You are my wife.”

Wife. She turned the word over in her mind but couldn’t make it sink in. She didn’t feel like his wife or a princess or anything but a fraud. A pregnant fraud.

“As you can see, I have had the furniture removed from our son’s room. Whatever you require for our child will be provided. There are decorators who are familiar with the palace. There are also several large baby stores in the city, or you may order from catalogs.”

She tried to ignore the ache in her heart and focus instead on the feel of his arms around her. Being close to Sadik always gave her a sense of belonging. If she could capture that sensation now and hold on to it, maybe she wouldn’t be so lost.

“How do you know about baby stores?” she asked.

“I have heard rumors. Also, I checked on the Internet. There is much information there.”

“I see.” She stepped away from him and studied the empty space. “I don’t have any specific ideas yet. I’ll think about it, maybe look at some magazines to get ideas.” She glanced at him over her shoulder. “Do you wish to be consulted before I go ahead with anything?”

“We may discuss it if you would like, or you may make your own choices.”

She figured he knew she was upset and was trying to be sensitive. The problem was that being sensitive didn’t set well on an arrogant prince.

He moved close and took her hand in his. “While we are on the subject, I would like you to redo the rest of the suite. At your own pace, when you are ready, of course. But these rooms should be ours, not simply mine.”

“Of course,” she murmured. His being so darned agreeable was humorous, only she couldn’t seem to make herself smile.

She thought of the boxes stacked in the living room and her few items of clothing hanging in his vast closet. How on earth was she supposed to fit in here? She was so the wrong person for Sadik to have married.

“What are you thinking?” he asked, his voice sounding kind.

He was being nice. Perversely, she almost wished he would go back to demanding his way. At least she understood that man.

“Just that this is all too strange,” she admitted. “I don’t belong here.”

“You are my wife,” he repeated. “You are a royal princess of Bahania. Your place is wherever you want it to be.”

“As long as I don’t try to leave, right?” she said bitterly.

He dropped her hand and rested his palms on her shoulders. “Cleo, we are married. I know there have been difficulties between us, but it is time to put them in the past. Let us begin again, as husband and wife.”

Anger flared inside her, fueled by a sadness so profound she thought it might break her in two. “I appreciate what you’re saying. Of course it makes perfect sense. The problem is I can’t forget the truth. If I hadn’t been pregnant, you would never have wanted to marry me. When I left here, you didn’t give me a second thought. You never called or tried to get in touch with me. I ceased to exist for you.”

What she didn’t say, but was thinking, was that while he expected her to get over the past, he had no plans to do the same. Kamra was still alive and well in his mind.

“What do you want from me?” he asked.

I want you to love me, or I want you to let me go.

Cleo sighed. There was no point in trying to answer the question, she thought.

“It doesn’t matter,” she said, feeling tired.

“It does to me.”

“No, it doesn’t.” She shrugged free of his touch. “I’m not a person to you. I’m a vessel to carry your child.”

“That is not true.” He reached for her, but she backed away. Sadik sighed. “In time you will come to see that you are an important part of my life. You will understand that I have married you with the intention of fulfilling my vows. I will respect you and desire you all the days of our lives.”

She didn’t know what to say, so chose to say nothing. When he put an arm around her, she let herself be led from the room. No doubt Sadik thought the problem had been solved. All would be well now.

She walked into the living room and saw that he’d had food brought in. Several covered dishes sat on a wheeled cart.

“We had dinner at the reception,” she reminded him.

“You did not eat. Come. You will find that I have ordered all your favorites.”

The thought of eating made her stomach turn. “I’m not very hungry,” she said. “I’m tired, Sadik. I want to go to bed.”

He glanced at her. She figured he would be able to see there wasn’t much of an invitation in her eyes. No doubt he’d been expecting that they would do the wild thing that night—after all, they’d only made love once since she’d come back to Bahania and this was their wedding night.

Sadik saw the weariness in Cleo’s expression. He wasn’t surprised that she was tired. There had been many changes in the past few weeks. But the hopelessness also lurking there disturbed him more. He wanted her happy for the sake of the baby. Too much sadness could not be good.

His first instinct was to order her to smile, but the ridiculousness of the instruction stopped him. He could force Cleo to do as he wished, but he knew he would have little luck making her feel as he would bid. She could be both stubborn and difficult.

Patience, he told himself. He would be patient and she would come around.

He kissed her gently on the mouth, resisting the passion that flared instantly. “Go to bed,” he told her. “I will not bother you this night.”

She pressed her lips together, then nodded gratefully and headed for the bedroom. As he watched her go he had the fleeting thought that she would be taking the only bed in the suite, which left him in the uncomfortable position of being a bridegroom with nowhere to sleep.

Once he was alone, he glanced around for something with which to occupy himself. The food did not interest him, nor did he want to watch a movie or read a book. He prowled restlessly through the living room, then down the hall to the two empty bedrooms. The first would be for the baby. He tried to imagine how his son would look sleeping in his crib. Sadik frowned, then tried to imagine anything about his son. He did not have contact with infants or small children, nor did he know anything about Cleo’s pregnancy. He barely knew when the child was expected.

His frown deepened as he made his way to the second bedroom. The makeshift office had not been used in some time, but the computer would be adequate for his purposes and it was hooked up to the Internet.

In a matter of seconds he’d logged on to a search engine and typed in the word pregnancy. Far too many links came up. He chose several at random and began to read. An hour later he saw there was much to be learned. He clicked his mouse on an on-line bookstore and searched their stock. When he’d ordered a half dozen different books on pregnancy and childbirth, he returned to the various Web sites and began to read.

Cleo woke up shortly after dawn. Except for a bathroom break, she’d slept through the night, resting more deeply than she had in weeks. She might not like her current situation, but knowing her fate apparently allowed her to relax about it.

She knew it was time to make the best of a bad situation. Upsetting herself couldn’t be good for the baby, and being depressed would only make her feel worse. She and Sadik were married. In her case the “for better or worse” seemed to be starting out on the “worse” end, but her complaints were her own problem. She had shelter, food and a man who desperately wanted his child. They were healthy and her future was secure. Considering all that, the dream of true love seemed a little greedy.

Sadik had been right when he’d pointed out they had passion and mutual respect. And friendship. For the most part they got along. She enjoyed his company, and she would guess he enjoyed hers. That he’d been able to let her go without once thinking about her was irrelevant.

There were worse fates than being married to a wealthy, handsome prince who didn’t love her.

That decided, she got up and brushed her teeth. She was trying to decide if she wanted to eat before or after her shower, when there was a knock at the bedroom door.

Sadik let himself in before she could decide what to do. He glanced first at the empty bed, then made his way into the bedroom.

“You’re already awake,” he said, sounding disappointed.

Cleo was too taken aback by the tray he held in his hands to answer.

“I’ve brought you breakfast,” he said. “Please return to bed. I will serve you.”

She was so surprised she nearly stumbled. “You’re serving me?”

“Yes. It will be this way every morning through your pregnancy.” He set the tray on the nightstand. “Unless I have to travel for business. Then I will have one of the servants bring in your breakfast.”

Cleo thought about pointing out that she was more than capable of walking to a breakfast table. Especially considering that there was one right in the suite. But his thoughtful act did a number on her hormone-sensitive emotions. She found herself fighting tears.

Rather than try conversation, and risk those tears, she simply made her way back to bed and pulled the covers up to her chin.

Sadik motioned to the tray with a flourish worthy of a magician performing a disappearing act. “Fresh fruits, all picked at dawn from the palace garden. Scones because I know you like them.”

She didn’t want to think about the past, but his comment made the memories impossible to resist. The first night they’d been together had stretched into the following morning. As they had both been too busy flirting the previous evening to eat, they’d been starving. Sadik had ordered up breakfast, offering Cleo her choice of several items. She’d been rapturous about the scones. In fact, he’d gotten into the habit of collecting favors from her by promising scones in return.

Her gaze slid from the plate overflowing with the fragrant pastry to a bright purple drink in a tall glass. Her stomach turned at the sight of it.

“What’s that?” she asked.

“A protein drink,” he said. “I found the recipe on the Internet last night. It has many of the essential nutrients both you and the baby need. There are also several ingredients, such as ginger, to ease any lingering morning sickness.”

“I felt fine until I took a look at that drink,” she muttered. “Does it have to be so purple?”

He looked offended. “The color is the best part.”

“Then you drink it.”

Instead of responding, he handed her the glass. She took a sip. It actually wasn’t so bad.

She was about to tell him so when he knelt by the side of the bed. Cleo nearly dropped her drink in surprise. But he wasn’t done stunning her for one morning.

Sadik gently pulled down the covers until they rested on the tops of her thighs. Then he tugged up her nightgown and placed both his hands on her bare belly.

His touch was gentle, his fingers warm. Afraid she would start to like this too much and pant like a dog, she took another sip of her drink.

“I have neglected our son,” he told her, glancing at her briefly before returning his attention to her stomach. “There is some disagreement as to whether he can hear and understand from the womb. As I know our child will be of a superior nature, I believe he knows when he is being addressed. As my firstborn son, there is much for him to know. I will save time by beginning his education now.”

Cleo couldn’t speak. She tried, but her lips wouldn’t move. As she watched, Sadik leaned close to her rounded stomach.

“Welcome, my son. Your mother and I eagerly await your delivery. But as it will be several months until you are with us, I want to use this time to tell you about your heritage, both of the land and the people. You are most fortunate to be born into the royal family of Bahania. You come from a long line of good and wise rulers.”

He cleared his throat. “The written history of Bahania goes back over two thousand years. While that is of some importance, the ruling family of your father first took control of the throne in the year 937. Before that, many nomadic tribes had fought for control of the land that is Bahania.”

Sadik spoke easily of the history of his people and their land. Cleo sipped her drink and listened. She tried to stay detached, but it was impossible not to feel close to the man kneeling beside her bed. How was she supposed to resist him when he acted like this? She felt herself falling even more in love with him.

“Horses have always been important to the desert,” he continued. “There are those who say it is the camel that tamed the wildness, but it was the horse. We will discuss that tomorrow, my son.”

He kissed her belly, then pulled down her nightgown and drew up the covers.

She shook her head. “What if the baby is a girl?”

He dismissed her with a wave, then snatched one of the scones. “I am Prince Sadik of Bahania.”

“I keep telling you that the title isn’t really news. I’m just wondering what you’ll do if we have a girl.”

“We won’t,” he said with a confidence that made her want to both slug him and hold him so close that she could hear the beating of his heart.

She sighed. “I guess I already knew you were an arrogant prince the first time I met you.”

He grinned. “You were charmed.”

“Not exactly.”

He kissed her mouth, then walked toward the door. “You were charmed then, and you remain charmed.”

She couldn’t help laughing as he left. Sadik made her crazy. He made her a lot of things. But the bottom line was—the man did charm her. Darn him.

Cleo rose and showered, then dressed for her first day as a real, live princess. With the exception of a light mist of rain falling, there seemed to be little difference between this day and the one before. Except for the ring, she thought staring at the sapphire engagement ring nestling against her gold wedding band.

There it was—proof that she and Sadik were really married. The palace was now her home.

Cleo couldn’t even think that sentence without wanting to run for cover. How on earth was she supposed to live it? “Don’t think about it now,” she said aloud.

Instead she headed for the living room where her boxes from her former life sat waiting for her. There were also several catalogs stacked on the coffee table. She didn’t remember seeing them before, so someone must have brought them in. She sat on the sofa and leafed through the various baby catalogs. There were cribs and changing tables, dressers, rocking chairs, linens, clothes and dozens of containers, toys and accessories about which she had no clue. The prices were also amazing, but then, the royal set probably didn’t do much shopping at discount stores.

She found a wallpaper catalog at the bottom of the pile and flipped through the pages, wondering if her child would prefer a motif of bunnies or bears. No doubt Sadik would press for a masculine theme. She would have to stand firm that there had to be at least a small chance that the baby would be a girl.

Before she could make a wallpaper decision, the phone rang. Her heart instantly jumped in her chest, making her feel both alive and very foolish. It wasn’t Sadik, she reminded herself, even as she wanted it to be him.

“Hello?”

“Princess Cleo, this is Marie. I’m one of the head housekeepers here in the palace. I’m calling to find out your preference for cleaning the suite. I can send a staff member whenever you would like. The time can be flexible or set on a regular schedule. Also, I’ve spoken with the main kitchen. They asked me to remind you that you are always welcome to order in a private dinner, if that would be more to your liking.” Humor and friendliness filled Marie’s voice. “This is your honeymoon, after all.”

Cleo didn’t know what to think. “Um, I guess dinner in the suite would be great.”

“Shall I have the head chef phone, or would you prefer to contact him at your convenience?”

As she didn’t have a clue as to what to order for dinner, or even what was available, Cleo figured she’d better do some research first. “I’ll, ah, call myself.”

“Very well. What about the cleaning?”

“Can we pass on that today? I’ll decide on the best time and get back to you in the morning.”

“As you wish. Please feel free to call on me for any request. It is our pleasure to serve you, Princess Cleo.”

“Thanks.”

She hung up the phone, feeling as disconcerted as if she’d just had a long chat with aliens. This couldn’t possibly be her world. It was insane. It was royalty. Obviously, the palace was a well-oiled machine. She would have to stay out of the ever-moving cogs so she didn’t get caught in the mechanism.

Cleo tossed down the catalog and crossed to the window. The sky and water were gray in the rain. She pressed her fingers against the pristine glass and wondered what on earth she was doing here. Did she really think she could fit in as if she belonged? Her? She was absolutely the last person on the planet who should have married into a royal family.

She turned and stared at the cardboard boxes stacked in the corner. She knew what she would find when she opened them. Old tattered stuffed animals and books bought at a secondhand store. There would be clothes she would never wear again and a few pictures. Minor remnants of a very small life.

She had always thought it would be more. That somehow she could make herself matter. But that didn’t seem to have happened. Now she was Sadik’s wife and soon to be her child’s mother. She seemed to have lost herself along the way.

A knock on the door interrupted her thoughts. This time her heartbeat remained calm. Sadik would never request permission to enter his own rooms.

She rose and opened the front door. A young woman stood holding a vase of flowers. She handed them to Cleo, gave a half curtsy, then left.

Cleo stared after her, more bemused by the curtsy than curious about the flowers. Were people really going to do that to her now? It would make life unbearable. She made a mental note to call Marie and discuss it with her, then carried the flowers into the living room and set them in the center of the table. After admiring the fragrant blossoms, she reached for the small card tucked among the leaves.

“You are welcome to join me for a late-morning tea.”

The note was signed by King Hassan. Cleo glanced at the clock. It was nearly eleven. She figured she’d better hustle her butt over to the business section of the palace—it was unlikely the king of Bahania had issued the invitation on a whim.

Five minutes later the king’s male secretary escorted her into Hassan’s private office. A tea cart stood at the ready, and the king sat on one of the sofas. He glanced up when she entered and set his report next to him. Then he rose and walked toward her, both arms extended.

“Welcome, my daughter,” he said as he embraced her and kissed her on both cheeks. “This is your first day as a member of the royal family. What do you think so far?”

“I’m still numb,” she admitted as he motioned for her to take a seat by the cart. She assumed that was a not-so-subtle hint that she was expected to pour. She had to nudge a dozing calico out of the way before she could plop down.

“Soon you’ll be bustling around the palace as if you have lived here all your life.”

She patted her round stomach. “I’m getting too big to be bustling anytime soon. Maybe after the baby is born.” She reached for the teapot and poured the tea into two delicate cups. The china had an oriental pattern and she didn’t doubt that they were from an antique set with a long history.

“Now that I live here, I guess I’m going to have to learn something about the country,” she said, then shook her head. “Sorry. I didn’t mean it to come out that way. I’m actually very interested in Bahania.”

“There are many wonderful books in the palace library,” the king said helpfully as she passed him his tea. “Or I could have one of our national historians come by and give you lessons.”

She held up both her hands. “I think I’ll pass on the private tutoring. Anything I need to learn, I can find out myself, either by reading or even visiting a museum.”

“As you wish,” the king said. “I would suggest you begin by touring the city. There are many beautiful and historic sites.” He frowned. “While a Bahanian driver’s license will be obtained for you, I would ask that you not venture out on your own until you are familiar with our roads. I will have a driver assigned to you.”

Cleo wasn’t sure she wanted to be escorted, but the king’s comments about getting to know the city made sense. The last thing she needed was to get lost.

“I appreciate that,” she told him.

He smiled. “We all wish for your happiness.” Hassan hesitated. “I know that the circumstances of your marriage were not what you had hoped they would be, however I am convinced that you and Sadik can be happy together.”

Cleo took a sip of tea rather than answer. She didn’t think her royal father-in-law would like her response.

“You would find the transition easier if you made a life for yourself,” he continued. “Sadik thinks you will be content to be a mother, but I sense you will need more. What are your interests, Cleo? Bahania has much to recommend itself.”

She appreciated the show of support and interest, although she found the question a challenge. “I don’t have any specific interests. I’ve never been a hobby and craft person and I don’t play a musical instrument.”

“What is the one thing you have always wanted to do and has so far eluded you?”

That was a no-brainer, she thought glumly. “I know that Zara is the smart one in the family,” she said. “However, I always regretted not going to college when I had the chance. When I was in high school, I didn’t study much. The classes were just something I had to endure. Now I think I could really enjoy learning about things.”

He set his tea on the table in front of them and spread his arms open wide. “Why don’t you try it and see what you think? I’ll make an appointment with the president of the university. You can go to see the campus this afternoon.”

Cleo felt as if she’d stepped onto a rapidly moving conveyor belt. “I don’t need to meet with the university president,” she said quickly. “Can’t I just walk around the campus, then maybe apply like a regular student?”

“Child, you are many wonderful things, but you are not a regular anything. Not anymore. You are Princess Cleo of Bahania.” He smiled. “Don’t worry. You will grow into the title.”

Not in this lifetime, she thought, more afraid of her marriage now than she had been before walking into the room. It was one thing to worry about whether or not her husband loved her. It was another to have to deal with the reality of being an actual princess. There were responsibilities and expectations she hadn’t considered.

“I’m beginning to think you are all going to regret inviting me to join the team,” she muttered.

The king shook his head. “I suspect that in a few months we are all going to wonder how we survived without you.”

Cleo hoped that was true…especially for Sadik.

Chapter Eleven

T hat evening Cleo found herself surprisingly cheerful. She actually felt anticipation at the thought of seeing Sadik, and when he let himself into the suite, she hurried to greet him.

“I had the best day,” she said happily. “At first I thought it was going to be pretty miserable because it’s raining and I’m not a huge fan of rain. Plus there’s nothing for me to do around here, but things picked up. What about for you?”

Instead of answering, he simply stared at her. She glanced down at the front of her loose-fitting dress to see if she’d spilled something.

“What?” she asked, suddenly feeling awkward.

They were standing less than two feet apart and, as of yesterday, they were officially a married couple. Was he expecting her to hug him or kiss him? Asking about his day was sort of wifelike, after all.

“You do not seem unhappy,” he said at last.

“I’m not.”

“I have not seen you any other way since I found out you were pregnant. I did not know if you had forgotten how to smile.”

She couldn’t tell if he was teasing or not. She sighed. “I know I’ve been a little crabby and difficult. I didn’t mean to be. It’s just…” She hesitated.

Was there any way to explain how her life had been taken away from her? As Sadik had been the one doing the taking, and as he had yet to show the tiniest bit of remorse, she didn’t think he would exactly jump to see her side of things.

“I know how to smile,” she said, trying for a light tone of voice. “Know any good knock-knock jokes?”

He put his arm around her, as he led her to the sofa. “Not really. Are you hungry? Maria said you had ordered dinner in tonight. Do you wish them to serve right away?”

“I can wait.”

She sat next to him, angled toward him. She couldn’t seem to reconcile the fact that they were really married. So this was their first postworkday husband-and-wife conversation. Should she offer to get his slippers?

“Did Marie simply inform you of my decision about dinner or did she make sure it was all right with you?” Cleo held up her hand. “I’m not trying to make trouble on our first night, I’m simply trying to figure out where things stand.”

“I had reason to speak with her about something else,” he said easily. “At that time I asked her if she’d spoken with you yet, and she informed me that she had.” His handsome face tightened slightly. “I have been most unfair to you, Cleo.”

She felt as if she could have been knocked over with, if not a feather, then at least a very light object. A thousand snippy responses came to mind, some of them even humorous. But as Sadik was actually admitting fault in something, she thought she should try to take the moral high ground.

“Ah, in what way?” she asked casually, pretending interest in a loose thread in her skirt hem.

“We did not discuss a honeymoon.”

She hadn’t had time to imagine what his response might be, but she doubted she would ever have come up with that.

“You’re right.” A honeymoon? Did she need the stress? Not that he hadn’t been sweet to think of it. “That’s okay. I’m pretty pregnant, and I don’t know what travel restrictions I would have.”

“That is all well, but I should have considered how things would appear.”

Her tiny bubble of happiness burst with an audible pop. “Great. So you don’t actually care about going away with me. You just don’t want the neighbors talking.”

“That is not what I said.”

“It’s exactly what you said, and I think it’s pretty ratty of you. This whole marriage was your idea, and if you’re unhappy now, you only have yourself to blame.”

He sighed the sigh of the long-suffering, then gathered her close. No matter how good it felt to be held in his arms, and how warm his body was next to hers, she refused to either relax or be impressed.

“All right,” he conceded. “I phrased my thoughts badly. I don’t want to start gossip that would ultimately hurt you. In addition I would enjoy going away with you. But your concern about the health of our son does you credit. Perhaps after he is born we will take a belated honeymoon.”

She made a noncommittal noise in the back of her throat. She didn’t want Sadik thinking he was getting off that easy.

“Speaking of doctors,” she said, disentangling herself before she did something stupid like start melting, “I have an appointment with one tomorrow. And I’ve arranged to have all my medical records transferred.”

He released her immediately and walked to the phone. “What time is your appointment?”

“Eleven.”

“Good.” He dialed four numbers, then waited. When the phone was answered, he identified himself, then ordered his secretary to clear his appointments from ten-thirty until one.

“You don’t have to do this,” Cleo said when he’d hung up. “I’m perfectly capable of going by myself.”

“I do not doubt that, however I wish to speak with the doctor. I am interested in everything about your pregnancy, your health and the health of our son.”

“Again I point out that we could be having a girl.”

He didn’t even acknowledge her statement. Instead he returned to the sofa.

“There is something else we must discuss,” he said, sitting next to her. “Initially I simply made arrangements myself. However, I reconsidered. Your temperament is not as yielding as I would desire.”

“If you’re trying to say I’m stubborn, that’s hardly news. Otherwise, what are we talking about?”

“You are Princess Cleo, now,” he said. “And my wife.” Surprisingly, his expression softened. “I find everything about you beautiful and desirable.”

“I know,” she murmured. “I have to admit, it’s your best quality.”

He smiled. “It is time you dressed the part.”

Cleo was neither shocked nor hurt by his words. She’d known she was going to have to change her dressing ways, and soon. Being pregnant might complicate the transformation from mere mortal to actual princess, but it didn’t change it.

“So you’re saying there are stores that specialize in dressing today’s modern, pregnant princess?”

“Yes.”

“Who would have known?”

“I will have my secretary give you the name and number if you would prefer to set up your own appointment. The boutique owner will, of course, come to the palace.”

“Of course.”

Cleo rose and crossed to the window. The rain had stopped for the afternoon but had returned with the sunset.

“It’s really exciting,” she said without turning around. “I mean the thought of getting all new clothes and being well dressed in designer stuff.”

Sadik watched her closely. “You do not appear happy.”

She shrugged. “I remember the first time I was here with Zara. We were given fabulous dresses to wear to a state dinner. I thought it was a great game, but Zara didn’t agree with me. I guess the difference was that I was going home and she wasn’t. For her the situation was very real.”

“As it is real for you now?”

She nodded slowly. “I’m really grateful and everything, it’s just I never planned to be a princess.”

“You survived your first day. Speaking of which, you never told me what you did to occupy your time. I believe your actual words were that you had ‘the best time.’ Tell me what made it so.”

Cleo hesitated. She wasn’t sure she wanted to share her new find with Sadik. What if he didn’t think she could do it? Not that his opinion mattered, she reminded herself. She might not be as prepared as she would like, but she was willing to work hard. So much of life’s successes were about showing up and being willing to do the work.

“I went to the university,” she said, gazing at the floor rather than at Sadik. “The king suggested a tour of the city, and part of that was through the grounds of the university.”

Her enthusiasm grew as she remembered the tall, old buildings blending with modern structures. There had been treasures everywhere she looked. Small gardens tucked into courtyards, fountains, benches for reading and studying.

“I walked around and then I went inside. The library is amazing. This very nice man took me on a tour and showed me ancient manuscripts dating back over a thousand years. Sabrina’s really into that stuff, so I guess she would already know about it, but I thought it was amazing. I also—”

Sadik stood and glared at her. “You drove through the city on your own, then went to the university and spoke with a man who is not a member of this family?”

There was no mistaking his outrage. Cleo bristled as she put her hands on her hips—what she could feel of them, what with being five months pregnant—and glared right back.

“First of all, I was not alone on my tour. I was taken around by a driver. Someone the king approves of, so don’t even go there. Second, I spoke with the senior librarian at the university library. I didn’t dance naked through the halls of a prison.”

“You are my wife,” he announced, as if that explained anything.

She couldn’t believe it. She’d thought that Sadik might make fun of her for thinking she could get her degree in something, but they couldn’t even get that far in the conversation. He was hung up on the fact that she’d spoken with a strange man.

“You need to join the rest of the world in this century,” she told her husband of one day. “Here’s a news flash—the time of the harem is over. You can’t keep your women locked up anymore. We have gained the right to move around and—” she placed the back of her hand against her forehead and sighed dramatically “—we can even think for ourselves.”

He frowned. “Cleo, I do not find this humorous.”

“I’ll bet you don’t. But here’s another news flash. I don’t care what you think on this subject. Because my touring the library was just the beginning of it. Hang on to your shorts, Your Highness. I might be married to you and having our baby in a few months, but I’m not willing to be tied down to this palace. I plan to go out and do something with my life.”

Sadik looked as if she’d slapped him with a wet fish. “What exactly are you talking about?”

Each word was clipped shorter than a buzz cut on a new military recruit.

“I’m going to start attending classes. I want to get my college degree.” She leaned toward him and set her jaw. “Don’t try to stop me on this, Sadik. I’m more stubborn than you could begin to imagine.”

She’d obviously caught him completely off guard. He didn’t speak, didn’t do anything but stare at her. Finally he shook his head and turned away.

“I forbid it.”

Figures. “The least you could do is not be predictable,” she said to his back. “Forbid away. I’m still going to do it.”

He spun toward her, his expression outraged. “You are my wife and will be the mother of my son. That is enough for any woman.”

“It’s not for me. If you’d thought you were marrying some ‘yes woman’ who didn’t have a single opinion in her empty head, you couldn’t be more wrong. You may be my husband, but you’re not my lord and master. I suggest you get over it.”

Sadik didn’t know what to say. He wasn’t surprised by Cleo’s defiance. She had been difficult from the beginning. What did surprise him was her description of the empty-headed female who didn’t have an opinion in her head. Unfairly, he’d instantly thought about Kamra.

Sadik stiffened. He would not have such disrespectful thoughts of Kamra. She had been perfection itself—always deferring to him, never questioning his judgment, always seeking his approval.

A small yet traitorous voice in his head whispered that, with time, Kamra’s devotion might have been tiresome. At least Cleo would always be challenging.

He clenched his hands into fists. He did not want to be challenged. His late fiancée had been the most perfect of women. Losing her had been the greatest tragedy of his life. He had no right to question that.

“I will speak to the president of the university,” he told her. “After that you will not be attending any classes.”

“No, you won’t,” she said softly, despite the fire in her eyes. “Because that would mean admitting you have a problem with your wife, and we both know you don’t want to do that. You’re going to have to control me yourself, Sadik. Which isn’t going to happen, so you’re going to have to get over it.”

He could feel the heat from her body. Her short blond hair was in its usual spiky disarray. While the style wasn’t traditional, on Cleo it looked delightful. He stared into her dark-blue eyes, then lowered his gaze to her full mouth. Even now, when she defied him, he wanted her. He might have given his heart to Kamra, but he wanted Cleo more than he had ever wanted any woman in his life. With a certainty he did not want to acknowledge, he knew that he would always want her, until his dying breath.

He reached for her and pulled her close. Before she could protest and pull away, he pressed his mouth to hers in a demanding kiss.

Surprise was on his side. She instantly softened against him, obviously unable to resist the passion between them. Her arms came around his neck, and her body nestled against his. He felt her full breasts press against his chest and her round belly pushing against him. Her body had changed in the past few weeks. Every day he could see the differences as her pregnancy progressed. He remembered touching her stomach that morning, as he had spoken with their child.

But instead of remembering the words, or the healthy movements of their son, he was suddenly able to recall the sweet smell of her skin and how soft and smooth she’d been.

He wanted her.

Cleo found herself getting lost in the feel of Sadik’s mouth against her own. The man knew how to kiss. He focused all of his amazing laserlike attention on the act of making love, and he loved slowly and with a thoroughness that left her satisfied beyond measure.

Even the simple act of kissing took on more meaning when it was with him. He explored her lips with his, then licked the seam. Before she could part to admit him—or, more embarrassing, beg him to deepen the kiss—he nibbled on her sensitive lower lip. The tiny love bites made her shiver in anticipation.

His large hands moved up and down her back, as if rediscovering her. She felt more than a little awkward, what with being into her fifth month, but she wasn’t embarrassed about him seeing her naked. Sadik had many flaws, but not worshiping her body wasn’t one of them. If she had her way they would—

She pulled back and glared at him. “What exactly do you think you’re doing?” she demanded.

“I was about to start kissing your neck,” he said calmly, as if discussing movie plans for after dinner. “Then I thought I would lick the inside of your ear and bite the lobe. After that I wanted to start undressing you.”

His words created a clear visual in her mind. One that made her swallow and fogged her head in such a way that it was difficult to remember why she was supposed to be upset.

Oh, yeah. “You are not going to distract me from my purpose,” she said with less force than she would have liked. But it was impossible to generate a whole lot of anger when her body was in the process of melting at the man’s touch.

“What purpose is that?” he asked.

It took her a second to remember. “You’re not going to seduce me into forgetting I want to get my college degree. It’s wrong of you to attempt to deprive me of an education.”

He pulled her close against him. “I am not trying to distract you. I’m seducing you so we can consummate our relationship. It is long past time.”

“What about my—”

He silenced her with a kiss. “Later,” he murmured, his mouth settling on hers. “Later.”

Cleo had a brief thought that she would protest, but then Sadik began to follow the plan he’d outlined and she figured they could fight anytime. Right now it wouldn’t be so very bad to give in to his insistent attentions.

He bent down and kissed from her collarbone to just below her jaw, then licked the inside of her ear. Instantly goose bumps popped out all over. She shivered and sighed. There were, she thought as her body began to heat up and prepare for the inevitable lovemaking to follow, compensations for being married to Sadik. The physical side of their marriage would always be pleasant.

But he would never love her.

The thought appeared from nowhere. Cleo firmly shoved it away. She wouldn’t think about that right now. Because if she thought about how her husband would never care about her the way he’d cared about his late fiancée, the pain would chase away all her pleasure in the moment. She felt as if she’d been alone for so long. Sadik offered warmth and a safe haven. Was it so wrong to give in to that?

His hands moving from her back around toward her breasts was answer enough. She ached for him. She felt huge and ungainly, yet she knew none of that mattered to Sadik. For reasons that had never been clear, he would think she was gorgeous in burlap.

Even as his teeth closed on her earlobe, his hands cupped her breasts. Since the pregnancy, that part of her had grown exquisitely sensitive. Her nipples puckered in anticipation of his touch.

“Tell me,” he whispered, then sucked on her earlobe. “Tell me if I hurt you. I read that pregnancy can make a woman’s breasts too painful to touch.”

Her breasts throbbed, but not in the way he meant. If he didn’t touch her more intimately, she was going to die.

“I’m fine,” she managed to say. The need was so intense, she found it difficult to speak. “I stopped being that sensitive a few weeks ago.”

“So it is safe for me to—”

“Yes,” she said frantically, unable to keep herself from putting her hands on top of his and urging him to shift. His thumbs grazed her tight nipples, and she gasped as pleasure washed through her.

She became lost in the sensation of his fingers teasing and lightly squeezing. Fire shot through her, sailing through her midsection and settling between her legs. She was already wet. She could feel her slick readiness and the dull throbbing that signified her need for release.

Sadik wrapped his arms around her, pulling her close. He kissed her deeply, his tongue slipping into her mouth and touching hers. They stroked each other, invading, playing, dancing, needing. Cleo clung to him, wanting all that he could offer. He’d always had the ability to take her to the edge of sensual sanity. Tonight she needed to forget the real world and get lost in his passion.

She became vaguely aware that he was easing them toward the bedroom. Once they were inside, he closed the door and broke the kiss long enough to lead her to the bed. With the ease of a man confident in both his abilities and his reception, he moved behind her and unzipped her dress.

The garment slipped down her arms. She grabbed it at her waist, suddenly self-conscious about the changes in her body. She glanced at him over her shoulder.

“I’m getting pretty pregnant,” she said, hating that she could feel heat flaring on her cheeks.

He grinned. “I know. I have made you so.”

Then his smile faded. He circled around in front of her and took one of her hands in his. This allowed her to keep her dress over her belly and experience his hot kisses against her palm.

“You grow round with my seed,” he murmured against her skin. “I see the changes, and each day I am more in awe of your female beauty.”

He released her hand and knelt on the floor in front of her. After helping her slip out of her sandals, he gently tugged on the dress until she released it. The fabric pooled at her feet.

Cleo refused to give up her bikini briefs, but instead of wearing them up on her hips, she was forced to tuck them under her stomach. She felt stupid in her panties and bra with her big belly sticking out in front. But her husband did not seem to mind. He kissed her tight skin and licked her belly button. With gentle hands, he eased her onto the bed where he knelt between her legs. After helping her off with her bra, he slipped off her panties.

When she was naked, he began the slow, sexy dance specifically designed to drive her mad. He licked her breasts until she trembled with need. The talented tip of his tongue danced with her nipples, making her writhe on the bed. When her breathing came hot and fast, he moved lower. He stroked her stomach with his fingertips, tracing patterns that had no purpose but to make her his. Ever lower and lower, but not quite touching that one place that wept for his nearness.

He slipped away, moving off the bed where he removed his suit jacket, shoes, socks, tie and shirt. Clad only in his trousers and briefs, he returned to the bed. Annoyingly, he stayed at the end with her feet. But she knew better than to worry. He would begin his attentions soon enough. She would have her release, perhaps even several. Sadik believed in a job well-done.

He didn’t disappoint her. He bent low and raised her leg slightly, so he could nibble on the inside of her ankle. From there he made his way to her knee. That innermost feminine part of her quivered in anticipation. She wanted him to touch her there, to take her to paradise and back.

“Do not question your beauty,” he said, his voice low and husky. Still holding her ankle, he brought her foot against his arousal. Her arch nestled against the hard ridge of his need. When she rubbed him, he briefly closed his eyes and groaned.

“That is for later,” he promised.

She smiled. “Have I confessed that I have a sexual fantasy about making you lose control?”

His eyes snapped open. A delicious expression of delight stole across his face. “Tell me the details of your fantasy.”

She shrugged, pretending indifference to the question. “It’s nothing really. Just that we’re together, making love.”

His dark eyes glittered. “Go on.”

She noticed that he’d released her foot and was moving between her legs.

“We’re both naked,” she said, as his hand pressed against her waiting heat.

“And?”

“I start to touch you.”

As she said the words, he shifted so that two fingers pressed deep inside of her. At the same time his thumb found the knot of nerves designed solely for her pleasure. He moved in a slow, steady rhythm. She swallowed.

“What was I saying?” she asked.

“You were telling me about touching.”

If he was trying to provide positive reinforcement for discussing a fantasy, he was doing a darned good job, she thought, barely able to focus. He worked magic between her legs, moving in and out as he rubbed her with his thumb. The combined attentions made her tense in anticipation of her release. She could feel the pressure building and the—

“Cleo?”

“Huh? Oh, sorry.” She shook her head. “I’m, ah, touching you with my hand, then with my mouth.”

“I like it when you do that.”

“I know.” She caught her breath as he picked up speed. In and out, over and over, mimicking the act of love that would follow.

“So how do I lose control?” he asked.

“You make me stop,” she said, barely able to complete the sentence. “You grab me by the hair and pull my head back. Then you plunge into me.”

He didn’t stop moving, but she saw the frown on his face. “Sadik, it’s a fantasy.”

“I would never grab you by your hair.”

Despite the tension building inside of her, she smiled. “That’s not the point.”

“Oh, I understand the point.”

He stopped touching her. She nearly cried out in protest, but before she could say a word, he reached for the fastenings on his trousers. He ripped open his belt and shoved down his clothing until his arousal sprang free. Something dark and animalistic entered his eyes.

“Your fantasy is that I can’t wait,” he said, pressing against her opening. “That I find you so irresistible that I forget myself and say, to hell with convention.”

He slipped his fingers between them. As he began to fill her, he moved against her most sensitive place. The combination was unbearable.

“I can’t wait,” he told her, holding her gaze. “I will have you now.”

She wasn’t sure how much of this was about her fantasy and how much it was because having her talk about it turned him on. She found she didn’t much care. She felt herself spiraling out of control. The combination of his fingers rubbing against her and his large erection filling her was more than she could stand. Pressure built until there was no way to stop the explosion.

The contractions began slowly. She arched her head back and cried out his name. The release raced through her, growing and building even as he thrust into her over and over again. The question of holding back had long been answered. It was impossible. Not while he was touching her. She felt herself opening—not just her body but her heart. When he claimed her as his, he claimed all of her, although she was determined never to let him know.

He shuddered and stilled. She felt him find his own way to paradise. What she didn’t know was what she would do when he found his way back.

Chapter Twelve

T he next morning Cleo found more than a snack waiting for her on the dining-room table in the suite. There was a Bahanian driver’s license, several credit cards in her name—all platinum, of course—a checkbook with an opening balance of $250,000 and a stack of cash. She didn’t bother to count it.

This was, she supposed, another perk of having recently married into the royal family. The problem was, it felt an awful lot like a bribe.

It was because of last night, she thought, still not fully recovered from the intense intimacy she’d shared with Sadik. While they had always experienced passion, something else had occurred the previous evening. Did being married really make that much difference? She didn’t want to think so. Her emotional connection with her husband had already gotten her into trouble, promising her the potential of a lifetime heartache. She didn’t want to make things worse by bonding even more.

At least the surprise he’d left her gave her something else to think about. She collected the driver’s license, one of the credit cards and half the cash, dropped the lot into her purse and headed out the door. Ten minutes later she entered Sadik’s office with the intent of putting the man firmly in his place. She might have been stupid enough to hand over her heart, but she wasn’t about to let him run her life. Not when his idea of the perfect wife was someone who was silent, obedient and fertile.

“Good morning,” he said, rising from his chair and coming around to greet her. He cupped her face and lightly kissed her mouth. Just the brush of his lips on hers was enough to get her all hot and bothered, although she didn’t want to admit that to anyone—not even herself.

“How are you feeling?” he asked when he released her.

“Fine.” The man had seen her less than two hours before, when he’d delivered breakfast and spent forty minutes talking to her stomach. It was unlikely anything had changed.

When he motioned for her to take a seat, she shook her head. “I’d rather stay standing. It’s easier to work up a good head of steam when I’m on my feet.”

Sadik looked genuinely confused. “Why would you want to be angry with me?”

She pulled out the wad of cash and slapped it on the desk.

“I do not understand,” he said as he frowned at her. “If you require more, you may cash a check from your account. When the balance drops below one hundred thousand dollars, an additional deposit will be made. My desire is that you want for nothing.”

“Which is a sentiment I applaud. But only in theory. You can’t buy me, Sadik. However much money you leave on the table, I’m still going to apply to the university this morning, and you can’t stop me.”

Storm clouds collected in his eyes. His dark eyebrows pulled together. “You are my wife.”

“Uh-huh, and if you didn’t want stubborn, you shouldn’t have married me.” She grabbed the cash and shoved it in her purse. “I don’t know how much textbooks cost. I might need this.”

He stiffened. “I told you last night, I forbid you to attend the university.”

“And I told you, this is about what I want. I’m willing to follow the rules and be a good wife. I’ll have your children and support your career and attend social functions, but I won’t be dictated to. Nothing about my furthering my education is going to threaten our relationship.”

“What about when we have children? You will need time to be a good mother.”

She rolled her eyes. “All over the world there are single moms doing a darned good job. They are employed, supporting their family, going back to school when able and having something resembling a life. I think that I can manage to raise a couple of kids while living in the palace and surrounded by hot-and-cold-running servants. And, golly-gee, there just might be a couple of hours left over in the day for me to attend a class or two.”

He didn’t looked convinced. “There are other considerations.”

Her gaze narrowed. “Actually, there aren’t. I wasn’t asking your permission, Sadik. I thought you’d figured that out last night. You can’t buy me off and you can’t change my mind. I have the feeling that I’m going to spend a lot of my life having to give in on other issues, but this one isn’t negotiable. I suggest you get over it.”

With that she turned on her heel and stalked from the room. The man was thick as a post and just as unmovable. But she refused to be the one to give in on this issue. It was too important to her. Not only did she want to get a college degree, but she had something to prove to both Sadik and herself. They both needed to learn that she meant what she said.

She headed for the front of the palace where her driver was already waiting. Sadik would have a heart attack if he knew that this morning she even planned to take the wheel. Driving around town was the only way she was going to become familiar with her new hometown. If the heavens opened because a royal princess actually dared to have a life, then they were all going to have to get used to a little rain.

Sadik found it impossible to concentrate after Cleo left. He muttered something about difficult women, then went in search of his father. The man had been married several times. Obviously Hassan knew how to control women far better than his son.

“She cannot be reasoned with,” he complained when he was shown into his father’s private office. “She defies me at every turn. She is headstrong. I do not know how to bend her to my will.”

His father leaned back in his large chair and motioned for Sadik to be seated on the opposite side of the desk. “If you insist a woman bend too far, you will break her spirit.”

Privately Sadik thought that might improve the situation. “She is planning on attending the university. I do not understand why being my wife and the mother of my children is not enough for her.”

“Have you considered that bettering herself is a far more productive way for her to spend her day than shopping? If she has interests, she’ll be happy in Bahania.”

“She will have our son to care for. That is interest enough.”

His father shook his head. “It is not so simple, my son. I wish it were. Women can be complex creatures.” He turned and stared out the window, at the formal gardens flourishing in the mild, fall temperatures.

“I do not want complex. I want obedient.”

Hassan returned his attention to Sadik and smiled. “Then you should not have married Cleo.”

“That’s what she said.”

“She is wise.”

Not the words Sadik had been looking for. “Then you agree with her decision to attend the university. You do not think I should forbid it.” No point in saying he’d already tried.

“You must do as you see best in your marriage,” his father said. “However, Cleo will not be dictated to without reason. She has already given in to you on the matter of getting married.”

“She had no choice.” Sadik was still bitter that Cleo had not been honored by his proposal.

“Exactly. Let her have a choice this time. Be wise, my son. Do not listen to your head as much as your heart.”

“My heart has nothing to do with this.”

The king shook his head. “The choice in that is yours, but I fear you will regret holding her back. How much of your concern about Cleo is that she will not have time to raise your children and how much of it is your fear that she will have a life away from you? One that she may come to enjoy more?”

Sadik ignored the questions, mostly because he didn’t like them. He was a royal prince of Bahania—he feared nothing.

His father’s phone rang. Sadik nodded and left. But he did not feel better for having spoken of his troubles. Uneasiness dogged him. Things with Cleo were not as he thought they would be. She was not grateful that he had married her, nor was she willing to do as he requested, no matter how reasonable the demand. She spoke of the university, and before their marriage she had even spoken of love.

He knew she wanted to take possession of his heart. That he could not allow. The price of love was loss. Losing Kamra had upset his world for many weeks, and although he refused to admit it to anyone but himself, Kamra had mattered far less than Cleo. He did not want to consider the destruction that would follow if his wife were to disappear from his life. He could not allow himself to be shattered that way, so he would not allow her to matter.

As he did every morning Sadik appeared promptly at seven forty-five. He carried a tray into the bedroom and set it carefully on the nightstand. He bent low and kissed Cleo on the mouth, then handed her the disgusting, purple protein drink he insisted she have each morning.

While she concentrated on sipping without gagging, he drew back the covers and pulled up her nightgown. He placed both his hands on her stomach and addressed her growing belly.

“Good morning, my son,” he murmured, his voice low and filled with affection. “Today we will discuss the ways of the desert. The desert is like a magnificent woman who will not be tamed. Treat her with respect and she will serve you all your days. Ignore her or underestimate her and she will destroy you.”

Cleo couldn’t help smiling. “You underestimate me all the time and I have yet to destroy you. Although I do think about slapping some sense into you from time to time.”

Sadik ignored her, although she saw the corners of his mouth twitch slightly.

“Your aunt, Princess Sabrina, was once foolish enough to go out in the desert by herself,” he continued. “She was trapped by a sandstorm and nearly died. You, my son, will never behave in such a manner. You and the desert will be one.”

Cleo choked down her protein drink and let Sadik’s words wash over her. She didn’t understand this morning ritual of his—mostly because she was sure their unborn child couldn’t understand anything that was being said. But she enjoyed the time with her husband. When he was like this, so kind and gentle, touching her, caring about her and the baby, she believed they might have a chance at making their marriage work.

Unfortunately, more times than not, Prince Sadik was stubborn and uncooperative.

She finished her drink about the same time he finished his “desert” lecture. Sadik rose and sat on the side of the bed.

“What are your plans for the day?” he asked.

“I’m meeting with my tutor.”

His expression tightened. “You are too intelligent to require a tutor.”

She didn’t know whether to laugh or scream. On the one hand he hated that she insisted on starting at the university; on the other, he was insulted that she would need help getting up to speed.

“Sadik, while I appreciate the vote of confidence, the reality is that I was never much of a model student. I barely made it through some of my high school courses. The university can’t refuse me—I’m married to you. So to avoid embarrassment for everyone, I’m brushing up on a few subjects.”

Her husband’s gaze suddenly narrowed. “Who is your tutor and where will you be studying?”

For a second her foolish heart took flight. Sadik’s jealousy gave her reason to hope. But before she could read too much into the question, she reminded herself that he had made it clear he wasn’t about to fall in love with her. So being jealous was a knee-jerk response, not one that meant anything.

“A woman,” she said with a sigh. “Don’t get your panties all in a bunch. Even I know better than to hire a male tutor.”

“That is as it should be.” He rose and kissed her again, then touched her cheek. “I count the hours until I see you later today.”

She watched him leave. A part of her wished those words were true. He said them each morning, but they were simply a ritual without meaning. Like their marriage, she thought sadly, not knowing how to make things different. No matter how intensely she and Sadik made love, no matter how often, she couldn’t seem to touch more than his body. She wanted to believe there was a way to reach his heart, but so far she had no bright ideas. Maybe it was time for some expert advice.

Cleo had never flown in a helicopter before. She tried to stay calm and not think about the insanity of trusting her life to a giant flying bug. Rather than give in to her fear, she stared down at the endless stretch of desert. Somewhere in the sandy beige of the Bahanian wilderness sat a secret city hidden for over a thousand years.

The City of Thieves acted as a home base for thousands of wandering nomads. The residents had originally made their fortunes by stealing from desert travelers. Eventually they had realized it was far easier to offer protection to the merchants on the Silk Road than to take from them. Now the nomads protected the vast oil fields belonging to Bahania and neighboring El Bahar.

Cleo had read up on the City of Thieves, at least on the legends about the place. The city didn’t officially exist. In a way it was like Camelot—without the English accents.

Cleo smiled at her feeble joke, all the while trying not to feel apprehensive. Zara had returned from her honeymoon the previous day. As much as she wanted to deal with Zara over the phone, it didn’t seem fair. Not after all they’d been to each other. Her foster sister would want an explanation, and Cleo was going to give it to her. Maybe in defining all that had happened between Sadik and herself, she would come to understand it more clearly.

The helicopter moved lower. Cleo squinted against the bright sunlight. There, at the base of a mountain, she thought she saw something. Buildings maybe? They blended perfectly with the surrounding rock. Was it possible that a medieval city still functioned in these modern times?

The original stone huts had given way to an elaborate walled city, complete with a castle. The location had been decided by two factors: the geography that allowed a stone city to blend into the surroundings and a river flowing from an underground spring. The water circled the city, then dove beneath the earth to be cleansed and renewed.

Sabrina’s husband, Prince Kardal, ruled the city. Zara’s new husband, Rafe, was in charge of security. Although a Bahanian princess, Zara now called the City of Thieves her home.

Cleo pressed a hand against the window as the giant bug slowly lowered itself to the stone landing pad in front of the main doors to the palace. She could see vast fields, irrigated by the river, and corralled cattle and goats. In the distance several dozen nomads made their way back to the desert, after visiting the city.

Once the helicopter came to a stop, a uniformed guard opened the door, put out a step for her and bowed.

“Welcome to the City of Thieves, Princess Cleo,” he said, straightening and offering a hand to help her down.

Cleo rested her fingers lightly on his palm. She stepped onto the worn stone and saw a courtyard filled with a busy marketplace. She had the sense of stepping back in time—as if life in the city had been like this for a thousand years. After all, it probably had. She half expected to see a dancing scarecrow and tin man singing about visiting a wizard.

But instead of Technicolor creatures, the main doors of the palace opened to reveal Zara and Sabrina. They both rushed toward Cleo and gathered her close in a group hug that brought tears to Cleo’s eyes.

Zara stepped back first and glared at her sister. “Don’t for a moment think I’m ever going to forgive you for running off and getting married without telling me about it.”

Cleo winced. “I didn’t want to spoil your honeymoon. Are you really mad?”

Zara sighed. “No. I understand.” She looked at her sister’s bulging stomach. “It’s not like you had a lot of time to wait. I just wish I’d been there.”

“I would have liked that, too,” Cleo admitted as the weepy feeling started to get stronger.

Sabrina slipped between them both and drew them inside the castle. “Now, ladies, there will be no tears today. And no ill tempers. We’re going to have a fabulous ‘girls only’ day. We’re going to stretch out on sofas and eat fattening food, while we trash our husbands and talk about shoes. Are we in agreement?”

Zara smiled at Cleo. “Yes. I agree. And I’m really glad you’re here.”

For the first time since her marriage to Sadik, Cleo felt as if she could actually relax. “I’m glad I’m here, too.”

Zara and Sabrina took Cleo on a tour of the castle before they settled down for their girl talk. While sections of the ancient structure had been modernized, there were still rooms and corridors constructed of stone, with slits for windows and no heating, cooling or air-conditioning.

“There are fireplaces,” Sabrina said as they strolled through a large guest bedroom. “The stone walls are thick enough to keep out the heat, and something about the way the place is built actually takes advantage of the night breezes to cool the place off. But you wouldn’t want to get lost around here. It’s big enough that it could literally take days to find you.”

“I’m still using a map,” Zara confessed. “I also have a cell phone that I’ve had to rely on more than once. It’s pretty embarrassing to phone Rafe and tell him to come find me.”

Sabrina laughed. “He hardly minds. You’re still newlyweds.”

Zara sighed with contentment. “You’re right. He doesn’t mind at all.”

Cleo smiled because she was expected to, but she couldn’t help feeling a twinge of envy for Zara’s and Sabrina’s happiness. They were both married to wonderful men who were completely devoted. They were—

A tall man dressed in traditional desert robes swept around a bend in the corridor. Cleo froze, then instinctively took a step back before recognizing the handsome prince. He nodded at both her and Zara, then swept Sabrina into his arms.

“How are you?” he demanded. “Do you feel well? Should you be resting? Are you hungry?”

Sabrina lightly touched her husband’s face, then stepped free of his embrace. “Kardal—I’m great. Really. You’ve got to stop doing this.”

“You’re my wife. Of course I’m concerned about you.”

“Yes, but if you make me crazy, I’ll be forced to stab you in your sleep. Now get back to work.”

He kissed her fiercely, then spun on his heel and retreated.

Zara glanced at Cleo. “Sabrina has a secret.”

The king of Bahania’s youngest daughter shrugged as she led the way down the corridor. They entered a large living area with several sofas pulled up around a large coffee table overflowing with trays containing a traditional English tea.

Cleo was still caught up in Kardal’s need to see his wife in the middle of the day. They had been married for almost two years. Should he be over that by now?

The envy she’d been feeling twisted in her chest, making her wish for things that weren’t going to happen—at least not in her marriage.

Sabrina sank down on one of the couches and motioned for the other women to do the same. But instead of leaning back, she sat forward and stared intently at Cleo.

“I’m pregnant,” she said.

Cleo had barely sat down, but she instantly sprang to her feet and hurried toward Sabrina. The two women hugged.

“I’m so happy for you,” Cleo said genuinely.

At least she could say that without feeling as if she were lying. She was happy Sabrina was going to have a baby. They could discuss infants and pregnancy to their hearts’ content without boring everyone else, and their children would grow and play together.

Tears glittered in Sabrina’s eyes. “I’m about two months along. I didn’t say anything when I first found out because there was so much other stuff going on, but I’m ready to let everyone know.” She brushed at the tears on her cheeks. “I don’t get it. I’m barely feeling any morning sickness, but I can’t seem to stop crying.”

“Hey, that happened to me all the time, too,” Cleo said, returning to the sofa and plopping down. She glanced at Zara. “Feeling any pressure?”

Zara chuckled. “Maybe a little. But Rafe and I have talked about kids, and while we want several, we both would like at least a year with just the two of us. We want to travel and adjust to being married.” Zara glanced around at the soaring thirty-foot ceilings and the eight-hundred-year-old tapestries on the walls. “Plus I have to get used to living in the City of Thieves.”

“That’s not a hardship,” Sabrina said with a wave of her hand. “It’s great here. To be honest, I hate being away from the castle.” She leaned forward and began pouring tea. “Please help yourself.”

Cleo eyed the table laden with all kinds of cakes, cookies, sandwiches and scones. There were also silver-trimmed glass bowls filled with different kinds of salad nestled on ice, and plates of fruit.

They discussed Sabrina’s pregnancy. Cleo mentioned the name of the doctor she was going to see for her monthly checkup, and Sabrina talked about the possibility of seeing a midwife from the village outside the main castle. The whole time they talked, Cleo could feel Zara watching her. Finally she turned to her foster sister.

“You might as well tell me what’s on your mind. You know you’re going to say it eventually.”

Zara tilted her head. She and Sabrina looked amazingly alike, with their long dark hair and big brown eyes. But while Sabrina was completely comfortable in her surroundings, Zara had the air of someone who expected to wake up from a dream at any moment.

“Are you happy with your life?” Zara asked.

The question surprised Cleo. It also made her choke as her herbal tea went down the wrong way.

Happy with her life? What was that? Cleo could recall specific events that had made her happy—an unexpected birthday party when she’d turned sixteen or a weekend trip with Zara. For her happiness came in measurements of hours, maybe even the occasional day, but never in terms of a life.

“I’m still adjusting,” she said, hedging.

Sabrina didn’t look any more convinced by her answer than Zara did. “How’s my brother treating you?”

She thought about his daily attentions each morning, when he brought her breakfast and talked to their unborn child. She thought of the tenderness of his embrace, when he pulled her close to make love with her.

“He’s good to me…in an arrogant-prince sort of way.”

Zara and Sabrina exchanged a glance. “Then why are your eyes so sad?” her former foster sister asked.

Cleo set down her tea. Part of her wanted to tell the truth because she needed to talk to someone. She felt a little strange about confiding her deepest feelings in front of Sabrina, but the odds were that Zara would tell her, anyway. Besides, Sabrina knew Sadik—maybe she could offer advice.

“He cares about the baby,” Cleo said slowly. “I know he has committed himself to the marriage.”

“But?” Zara promoted.

Cleo put her hand on her round belly. “We didn’t plan this. Once I went home, Sadik never bothered to get in touch with me. I’m not sure he would have ever thought of me again if I hadn’t shown back up on his radar scope. He wouldn’t have married me if I hadn’t gotten pregnant.”

Sabrina set down her cup, as well. “I get it,” she said sympathetically. “You’re in love with him. I’m sorry I didn’t see it before. I mean I should have guessed.”

Zara looked stunned. She glanced from Cleo to Sabrina, then slowly shook her head. “No, I should have seen it. Oh, Cleo, you went and fell for him, didn’t you?”

For once her hormones seemed to be asleep because she managed to nod without breaking into tears. “I didn’t mean it to happen. Obviously, he doesn’t love me. He’s still in love with Kamra—he told me so,” she added quickly when Sabrina started to protest. “He gave her his heart, so he doesn’t have it to share with me. I’m still trying to figure out what I’m supposed to do now. I asked the king if I could leave, but he won’t let me.”

“Of course not,” Sabrina said gently. “You’re carrying his first grandchild. Any child I have will be heir to the City of Thieves, and Zara’s children won’t be in line for the throne. Besides, the king really likes you, Cleo. He’s not going to let you walk away.”

“I found that out.” She spread her hands, palms up. “So I’m trapped. I love a man who won’t love me back. Maybe one of you would like to slap me and tell me to snap out of it. That or offer really good advice about how to make this work. I figure we’re in the marriage for the long haul. I’d like to make it a happy relationship. If not for us, then at least for our children.”

There was a long, awkward silence. So much for brilliant advice.

Sabrina stood and moved around the coffee table. She sat next to Cleo and took her hand. “Don’t give up on Sadik’s heart. I saw him with Kamra years ago and the thing is, I don’t remember anything. When they were together it was uninteresting. When you two are together sparks fly.”

“At the risk of telling you more than you want to know, that’s just about sex.”

Sabrina grinned. “You’ve had sex?” She touched Cleo’s belly. “No kidding. I think we’re all aware of that.” Her smile faded. “I meant what I said about Kamra. He never looked at her the way he looks at you. There’s definitely something between you. If it’s passion, then that’s something to build on.”

Sabrina squeezed her fingers. “Don’t forget how my brothers were raised. There were virtually no mother figures around. They were shuttled off to boarding school at a ridiculous age. They don’t know how to express their feelings. Sex may be all Sadik is capable of right now.”

“But he loved Kamra.” And he refused to love her.

“Did he love her?” Sabrina asked. “Or does he want to remember loving her? If he builds a shrine in his mind, then he gets to have happy memories. But what I remember is that she was spineless. I don’t think she ever had an opinion of her own. She would have made him crazy in a matter of months.”

“I make him crazy now.”

“Maybe, but in the best way possible. Don’t give up. Not on him or your marriage. I think you have the potential for something amazing.”

Cleo desperately wanted her sister-in-law’s words to be true. Given her current situation, she didn’t have any choice but to hope.

Chapter Thirteen

A t four that afternoon Sabrina and Zara walked Cleo to the entrance of the palace. Cleo could hear the approaching helicopter in the distance. She supposed that transportation-on-demand was one of the “princess perks.” It beat having to travel to the City of Thieves by car…or even camel.

“Just let me know when the childbirth classes start,” Zara was saying. “I’ll be there. Once you get close to delivery, we’ll have a helicopter standing by. When you’re within a week of delivering, I’ll move into the palace.”

Cleo hugged her sister close. “I know Rafe is going to hate me for taking you away from him, but thank you for offering to be with me. It means a lot.”

“Rafe understands,” Zara promised. “Besides, if he gets lonely, he can always come spend the night with me.”

Sabrina touched her own still-flat stomach. “My big request is that you both lie about how bad childbirth is. I want to hear happy, pain-free stories. Don’t tell me about screaming or blood or anything icky.”

Cleo laughed. “You got it. You’ll get the made-for-TV version.”

As the helicopter touched down, Sabrina and Zara promised to be in touch soon. Cleo waved goodbye, then headed for her ride. As she approached the buglike vehicle, she was surprised when the door opened and a familiar, tall man stepped down.

Flying in the face of common sense and all that was reasonable, her heart skipped into overdrive. It was as if the silly organ hadn’t figured out it was foolish to fall for a man still in love with someone else. But despite the lecture, Cleo couldn’t help but be happy at the sight of her husband.

He hurried toward her.

“I came to escort you home,” he said, bending down to kiss her lightly, before taking her hand in his. “Had you told me you wished to visit your sister and Sabrina, I would have come with you this morning.”

Startled, she couldn’t help asking, “Why?”

“So you would not make this journey alone.”

Cleo thought about the pilot and copilot who had accompanied her. She’d hardly been by herself. “I was fine.”

He frowned at her. “You are my wife. I expect better than ‘fine’ for you.”

She wasn’t sure what to say to that. Rather than speak, she allowed Sadik to help her into the helicopter. He fastened her seat belt, then settled next to her. Once they were airborne it was difficult to speak over the engine and the whipping of the rotors, but Cleo didn’t mind. It was enough to be next to Sadik, holding his hand.

Maybe Sabrina had been right. Maybe there was a chance that they could make it work. After all, the precious ghost of Kamra might still have possession of his heart, but it could not give him a child. A child would be a strong bond between them.

Cleo vowed then and there to release the past and her pain about his lingering affection for his late fiancée. Instead she would focus on all that was positive between them. They were going to have a child. Sadik had promised to be a supportive and faithful husband. They enjoyed each other’s company and there was great passion between them. Somehow she would make that enough.

Cleo pushed aside her dinner plate and reached for the wallpaper sample book.

“Sadik, you have to be practical. Despite your claims to the contrary, the baby could be a girl.”

Her husband of two months dismissed her with a flick of his hand. “I am a prince of Bahania. I only have sons.”

“While I can appreciate that, you do know it’s not your decision.” She shook her head when he would have interrupted. “I know that technically the father determines the sex of the child. My point is, you don’t get to pick which sperm decides to do the happy dance with my egg. What if it was a girl sperm?”

Instead of answering, he simply stared at her. No doubt his point was that as he was a Bahanian prince, his girl sperm would have the good sense to stay behind the boy sperm, thus ensuring the birth of a male child.

She gave a mock sigh of surrender. “Fine. We’ll assume the baby is a boy. But on the one-in-a-million chance that it’s a girl, I would prefer we not pick trains and airplanes for the border print. Either we find something neutral or we wait until the baby is born.”

They sat at the dining-room table in their suite, having just finished dinner. Sadik still wore the suit he’d put on for work, but he’d removed his jacket and pulled off his tie.

Now he reached across the table and took her hand in his. “Whatever you would prefer, Cleo. If you like your teddy bear paper, then that is my wish, also.”

She wasn’t surprised by his statement. In the past few weeks, they’d both gone out of their way to defer to the other person’s opinion. She supposed they were figuring out how to make their marriage work. Once she’d given up on the idea of having Sadik love her, everything else became easier. He was supportive, attentive and affectionate. Whenever she got a knot in her stomach or thought how much better things could be, she reminded herself that this was enough.

“Bears it is,” she said, opening the sample book to that page and writing down the order number. “I’ll call about it in the morning.”

“I can have my secretary order the paper.”

She smiled. “By the time I explained what I want, I could have just as easily called the company myself.” She flipped to another page on the pad. “Also, we have to coordinate what day we want the baby’s room painted.”

“I remember. You pick the most convenient day and I will arrange for us to use one of the guest rooms for the night.” He rose and drew her to her feet, then kissed her lightly on the mouth. “I do not want you breathing in the paint fumes. We will stay in a guest room until the paint is dry and the smell is gone.”

She knew there was no point in arguing. The baby’s room was on the other side of the suite, and she doubted the paint would bother her. Still, Sadik was being sweet, and she didn’t want to discourage that kind of behavior.

He led her to the sofa in the living room. When she settled herself on the soft cushions, he sat on the coffee table in front of her and lifted one of her feet onto his lap. Strong fingers massaged her arch. As he rubbed away her tension, she let her head fall back.

“You do that very well,” she murmured.

“I read about it in one of my books.”

She opened her eyes and glanced at the stack of books on pregnancy that Sadik had ordered from the Internet. He hadn’t simply ordered them—he’d read every word and he’d remembered what he’d learned. He was constantly spouting off information she didn’t know. Of the two of them, he was far more mentally prepared to have the baby than she was.

“Circulation is most important for the pregnant woman,” he said matter-of-factly. “It is why I encourage you to sleep on your side and not on your back. There is a large vein that returns blood from your lower body. When you sleep on your back, you cut off that route. You must use your body pillow.”

“Yes, Sadik,” she said meekly.

He raised his eyebrows. “You say the words, but I do not think you agree with the seriousness of the matter.”

“When you’re doing that to my toes, it’s hard to take anything seriously.”

He responded by changing the subject. “Have you chosen the furniture yet? It will all have to be made by hand, so there is not much time.”

They’d pored through dozens of catalogs, along with visiting local baby boutiques. “I’m leaning toward using antiques that are here in the palace. The king showed me some of the things placed in storage last week.” She smiled. “Maybe I can find your old crib.”

He placed one foot on the ground and reached for her other leg. “I would prefer our son not be forced to use my old castoffs.”

“They’re not castoffs. They have sentimental value.”

“Not to me.”

“You were a baby. You can’t remember.”

“I recall enough. You may use any antiques you wish but not things I had as a child.”

Sadik could be difficult and arrogant and stubborn, but except for the topic of their baby’s gender, he was almost never unreasonable.

She pulled her foot free of his touch and leaned toward him. “I don’t understand.”

“I know.”

She reached toward him, but before she could touch him, he rose to his feet and stalked to the far side of the room.

“Sadik?”

“I ask that you not argue with me on this matter.”

“If it means so much, I promise I won’t look for anything that belonged to you. But I don’t understand why you’re being so insistent.”

He stood by the French doors leading out to the balcony that encircled that level of the palace. The sun had long since set and they hadn’t pulled the drapes, so as he gazed at the glass all he could see was a reflection of the room. Cleo stared at that same reflection, trying to read her husband’s expression.

“Are you angry?” she asked.

“No.” He shoved his hands into his trouser pockets. After what felt like several minutes, he turned to her and drew in a deep breath. “Some time ago you told me of your past. How you had grown up in poverty, with a mother who was rarely around.”

She nodded.

“You were surprised that I did not judge you or find you wanting. You were surprised when I admired your strength for overcoming the conditions under which you had been born.”

“I remember.”

“I am Prince Sadik of Bahania, second-born son to King Hassan. I am the master of my fate.”

She smiled gently. “I’ve actually heard that speech before.”

“I know. Sometimes I say it to make myself believe it is so.”

What was he talking about? “There’s no question of you being the king’s son.”

“Agreed. I do not fear being branded illegitimate. My parents were married.” He returned to the sofa and sat down next to her but not touching. He didn’t look at her. “My father had two great loves in his life. Zara’s mother, and Reyhan and Jefri’s mother. His first arranged marriage produced my older brother, Murat, and his second produced me. There was no love lost in either case. Murat’s mother died in childbirth, and my mother killed herself rather than be with him. Or me.”

All the blood rushed from Cleo’s head, leaving her feeling as if the room had begun to spin. Her heartbeat sounded loud in the silence. She struggled to find words.

“What happened?”

“She took pills. I was still very young and did not realize the significance of what she had done for some time. It does not matter.”

But of course it mattered. Cleo knew it mattered very much, although she couldn’t say exactly how.

“So you were left alone?”

He shrugged. “My father was king. He had affairs of state. There were nannies for a time, then I was sent off to school when I was seven.”

Cleo might not have a drop of royal blood in her veins, but she knew what it was like to grow up lonely. She couldn’t fix Sadik’s past, but she could promise him that history would not repeat itself.

“When I was very young, I swore that no matter what, I would never abandon my child the way I’d been abandoned,” she told him. “No matter what, Sadik, I will be there for our child.”

“As will I.”

Sadik stared into Cleo’s beautiful face and saw the conviction blazing in her eyes. At that moment, as they shared their vows, he felt closer to her than he had ever felt to anyone. He had never shared the horrors of his past before. His brothers knew, of course, but they did not speak of such things. He had never talked of it with his father. Yet the information was all there, in the back of his mind. The knowledge that his mother could not have been bothered to stay alive to be with him for the first few years of his life.

He told himself he was a grown man and such events from his past had no meaning. Most of the time he believed the words.

He shifted on the sofa and held out his arms. Cleo came to him instantly. She snuggled close, her growing belly pressing into his side. He accepted her comfort, enjoying the heat of her body and the way her small hands clung to him.

Her nearness made the ghosts of the past fade as his body responded to her curves and her fragrance. Desire filled the empty places inside of him. But he did not reach for her. Not yet. Instead he waited, wanting her to be the one to reach for him.

Over the past few weeks he had seen a change in Cleo. She no longer demanded that he love her. The word never passed her lips. He had seen her trying to make their marriage a success and he did his best to improve things between them. Yet despite her smiles and easy laughter, he sensed there was something missing. When he touched her in bed, she was always willing, yet she never touched him first.

He did not mind seducing her each time. Seducing Cleo was the stuff of dreams. But he knew there was still a wall between them. Sometimes he thought even she did not realize there was something wrong. Because he knew her so well—the sound of her breathing, the beat of her heart—he could not likewise be fooled.

She was like a boat cut adrift on a slow-moving river. At first she seemed to simply hang there, but eventually she would slip away. He wanted to reach out and grasp the rope, pulling her in. He knew the problem and he knew the solution. She wanted him to love her. Love.

Why did she seek the one thing he could not provide?

And then, because he could not resist her any longer, he reached for her. She responded instantly, kissing him with a fervor that took his breath away. As he pulled her into his arms and carried her into their bedroom, he told himself that the boat hadn’t drifted out so very far that day. Perhaps the tide would turn and she would come to rest in a place she would never want to leave.

“Our holiday celebrations are unique,” King Hassan said as he and Cleo strolled through his garden. “We celebrate many faiths in our country, and each is given its due. You will find much of the old city decorated as if for a large party.”

He motioned to a bench in the shade of several palms. It was a frequent stopping place for them on their twice-weekly walks.

Cleo settled on the stone bench and rested her hand on her belly. Based on her growing girth, she found it difficult to believe she still had over two months left.

“As long as I can have a Christmas tree for the suite,” she said, smiling at her father-in-law. “I love the smell of pine.”

“Something we do not have here in our world.” He nodded. “I have already arranged for the palace to be a winter wonderland, specifically for your pleasure.”

His kindness made her feel all weepy inside. “You’re spoiling me.”

“I enjoy the process. Besides, you are the honored mother of my firstborn grandson.”

Cleo had thought that Hassan’s attention to her might drop off once he found out that Sabrina was pregnant, but so far that had not happened. Perhaps he actually liked her for herself. Since returning to Bahania, she’d spent much time with the king. While he still had the power to make her incredibly nervous, she enjoyed his company and their times together.

“Tell me of your studies,” he said as he leaned down to pet one of the palace cats that strolled along the path.

Cleo shifted to get comfortable. “They’re going really well. I figure that realistically I won’t actually be taking classes at the university until next fall. When the baby comes, I want to be free to get used to being a mother. But until then, I’m working hard. I actually have three tutors now.”

Hassan raised his eyebrows. “How many subjects are you…” He frowned. “What is the phrase?”

“Brushing up on.”

“Ah. That is it.”

Cleo shrugged, feeling vaguely guilty. “Well, it’s gotten a little more complicated than that. Alice was my first tutor. She helps me with my general knowledge and study habits. I’m learning how to read a textbook and understand the central points and how to take notes. She started talking to me about Bahanian history. I found it really interesting, but she doesn’t consider herself an expert, so one day a week I see Luja. She’s lived in the old part of the city all her life. She’s got to be close to a hundred. Anyway, she knows practically everything about Bahania, so we talk about history and politics.”

Hassan touched her hand. “I am most proud of you, child.”

Cleo ducked her head. “Yeah, well, I’m doing it because it’s interesting.”

“Learning about your new homeland is most wise. And who is your third tutor?”

“That’s the funny part. Alice was going over some basic math stuff with me and I found I really liked it.” Cleo shook her head, still amazed by what she was discovering about herself. “The thing is, I’m also really good at it. So she’s brought in a math tutor. Shereen is taking me through basic algebra and next up is geometry. I can’t wait.”

“So Zara isn’t the only smart one in your family.”

“I guess not.” Hard to believe but true, she thought happily. All those years ago she’d never given school a chance. How would her life have been different if she’d found even one thing to be good at? Maybe she wouldn’t have made so many stupid choices in her personal life.

“And my grandson’s room is ready for his arrival?”

Cleo didn’t even bother correcting Hassan’s assumption about the baby’s gender. She’d grown tired of fighting that particular battle. She just hoped she was focused enough to enjoy the moment should her baby turn out to be a girl.

“We’re nearly done,” she said, then laughed. “Technically the room is completely empty, but we’ve ordered what we need, and I’ve chosen several pieces from the palace warehouse. Those things are being cleaned.”

She and Sadik had spent a fabulous day strolling through a massive building stuffed with Bahanian treasures. She had been careful to avoid anything from Sadik’s past as she didn’t want to spark painful memories. Even now, when she recalled what he’d told her about his mother, she felt a knot form in her stomach. How could a woman just turn her back on her child? Not that her mother hadn’t done the same sort of thing.

Maybe that was why she found it so easy to love Sadik. On the surface they were nothing alike, but underneath they were very much the same.

Hassan touched her face. “I see a trace of sadness in your eyes. You are thinking about my son.”

His announcement should have startled her, but she’d grown used to the fact that her father-in-law could be very perceptive.

“I am content,” she said quietly. “He’s a good man and a caring husband. He is eager for our child. We enjoy each other’s company. There is respect. Isn’t that enough? To want more is to wish for the moon.”

“How dark the night sky would be without the light of the moon.”

“But she travels on her own path and cannot be ordered to appear.”

He smiled. “You are learning the ways of the desert.”

She was learning because every morning Sadik spoke lovingly to their unborn child, teaching him or her about the ways of Bahania. She supposed he was as much a tutor for her as any of her other instructors. From him she had learned about the lineage of the famed Bahanian stallions, and how to tell if the birds circling in the sky told of water nearby.

“The desert is now my home,” Cleo reminded the king. “I must learn her ways and respect them.”

“What of the sadness in your eyes?”

She didn’t want to think about that. “In time it will fade.”

“Because you will come to love him less?”

She wasn’t surprised that he had guessed her secret. How hard could it have been? “In time I will get used to the situation.”

“Will you get used to him not loving you back?”

The blunt question made her wince. “Yes.” Because she didn’t have a choice. She refused to live her life being unhappy. “In time the friendship and respect will be enough for me.”

Hassan frowned. “My son is a fool but not an idiot. In time he will see the treasure he holds cannot be replaced.”

“Maybe.”

Cleo wasn’t confident that Sadik would ever be willing to let go of his past. The memory of Kamra was too important to him. And as long as the ghost of his late fiancée had a hold on his heart, he would never be able to offer it to her.

The nurse motioned for Cleo to step up on the scale. Cleo kicked off her sandals and thought light thoughts as she did as requested. The digital number rose upward at an alarming rate, causing her heart to sink in direct proportion. When it finally stopped, she stared, unable to believe anyone her height could actually weigh that much.

“Dr. Johnson is going to have my head on a platter,” she muttered as she slipped back into her shoes. “She warned me on my last visit not to gain more than a pound a week.”

Sadik dismissed her concerns. “You are a vision of health and beauty. If your blood pressure is normal, then Dr. Johnson will not be concerned.”

“Uh-huh.”

Cleo was not convinced. She knew that the combination of stress and fabulous palace food had her eating a whole lot more than she was supposed to. She followed the nurse into the examining room and gingerly shifted her body onto the table.

The nurse put the cuff around her arm and began pumping in air. A minute later she released the cuff and announced that Cleo’s blood pressure continued to be in the excellent range.

“That’s something,” Cleo muttered, still bracing herself for the lecture. Unfortunately, she didn’t have long to prepare.

One of the advantages—or disadvantages, depending on the day—of being a member of the royal family was that one did not linger in doctor waiting rooms or examining rooms. Dr. Johnson, a tall, blond woman in her late forties, entered on the heels of the nurse leaving. She studied the chart attached to a clipboard, then raised her head to look at Cleo.

Cleo instantly felt like a two-year-old caught with her fingers in the cookie jar. Only, in her case it had been a lot more than cookies.

“I know,” she began. “You said a pound a week, which would mean four pounds, right? But it’s seven. I’ve been trying to be good.”

Sadik bent over and kissed her mouth. “Enough. You need not explain.” He smiled at the doctor. “Her blood pressure remains normal and there is no edema in her hands and feet. I check them daily for swelling.”

Dr. Johnson looked impressed. “You’re a most attentive father-to-be, Your Highness.”

Sadik nodded. “Cleo is my wife. She carries my son. What could be more important than her well-being?”

When he talked like that, Cleo got all tingly inside. She knew he didn’t mean it the way she wanted him to, but as she’d decided several weeks before, she was determined to make what she had with Sadik be enough.

Dr. Johnson sighed. “You’re right, Your Highness. But a few less calories each day would improve her well-being.” She turned her attention to Cleo. “Your urine sample is fine, as well. No excess sugar. You’re doing great.”

“If getting a little chubby.”

Sadik picked up her hand and kissed her palm. “You remain, as ever, a goddess.”

“I wish my husband said that to me,” Dr. Johnson muttered, then grinned. “Guess I should have fallen for a prince, huh?”

Cleo smiled weakly, as she took the paper gown the doctor handed her. She wasn’t sure she would recommend handing one’s heart over to a member of the royal family—it wasn’t a recipe for happiness.

Five minutes later she’d undressed and draped the paper gown over herself. As she climbed back onto the table, Dr. Johnson wheeled the ultrasound machine into place.

Sadik hovered through the routine exam. Dr. Johnson explained about uterus size and baby placement while Sadik fired off several questions. They all listened to the steady beat of the baby’s heart, then the doctor squirted warm gel onto Cleo’s belly in preparation for the ultrasound.

Cleo turned so she could see the monitor. Sadik moved close, taking her hand in his.

“All right. Let’s check out the royal baby,” Dr. Johnson said as she moved the wand over Cleo’s stomach.

Images began to form. Although Cleo had seen her growing infant before, her heart quickened at the sight of the tiny body thriving inside of her. She caught her breath and clutched Sadik’s fingers tightly in her own.

“There’s the head,” Dr. Johnson said, pointing at the screen. “Spine, arms, legs. Now if we can just get the royal prince or princess to move slightly, we can determine the gender.” She glanced up. “You did want to know, right?”

Sadik shrugged. “We know. Our child will be a boy.”

Cleo rolled her eyes. “Yes. I would love to know if you see anything. Despite my husband’s insistence, I’m not convinced of anything yet.”

Dr. Johnson shifted position, trying for another angle. “I see shadows, but nothing definite. Sorry. It’s impossible to tell.”

Cleo stared at the screen. “It doesn’t matter,” she said softly. She reached out to touch the image. “As long as the baby is healthy and growing, that’s all that’s important.”

Fifteen minutes later they were on their way to the waiting limo. Sadik had his arm around her, pulling her close. Cleo welcomed his attention.

“Isn’t it amazing?” she murmured when they were seated on the smooth, leather seat. “Every time we see the baby, I can’t believe it’s real.” She placed her hand on her stomach. “Life is such a miracle.”

“Our miracle,” Sadik told her, resting his hand on top of hers. “Our child.”

His dark eyes burned with a fire that made her heart race. In that moment they shared something more profound than being married. Together they had formed a new being. Wonder didn’t begin to describe what she felt, but she saw the answering emotion on Sadik’s face. She reached for him at the same moment he drew her close.

Chapter Fourteen

S adik’s mouth was firm and passionate, his lips an inescapable seduction. She supposed that, as pregnant as she was, she shouldn’t want to make love with her husband, but she couldn’t help responding to his desire…or her own. Dr. Johnson had said they could keep being intimate until she told them otherwise.

Sadik breathed her name. His long fingers traced the curves of her face, even as he deepened the kiss. Their tongues stroked and circled. Low in her belly she felt the familiar tension.

The drive back to the palace had never been so long. Despite the raised privacy partition separating them from the driver, she knew that nothing more than kissing would happen until they reached their rooms. Somehow the anticipation made everything even more intense.

Finally they arrived back at the palace. Giggling like teenagers, they raced through the hallways of the palace, heading for their private suite. Sadik opened the door, then quickly drew her inside.

They were pulling clothes off each other, even as they moved toward the bedroom. He touched her everywhere, arousing her to the point of frenzy. When they sprawled onto the bed, they quickly found their way into the side position they’d been using for the past few weeks. It allowed them to face each other while they made love, without having to worry about her growing belly.

Cleo arched in pleasure as he moved into her. His arousal filled her completely. One of his hands stroked her intimately, making it impossible to keep from gasping in delight. They stared at each other. She studied the handsome face that had become so familiar to her.

“We’re having a baby together,” she whispered.

His slow, happy, proud smile touched her heart. “I know,” he told her, speaking softly. “I saw him today. We both saw him.”

Yes, she thought even as passion overwhelmed her. They had both seen the baby, and that connection bound them together for life.

He moved his hand faster and she lost herself in her release. Sadik soon followed, calling out her name and clinging to her. When they were finally able to catch their breath, he stroked her face and traced the outline of her mouth.

“You are my wife,” he said. “I am your husband. And so we will be until we die.”

A simple truth, she thought. Inevitable. Why had she been avoiding the inevitable? Her heart swelled with her feelings until she had no choice but to voice them. She kissed his mouth.

“I love you, Sadik.”

He froze, as if he had suddenly been cast in stone. Then his eyes darkened and he pulled her against him.

“I am glad,” he said. “That is as it should be. You will love me well, and now you will be content to stay.”

He continued to talk, but she couldn’t hear the words. She didn’t think she was even capable of breathing. Had her heart stopped? Had she been cast in stone?

Eventually Sadik rose and dressed. He urged her to rest for the afternoon, and because she couldn’t move or speak, she didn’t argue. Instead she lay under the covers he’d pulled up around her and stared at the ceiling. Eventually something warm and wet trickled down her temple into her hair. She touched the spot, only to find tears.

An awful pain filled her chest. Hopelessness overwhelmed her. In that moment, at the doctor’s office, she had opened her heart to Sadik in a way she’d never opened to anyone before. She’d allowed her love to grow until it overwhelmed common sense. On a rush of feeling, she’d handed over her heart. And he had taken it without offering anything in return.

Cleo knew she’d lived through more disappointments than many people. Her mother’s continual abandonment, both emotional and physical, had left her scarred. Her teenage search for love, when she’d been foolish enough to think that sex was the answer. Her mistake in judgment with Ian. All those events had wounded, bringing her to her knees, but she’d always been able to get up, figure out what she’d done wrong, learn from it and start over. For the first time in her life she felt defeated.

She couldn’t win this battle, because the enemy was a ghost. Sadik would never love her. It didn’t matter how much respect they had between them or how many children bound them together. He would never love her.

Until this moment she’d avoided the truth. Now that she faced it, she wasn’t sure what she was supposed to do.

Three days later Cleo realized that her continued weight gain wasn’t going to be a problem. She didn’t want to eat, she couldn’t sleep and every inch of her body ached as if she’d been dropped from a three-story building.

She forced herself to choke down food because of the baby. For the same reason, she went to bed each night. But while Sadik slept, she stared at the ceiling. As for the pain…she knew it was simply the physical manifestation of her broken spirit. She had played a high-stakes game and she had lost.

In the cool of the morning she walked toward the garden where she was due to meet the king for their time together. She’d dressed in a bright-blue dress and had applied more makeup than usual in an effort to disguise her distress. She even managed to smile at the sight of the king of Bahania being batted at by two calico kittens.

Hassan heard her step and glanced up. He smiled in welcome, then set the kittens on the ground and rose from the bench. His expression changed from pleased to angry in the space of a heartbeat.

“What is wrong?” he demanded by way of greeting.

Apparently she hadn’t done such a great job of concealing her distress. “Nothing. I’m fine. I haven’t been feeling that well in the past couple of days. I think I have a touch of the flu.”

Hassan cupped her face in his hand and stared into her eyes. “Child, you are a constant delight to me. However, you are not an accomplished liar. What I see in your eyes has nothing to do with the flu. Tell me what troubles you.”

His concern was more than she could resist. Unwelcome tears filled her eyes. She closed her eyes and spoke the truth.

“I’m dying inside,” she whispered. “Please, Your Highness, don’t make me stay here.”

The king led her to the bench. After she was seated, he handed her one of the kittens. Cleo stroked the soft fur and felt sharp claws dig into her hand. The small body was warm. When the kitten nestled onto her palm and leaned against her chest, a low rumbling purr burst forth. The sound was far too big for the baby creature’s size. Through her tears she smiled.

“She’s very beautiful,” she said as she stroked the kitten’s head.

“She has much spirit, that one.” Hassan sat next to her and picked up the other kitten. “Her mother isn’t purebred like most of my cats. She is not a particularly good hunter, but there is something about her heart. She loves with all her being.” He shifted the kitten in his arms so he could stroke its belly. The kitten collapsed with delight.

“This will be her last litter,” he said. “Each time her kittens grow and we give them away, she suffers greatly. For weeks she is sad. Sometimes she will not eat and I must feed her by hand.” He shrugged. “No one has told her that I am the king.”

“It sounds like she wouldn’t care.”

He chuckled. “Probably not. After all, that makes her a royal cat.” His humor faded. “As much as I love her kittens, for they carry a piece of her with them, I cannot bear to put her through the pain of having her litters leave her again. Her unhappiness wounds me.”

He looked at Cleo. “She is just a cat. You are the daughter of my heart. Every day you are gone, I will bleed a little inside. I will think of you often. In time we will need to come to some arrangement with regard to my grandson. But for now you are free to go.”

She hadn’t had a clue where he’d been going with the cat story. Now that he’d given her permission to flee Bahania, the band tightening around her chest loosened a little and she was able to draw in air. Time away from Sadik would allow her to recover…or at least start the healing process. She had a bad feeling that he was going to be the only man she ever really loved.

But she would deal with that reality another time. For now it was enough that she could retreat and lick her wounds in private.

“Thank you, Your Highness. I know this isn’t what you want. It’s not what I want either, but—”

Hassan held up a hand to silence her. “I’m giving you time, Cleo, not a permanent pardon. You and Sadik will have to deal with each other eventually. But for now a separation may be the best thing. We have a villa in Florida. As we approach the beginning of winter, that will be a safe place for you. I will arrange for a doctor to be on call for you there. The plane will be ready for the journey at three this afternoon. Does that suit you?”

Actually it overwhelmed her. She put the drowsy kitten on the bench, then flung herself at the king. He held his kitten in one arm as he hugged her with the other.

“I am sorry to see you go,” he told her. “You have been a wonderful daughter. I am very proud of you, Cleo. Never forget that. As for Sadik, I am sad to say, my son is a camel’s ass.”

Sadik paused in the act of typing in a transfer order. The cursor blinked at the tail end of a multimillion-dollar entry. His fingers hovered over the keys, but something had distracted him.

He raised his head, wondering if he had heard an unfamiliar sound. No. It wasn’t that. He tried to shake off the feeling of something being wrong and return to his work, but he could not. He finished typing the number, hit Enter, then saved his work and exited the computer program.

After rising, he crossed to the window and stared out. No unexpected storm darkened the horizon, yet he couldn’t shake the feel of tension in the air. Something was different…and very wrong.

Cleo.

He left immediately for the private wing of the palace, but even before he entered their suite, he knew she was gone. Even so, he crossed the living room and headed for the bedroom. Most of her clothes hung in the closet, but a few casual pieces were gone, as were her cosmetics. He checked the nightstand by the bed and saw that her vitamins were missing, as well.

Cursing under his breath, he hurried toward his father’s office. Was it too late? No, he told himself. Wherever she had gone, he would find her. He had to find her. The pace of his heart picked up the rhythm of the words—he had to find her.

He entered the king’s office without knocking. One of the guards took a step forward, and a secretary rose to his feet, but Sadik ignored both of them. He headed directly for the double doors and entered without knocking.

King Hassan sat behind his desk. He didn’t seem surprised to see his son, and waved off both the guard and the secretary before motioning for Sadik to take a seat.

Sadik dismissed the invitation with a shake of his head. He approached the desk and placed both hands on the broad surface.

“You told her she could leave.”

He spoke the statement rather than ask the question. His father met his angry gaze with a steady look.

“Yes, I did.”

Sadik curled one hand into a fist and pounded it on the desk. “You had no right. She is my wife.”

Hassan rose and glared. “Her heart is broken. I would not watch her fade away from unhappiness. You did not recognize the treasure you possessed, so now you have lost her.”

No! It could not be so. Sadik sucked in a breath, but the act took great effort. Perhaps because there was suddenly a gaping hole in his chest.

“She was content. She loves me. She told me herself.”

Just three days before. He remembered the moment with perfect clarity. For the first time since he had found out about the baby, he had been sure that Cleo was not going to bolt. In the act of confessing her love, she had freed him to relax. If she loved him, she would stay. They would always be together. Women who loved were happy. It had always been so.

“Apparently loving you is not enough,” Hassan said angrily. “She expected more, as did I.”

Sadik frowned. “What more would you expect? I have been a faithful and caring husband. She wants for nothing. I attend to her every morning, I have learned all I can about her pregnancy and the upcoming birth.”

His father slowly shook his head. “You have not learned the most important lesson. I thought you would. I knew what you went through after Kamra’s death, and I know what you vowed. But you are wrong, Sadik. You have always been wrong. Not loving someone does not keep you safe—it merely keeps you alone.”

He resumed his seat. “I will do nothing to help you. Cleo is leaving. After the birth of my grandson, we will fly to see her and the baby. Only then will we discuss what is to happen.” His father’s gaze narrowed. “My intent is not to keep you from your son. However, Cleo needs time. I forbid you to follow her.”

Sadik left without responding. His own father had turned against him. And Cleo had run from him. He took a step, then another, only to stop when he felt a sharp, angry pain in his chest. He could not breathe, could not think, he could only endure the hollow emptiness filling him.

The sensation was faintly familiar. He searched his memory and recalled that he had felt it when he had lost Kamra. But that pain had been a pinprick compared with the open wound he experienced at the loss of Cleo. It was as if he’d been ripped in two. How could there be a world without her? How could he survive? She was both sunlight and moonlight in his ever-dark sky. She had accused him of only caring about the baby, but she had been wrong. The child was an unexpected gift—she was his everything.

He forced himself to keep walking. Memories flashed through his brain, each more accusing than the last. How he had taken her affection and her love for granted. How he had never told her what she desperately needed to hear. He’d been so sure he could avoid pain by not admitting his feelings, but the words did nothing to change how he felt inside.

“Cleo.”

He breathed her name. The act of speaking it aloud gave him strength. He knew what he had to do.

He ran through the corridors of the palace. The shortest path to the garage led through the public areas, and he raced through a tour in progress. He heard the surprised tour guide identifying him to the tourists, and the whirring clicks of dozens of cameras snapping his picture.

Once in the rear of the palace, he hurried into the garage and got behind the wheel of his fastest car. There was not much time. Cleo would be leaving on the family jet, so he couldn’t count on an airline delay to keep her in Bahania.

He raced down the circular drive that led into the city. A flash in his rearview mirror caught his attention. Guards in pursuit!

He ignored them and put his foot on the gas. Fifteen minutes later he entered the highway that would take him to the airport.

Hurry. Hurry. Hurry.

The words beat inside his brain, over and over. He tapped his fingers against his steering wheel and willed his car to go faster. In the distance he heard the sirens of the guards after him, but he ignored them. Nothing mattered but finding Cleo.

After five minutes he decided he had better call ahead and see if he could delay her plane. Several frustrating minutes later, he was no closer to getting in touch with the tower than he had been before he had started. His father sought to block his attempts to bring Cleo home. He would have to—

Sadik slammed on the brakes. Tires screamed in protest, the car shimmied, then bounced as he drove it onto the shoulder. His chest squeezed so tight, he couldn’t breathe.

A black car—like the ones used by members of the royal family—lay on its side in a ditch off the highway. Several rescue vehicles crowded around the damaged automobile. It was as if time had bent and circled around itself to bring him back to a moment he had already endured. He had found Kamra in just this way.

Dead on the side of the road.

He brought his car to a stop. Had he been able to speak, he would have screamed out his protest. Indescribable agony tore through him. He wanted to demand justice. He could not live without Cleo. Didn’t anyone understand? How could she be gone?

He did not know how long he sat there. It felt like lifetimes had passed, but perhaps it was only a few minutes before a police officer knocked on the window of his car.

“Prince Sadik? Is there a problem?”

Sadik lowered his window and slowly shook his head. “The accident,” he rasped in a voice that sounded a thousand years old. “The passenger.”

The officer consulted his notebook. “Someone from one of the embassies. He was drunk, of course. Fortunately he only hurt his car and his pride.”

Sadik stared at the man, unable to absorb the words. “He? Not a woman?”

“Just one person in the vehicle, sir.”

Sadik tried to thank him, but he didn’t know what he said. All he knew was that Cleo was not dead. He still had a chance. If he was too late at the airport, he would travel the earth until he found her. He would bring her home—whatever it took to convince her.

He pulled out onto the road. The guards from the palace were much closer now. He could see their cars in his rearview mirror. The police officer jumped back as Sadik sped down the highway, sending gravel flying.

In a matter of minutes the airport was in sight. He circled the main terminals, heading for the private hangar that housed the royal fleet. Up ahead he could see one of the cars from the palace pulling to a stop in front of the small terminal. Behind, the guards gained ground. It would be close.

He floored the accelerator, racing to the terminal. Up ahead Cleo stepped out of the car, then turned toward the noise. Sadik raced as close as he dared, then slammed on the brakes, turned off the engine and sprang from the vehicle.

“Cleo, you must wait,” he yelled as he ran toward her. Behind him a dozen or so guards gave chase.

He was close enough to see the pain on her face and the confusion as she registered that he was being pursued by palace guards.

Cleo stared at the spectacle of her very proper, very princely husband flying toward her as if the hounds of hell were at his heels. Obviously, he’d figured out she was leaving and expected to stop her. She didn’t know what he wanted, but she knew she was too heartbroken to listen to any logical argument about how they had to stay together for the sake of their child.

“Cleo, please.”

She turned her back on him and headed for the terminal. If she hadn’t stopped by her doctor’s office to make sure it was all right for her to fly, she would have been gone by now. His last-minute theatrics wouldn’t have mattered.

The sound of a rifle cocking caught her attention. Cleo froze, then shifted so she could see Sadik. She nearly stumbled in amazement.

Prince Sadik of Bahania, the king’s second oldest son, stood in the grasp of several armed guards. He put up a good struggle and a fourth man joined the fray in an effort to keep Sadik in place. A fifth man aimed a rifle at the prince.

“We have our orders, Your Highness,” the armed guard said. “You are not to interfere with Princess Cleo in any way.”

Cleo blinked. This couldn’t really be happening. Not to her. Since arriving in Bahania, she’d seen some crazy things, but this was…insane.

Obviously, she wasn’t going to have the clean getaway she’d wanted. Sadik was here and determined. She would have to deal with him.

She dropped her carry-on bag to the ground, then walked toward her husband. The fact that it took four guards to hold him still was fairly impressive, not that she would tell him so. She looked at his handsome face, at the mouth that had kissed hers so tenderly. In that moment she wished with all her heart that things could have been different between them. She would have changed the rotation of the earth for him…if only he had loved her back.

“I’m not going away forever, Sadik,” she said softly, trying to ignore the guards standing so close. “I need time to think and to make peace with my life. I know that we’re going to have a child together. You and I will have to come to terms with that and with how we’re going to raise our child. The king has given me a reprieve, not permission to disappear.”

He stared at her with an expression she’d never seen before. The intensity of his gaze made her uncomfortable, as did the guards. She turned to the one with the rifle.

“Any chance you’d let him go?”

The guard stunned her by nodding and stepping back. Instantly Sadik was free. Cleo blinked.

“I did that?” she asked.

Sadik stepped away from the guards and straightened his suit jacket. “Apparently my father gave them orders to follow your instructions. I am grateful you did not ask to have me shot.” He took her hand in his and led her toward the terminal. “If you will permit me a few minutes of your time before you leave?”

She was still too amazed by what had happened with the guards to protest. It was only when she found herself in a small, private room that she realized Sadik was going to try to convince her to stay. She sighed. When would he figure out that all the sensible words in the world weren’t going to work on her? When would he see that—

“You are alive,” he breathed, pulling her close. “I thought I had lost you, both when you left and then again when I saw that car on the side of the road. I could not have lived without you.”

He wasn’t making any sense. She wiggled to get free of his embrace. “Sadik, what are you talking about?”

He cupped her face and rained kisses on her skin. Once his lips brushed hers, it was darned hard to maintain emotional distance. She forced herself to push him away.

“I’m not falling for that again,” she told him, taking a step back.

“You do not understand.” He grabbed her upper arms. “I thought you were dead. I thought it had happened to me again. Only this time the horror was greater, so much greater because once you were gone, I knew that I would have lost the most precious part of myself.”

She resisted the urge to shake her head. “You’re not making any sense. Gone where? On the plane?”

He kissed her. She tried to stop him and then, well, she stopped trying. Because as much as she knew she had to leave Sadik, she didn’t want to go.

“I have hidden the truth,” he murmured against her mouth. “I thought if I did not confess it, even to myself, that it could never hurt me. I refused to say how I felt about you. And by not acknowledging my feelings, I planned to keep you at arm’s length.”

His dark eyes brightened with emotion. “Losing Kamra pained me. The discomfort was an inconvenience. Losing you would destroy me, Cleo. You are my world. So I pretended not to care. Because if I did not care and you went away, I should not mind.”

She swallowed hard. “Sadik?”

He stroked her hair away from her face. “I love you, Cleo. I cannot exist without you. This isn’t about our child—it is about you. Only you. From the beginning you have entranced me. Those first few passionate days together changed me forever. But I was determined to resist. I would not be ruled by a mere woman.”

She heard the words and desperately wanted to believe them. Mostly because she didn’t have a choice. “So that’s why you didn’t call or try to get in touch with me when I went back to Spokane? Because I was a mere woman.”

He smiled slightly. “I had something to prove to myself.”

“And did you?”

“No. Spending all my time trying not to think of you is exactly the same as thinking of you all the time. I knew you would return for the wedding, so I vowed to wait. I was also determined to have you.” He kissed her palms. “In my bed and in my life.”

She leaned against him and let his healing words wash over her. “Can you really let Kamra go?”

He sighed. “She has been gone a long time. I used her as a talisman to hold you at bay. The truth, my love, is that she was an arranged match. We came to some agreement between us. There was mild affection, but to compare my feelings for her with my feelings for you is to compare a glass of water with the ocean. I love you.”

She flung her arms around him, burrowing close. It was something of a trick, what with her stomach in the way.

“Please stay,” he begged.

She closed her eyes, as much to hold in the joy of the moment as to try to compose herself.

“I will love you forever,” he promised. “I will prove myself to you every day. I swear on my honor, you are the most important person in the world to me. You belong here, with me. Please, Cleo.”

She could not stand to see her handsome prince brought to his knees. She kissed his mouth.

“I will stay,” she told him, her heart filled with happiness. “And I will love you…one year for each grain of sand in the Bahanian desert.”

Epilogue

T ired but happy, Cleo held her newborn daughter to her chest.

“You see,” Sadik said, ever the proud papa as he strutted through the enormous private room in the hospital. “A girl. I said as much from the beginning, and I am always right.”

Cleo looked at Sabrina and Zara. All three women rolled their eyes.

“You said it was a boy,” Cleo reminded her husband, even as she nearly floated from happiness. “I was the one who kept saying our baby might be a girl.”

“No. You do not remember the sequence of events.” He moved to the side of the bed and touched his daughter’s cheek. “She is lovely. Just like her mother.”

Despite the lingering discomfort from the delivery, Cleo couldn’t remember a more perfect moment in her life. After years of never fitting in—of always being on the outside—she’d finally found a place to belong. Who would have thought that would happen in a palace?

It was all because of Sadik. Not a day went by without him confessing his love a dozen times. He could not be more attentive or affectionate or loving. At times he was still the arrogant prince, but Cleo found that part of him kind of growing on her. Princes were not always easy to be married to, but there were plenty of rewards.

He kissed her forehead. “My wife, you are to be honored among women.”

She laughed. “I’d settle for a soft pillow to sit on and some sleep.”

Hassan burst into the room, trailed by two of the princes. “I have congratulated the doctor on delivering my first grandchild. I believe she was relieved.”

Cleo figured Dr. Johnson had felt just a little bit of pressure when she’d gone into labor.

Hassan approached the bed. “My perfect granddaughter.” He slapped Sadik on the back. “A girl—just as we discussed.”

Cleo settled back into the pillows. “Your father and grandfather are big, fat liars,” she cooed to her baby. “Yes, they are.”

Hassan and Sadik chuckled. Then the king turned to Reyhan, his third son. “Both your sisters are pregnant. Sabrina is due in six months, and Zara the following month. You have not yet taken a wife. I believe it is time. I shall arrange a match.”

Reyhan, as tall, dark, handsome and arrogant as his brothers, cleared his throat. Cleo was surprised to see that the prince actually looked uncomfortable.

“That will not be necessary, Father.”

Hassan frowned. “You must be married. We need more heirs.”

Reyhan cleared his throat again. “Yes. I understand. However, there are circumstances…”

The room grew incredibly silent. Even the baby seemed to be listening. Reyhan shrugged. “There was a young woman in college. While I have not seen her in six years, the truth of the matter is that we are…already married.”

The Sheik & the Princess in Waiting

Susan Mallery

Contents

Chapter One

Chapter Two

Chapter Three

Chapter Four

Chapter Five

Chapter Six

Chapter Seven

Chapter Eight

Chapter Nine

Chapter Ten

Chapter Eleven

Chapter Twelve

Chapter Thirteen

Chapter Fourteen

Chapter One

A fter a long day of working in the delivery room, Emma Kennedy was ready to spend her evening with her feet propped up, the TV on and a bowl of ice cream in her hand. Okay, yes, she would probably eat something decent for dinner first but the ice cream was a must. It had been that kind of day.

Nothing had happened all morning, then right at noon, four women had decided to deliver. One had been a terrified teenager, and Emma had stayed with her as much as possible. At twenty-four, Emma had been closest in age of all the nurses, although a lifetime of experiences away from the street-wise, body pierced and tattooed patient.

Emma opened her mailbox, pulled out the cable bill and a flyer for a sale at Dillard’s, then walked toward her apartment.

She was tired, but content. It had been a good day. A happy day. One of the things she loved about her job was the joy new mothers experienced when their babies were born. Being part of the process, even on the periphery, was all the thanks she needed. When she thought about all the—

Emma suddenly stopped in the hallway. Two men in dark suits stood by her front door. They looked respectable enough—clean, short haircuts, polished shoes—but they were definitely lurking.

She’d taken several self-defense courses over the years, but she wasn’t sure how helpful the information she’d learned would be against two large men.

Glancing first left, then right, she calculated the distance to her nearest neighbor. How long would it take her to run to her car, and what kind of reaction she would get if she screamed?

One of the men looked up and saw her. “Ms. Kennedy? I’m Alex Dunnard from the State Department. This is my associate, Jack Sanders. May we have a moment of your time?”

As the man spoke, he pulled out an ID card complete with picture. His companion did the same. Emma abandoned the idea of bolting and approached her front door.

The pictures matched the men and the cards looked official enough, but it wasn’t as if she’d seen a State Department ID before and would know the difference.

Alex Dunnard slipped the ID back into his jacket pocket and smiled. “We have some official business to discuss with you. May we come inside, or would you be more comfortable if we met at the coffee shop on the corner?”

Emma noticed that neither option allowed her to get out of talking with them. Which was crazy. What would the State Department want with her?

She gave them the once-over and decided to let them in. Her Dallas suburb was safe, quiet and ordinary. No doubt these men had the wrong person. Once they straightened that out, they would be on their way.

“Come on in,” she said, inserting her key in the lock.

They followed her into the smallish living room. It was already dusk, so she turned on both floor lamps and the light in the hall, then motioned to her sofa.

“Have a seat,” she said as she plopped down in the club chair opposite.

As she set her purse on the floor, she noticed several stains on the front of her brightly patterned scrub shirt. The pale green pants were also dotted and streaked. Occupational hazard, she reminded herself.

Alex perched on the edge of her sofa, while the other gentleman stood by the sliding glass door.

“Ms. Kennedy, we’re here at the behest of the king of Bahania.”

Alex kept on talking, but Emma was too caught up in the word behest. She wasn’t sure she’d ever heard someone say it in normal speech. It was more of a book word. Then the rest of the sentence sunk in.

“Wait a minute,” she said, holding up her hand. “Did you say the king of Bahania?”

“Yes, ma’am. He contacted the State Department and asked that we locate you and then offer you an official invitation to visit his country.”

Emma laughed. Oh, sure. Because that sort of thing happened all the time. “Are you guys selling something? Because if you are, you’re wasting your time.”

“No, ma’am. We’re from the State Department, and we’re here—”

She cut him off with a wave. “I know. At the behest. I got that part. You have the wrong person. I’m sure there’s another Emma Kennedy floating around who has lots of personal contact with His Royal Highness, but it’s not me.”

She looked at her modest apartment. If only, she thought humorously. Maybe a small money grant or two could have taken care of her student loans. And she desperately needed new tires for her ten-year-old import. Oh, well. In her next life she would be rich. In this one she was just a single woman struggling to pay the bills.

Alex pulled a piece of paper out of his outer jacket pocket. “Emma Kennedy,” he read, then went on to list her birth date, place of birth, her parents’ names and the number on her passport. A passport she’d had since she was eighteen, young, innocent and foolish and had thought…Well, she’d thought a lot of things.

“Just a second,” she said, and rose to walk into her bedroom.

Her passport was tucked in the back of her sock drawer. She pulled it out and returned to the living room where she had Alex read the number again. It matched.

“This is creepy,” she said. “Look, I don’t know the king of Bahania. I’m not sure I could find Bahania on the map. There really has to be some kind of mistake. What would he want with me?”

“You are to be his guest for the next two weeks.” Alex stood and smiled. “There’s a private jet standing by to take you to his country. Ms. Kennedy, Bahania is a valuable ally in the Middle East. Like their neighbor, El Bahar, they are considered the Switzerland of that region. These progressive countries offer a haven of peace and economic stability in a troubled part of the world. They also provide a significant percentage of our country’s oil.”

Emma might have only taken one political science class at college, but she wasn’t stupid. She got the message. When the king of Bahania invited a young Texas nurse to vacation in his country for a couple of weeks, the United States government expected her to go.

Was she being kidnapped?

The idea was both insane and terrifying.

“You can’t make me go,” she said, more to hear the words than because she believed them. She had a feeling that Alex and his friend could make her do just about anything.

“You’re correct. We would not force you to accept the king’s invitation. However, your country would be most grateful if you would consider granting him this request.” He smiled. “You’ll be perfectly safe, Ms. Kennedy. The king is an honorable man. You’re not being sold into a harem.”

“The thought never crossed my mind,” she told him hotly, even though it had. Sort of.

A harem? Her? Not on this planet. Men didn’t find her especially appealing, and she…Well, she avoided matters of the heart. She’d fallen in love once and it had been a complete disaster.

“This is a great honor,” Alex said. “As a personal guest of the king, you’ll be staying at the famed pink palace. It is quite extraordinary.”

Emma walked back to her chair and sank down. “Can we stop for a second and reflect on the reality missing from this situation? I’m a nurse. I deliver babies for a living. Unless the king has a pregnant wife or something, why on earth would he be interested in me? I’m assuming if you know my passport number, you also know I’ve only been out of the country once and that was six years ago. I live a quiet life. I’m boring. You have the wrong person.”

Alex’s good cheer didn’t waiver. “Two weeks, Ms. Kennedy. Is that so much to ask? Those volunteering for military service give much more.”

Oh, darn the man. He was going for guilt. She really didn’t like that. Her parents had been experts at it and she hated the sense of having disappointed anyone.

“I’ll accompany you to Bahania,” Alex continued. “To assure your safe arrival. Once you’re settled, I’ll return to Washington.” He paused. “You’re being given a wonderful opportunity, Ms. Kennedy. I hope you’ll consider it. If we can leave for the airport in the next hour, we will be in Bahania by sunset tomorrow.”

Her mind swirled. “You want me to go with you right now?”

“Please.”

Emma glanced from Alex to his friend by the sliding glass door. She had a bad feeling that if she refused, she would be taken against her will. Not exactly thoughts to warm her heart. It looked as if she were going on a trip.

Two and a half hours later, Emma found herself sitting on a luxurious private jet as the lights of Dallas disappeared below. She had a large suitcase in the cargo bay, a small overnight case next to her feet and, as promised, Alex Dunnard in the seat across from hers.

She still wasn’t sure how it had all happened. Somehow Alex had gently ushered her through the process of calling the hospital for time off, packing and leaving a message for her parents that she’d gone away with a friend. The white lie had been his suggestion, made so that her parents wouldn’t worry.

Then she’d showered, changed and found herself in a limo the size of a football field. Now she was on a plane and sitting in leather seats so soft and comfy, she wouldn’t mind having the material made into a jacket.

On the bright side, if she was being kidnapped, it was by someone with money and style. The downside was that she’d managed to put her entire life on hold for two weeks with exactly two phone calls and a request that her neighbor pick up her mail. What did that say about her world?

Before she could decide, a uniformed young woman approached. “Ms. Kennedy, I’m Aneesa and it will be my pleasure to serve you on our flight to Bahania.”

Aneesa rattled off the expected flying time, mentioned a stop for gas in Spain and offered selections for dinner.

“When you’re ready to retire for the evening,” she continued, “there is a sleeping compartment for your use.” She smiled. “Along with a bathroom, complete with shower.”

“That’s great,” Emma told her, trying to sound calm. As if this sort of thing happened to her all the time.

“Shall I serve dinner?” Aneesa asked.

“Uh, sure. Why not?”

When the attendant had disappeared to what must be the plane’s galley, Emma turned to Alex.

“Are you going to tell me what’s really going on here?” she asked.

“I’ve told you all I know.”

“That the king wants me as his guest for two weeks,” she summarized.

“Yes.”

“And you don’t know why?”

“No.”

Not exactly helpful.

She returned her attention to the countryside below and wondered if she would ever see Texas again. Then, determined not to wallow in unpleasant and scary thoughts, she pulled out the entertainment guide and pretended interest in the various DVDs available for her viewing pleasure.

A half hour later, the meal was served. The food was beautifully prepared and delicious, if Alex’s speed of consumption was anything to go by. Emma picked at the baked chicken dish and refused wine. She studied her travel companion—a well-dressed man in his mid to late forties. Nice looking, married—if the wedding ring was anything to go by. Did Mrs. Dunnard mind her husband flying off at a moment’s notice? Had it been a moment’s notice for him or had he known about the trip in advance? And why on earth did the king of Bahania want to meet with her?

More questions she was unlikely to get answered. When she tried pumping Alex for information, he remained pleasant but uncommunicative.

One restless night in a luxury cabin, several time zones and a pit stop for gas later, Emma didn’t know any more than she had when she’d stepped onto the plane in Dallas. The difference was they were coming in for landing at an airport on the edge of the desert.

She stared out the window and tried to keep her mouth from falling open. The sights beneath were so beautiful they nearly took her breath away.

Turquoise-blue water lapped up against a pure white beach. There were miles of buildings, lush foliage and sprawling suburbs that gradually gave way to the endless beige and browns of the desert. Emma could see pockets of industry, large buildings that appeared ancient and what looked like dozens of parks throughout the city before the plane banked and headed for the airport.

They landed with a light bump, then taxied to a low one-story building. As Alex picked up his small overnight case, Emma fumbled for her purse.

She was escorted onto the tarmac where the late afternoon was warm, sunny and dry. And bright. After the confines of the plane, she found the sunlight nearly blinding. Three steps later, she entered a pleasant room where a man in uniform actually bowed when she presented herself and her open passport.

“Ms. Kennedy,” he said, flashing a smile, “welcome to Bahania. May your journey be pleasant and blessed.”

“Thank you,” she murmured, wondering if everyone was always so polite. Not that she was going to complain. She could get used to this level of service.

The surprises weren’t over. Minutes later Alex escorted her to another large limo. Inside she found a bottle of champagne sitting on ice and a small bouquet of flowers.

“For me?” she asked as Alex sat next to her.

“I doubt the king meant them for me,” he told her.

Good point. Emma sniffed the roses. When Alex pointed to the bottle of champagne, she shook her head.

“I didn’t sleep,” she admitted. “Between being exhausted, the strange circumstances and the time change, the last thing I need is liquor.”

She already felt woozy enough.

As they pulled out of the airport, Alex began to talk to her about the city. He pointed out the financial district, the old shopping bazaar, the entrance to the famous Bahanian beaches. Emma did her best to pay attention, but the longer they were on the road, the more she regretted her decision to come. Sure, Bahania was beautiful and all, but she’d just traveled halfway around the world with a man she didn’t know to meet a king she’d barely heard of, and aside from her traveling companion and the king, no one on the planet knew where she was.

It was not a situation designed to make one relax.

Forty minutes later, the limo drove through an open gate, past several guards and what felt like miles of manicured grounds. She stared out the window until she saw the first hints of the fabled pink palace.

“This is so not happening,” she murmured, still unable to believe this was real.

The limo pulled up in front of the entrance. At least she assumed that’s what the arched doorway and alcove big enough for a marching band was for.

“We’re here,” Alex said, confirming her suspicions.

She glanced at him. “What happens now?”

“You meet the king.”

Great. If there was a survey at the end of this, she was going to mention Alex’s lack of information as one of her complaints.

The limo door opened. Alex climbed out, then stepped aside so she could exit. Emma smoothed down the skirt she’d changed into on the plane and sucked in a breath for courage. It wasn’t close to enough, so she wasn’t surprised to find herself shaking as she stepped out in the warm afternoon.

Several people stood by the palace: Alex, the limo driver, a few uniformed men who could have been servants, but no one who looked like a king. So did royalty wait indoors for their visitors? Shouldn’t Alex have briefed her on that sort of thing?

Before she could ask him, there was a movement to her left. Emma turned and saw a man step out of the shadows. He was tall, darkly handsome and almost familiar. Then the sun hit him full in the face and she gasped in stunned amazement. It couldn’t be. Not after all this time. She’d thought…He would never…

The combination of shock, lack of sleep and food, and jet lag, conspired to increase her heart rate from nervous to hummingbird speed. The blood rushed from her head to her feet in two seconds flat. The world spun, blurred, then faded completely as she collapsed to the ground.

Prince Reyhan glanced at his father, the king of Bahania, and shook his head.

“That went well.”

Chapter Two

S everal servants rushed toward the fallen woman. Reyhan brushed them aside and crouched beside Emma. He took her wrist in his hand and felt her pulse.

Rapid, but steady.

“Call a doctor,” he said firmly.

Someone went scuttling to do his bidding.

“She didn’t hit her head,” a young woman told him as she gently touched Emma’s forehead. “I was watching as she fainted, Your Highness.”

“Thank you. Are her rooms prepared?”

The woman nodded.

Reyhan gathered Emma into his arms. She lay limp, one hand pressing against his chest, the other dangling by her side. Her skin had paled and her breathing slowed.

He took a moment to study her long lashes and the fullness of her mouth. The thick, red hair he remembered hung in loose waves around her face. So much was the same, he thought. No doubt if he counted, he would find that there were still eleven freckles on her nose and cheeks.

How much had changed? Even as he silently asked the question, he found he didn’t want to know. He rose and walked into the palace.

The king fell into step with him.

“At least she remembered you,” his father said.

“Obviously with great joy.”

“Perhaps she fainted with relief that you were to be together.”

Reyhan didn’t bother answering. Emma hadn’t seen him in six years, and from what he’d been able to find out, she’d never made any attempt to get in touch with him. He had no idea what she recalled of their brief…relationship, but he doubted her fainting had anything to do with relief.

The guest quarters were on the second floor. Reyhan went directly there, wondering if his father would mention that other arrangements could have been made. Fortunately, the king remained silent.

Reyhan swept inside the suite of rooms he’d had prepared for Emma and set her on the sofa. A maid hovered in the corner.

“Find out when the doctor will arrive,” he said.

The woman nodded and picked up a phone from the small table in the corner.

Reyhan returned his attention to Emma. She lay perfectly still. She hadn’t moved at all while he’d carried her.

He sat next to her on the sofa and took her hand in his. Her fingers were cold. He brought them to his mouth and breathed on them.

“Emma,” he murmured. “You must awaken.”

She moved her head slightly and moaned.

“The doctor will be here in fifteen minutes,” the maid told him.

“Thank you. A glass of water, please.”

“Yes, Your Highness.”

“Someone else could have carried her,” the king said from the seat he’d taken across from the sofa. “Someone else can care for her now.”

Reyhan narrowed his gaze. “No one touches my wife.”

His father rose and crossed to the door. “It has been six years, Reyhan. Are you sure you still wish to claim the title of husband?”

Wish it or not, it was his. As was she.

Emma felt as if she were swimming against a very strong tide. But instead of water, she was trapped by air she had to push through to reach the surface. Thoughts formed and separated, her body felt heavy. Something had happened. She remembered that much. But what?

A cool, smooth surface pressed against her mouth as a strong, male voice demanded, “Drink this.”

She parted her lips without considering refusing the request.

Water slipped into her mouth. She drank gratefully, then sighed when the glass was removed. Better, she thought, and opened her eyes.

Oh, my—it was him! Her eyes hadn’t been playing tricks on her. She could feel the heat and strength of him as he sat next to her on the sofa. His hip pressed against her thigh. One of his hands held her own, while his dark gaze trapped her as neatly as a cage held a small bird.

Reyhan.

She wasn’t sure if she said the name or merely thought it. Was it possible? After all these years?

She blinked and wondered if this was nothing more than a vivid dream. Only, her luck wasn’t that good. No, the truth was he was real and she was in his presence, which didn’t seem possible. It had been six years, she reminded herself again. Six years since he’d used her and tossed her aside. Six years since she’d hidden at her parents’ house, crying for what could have been, secretly waiting for him to come and claim her, only to find out she’d waited in vain. He’d never come, and eventually she’d returned to her life—older, wiser and emotionally battered.

“So you return to us,” he said, his low voice rumbling like distant thunder. “I don’t remember you fainting before.”

She bristled at the assumption that he knew things about her.

“I don’t faint,” she told him.

“Recent events suggest that you do. It was a long trip. Were you able to sleep at all?”

He spoke so casually, she thought in amazement. As if nothing out of the ordinary had happened. As if it had been a few days rather than years since they were last together.

Outrage blossomed into fury. She wanted to yell at him, to scream or maybe even throw something. But years of being told that a lady didn’t show her anger made it difficult for her to do more than glare.

Reyhan lightly touched her cheek. “I see by the shadows under your eyes you did not sleep on the plane. At least not for long. Hardly a surprise, I suppose. You were not told why you were brought here. As I recall, you were always impatient and eager to find out things.”

Her attention split neatly between his words, which annoyed her, and the light stroking of his fingers against her skin. When his thumb grazed her lower lip, she was stunned by a jolt of awareness. The sensation cut through her like lightning, heating and melting everywhere it touched.

No! She would not react, she told herself. She wouldn’t feel anything. She refused to. If this man really was Reyhan, then he filled her with nothing but contempt. He was beneath her notice.

One corner of his firm mouth turned up slightly. “I see you want to spit at me like an ill-tempered kitten,” he murmured. “There is anger in your eyes.” He glanced at her fingers. “No claws. I doubt you can do much damage.”

Then he stunned her by kissing her knuckles.

She felt the warm brush of his mouth clear down to her toes. The hot, melting sensation grew until she wanted to purr like the kitten he’d mentioned. She thought about—

“Stop that right now,” she said, snatching her hand back and folding her arms across her chest. The instruction was meant for both of them. In the past twenty-four hours, her world had taken a turn for the confusing, but she was determined to figure out what was going on. Which meant staying focused on the task at hand and not getting caught up in being in the same room as Reyhan.

She shifted away from him and pushed herself up into a sitting position. When he took hold of her arm to help her, she shook off his hand.

“I’m fine,” she told him, her tone as icy as she could make it. “What I need from you is information. What is going on? What am I doing here? And while we’re on the subject, what are you doing here?”

Before he could speak, there was a blur of movement, then a long-haired cream-colored cat with nearly violet eyes jumped up on her lap. She stared at it in amazement. Cats in the palace?

Reyhan grabbed the animal and set it back on the floor. The cat glared at him, gave a sniff of disgust and stalked off.

“Are you allergic to cats?” he asked.

“What? No.”

“Good. The palace is filled with them. They are my father’s.”

His father? She rubbed her temple and tried to decide if she wanted to ask who his father was. While she would like the information, she was also afraid of it. Because crazy as it sounded, she had a feeling there was a better-than-even chance that Reyhan was somehow related to the king of Bahania.

Don’t go there, she told herself as Reyhan held out the glass of water again. As she took it from him she found herself caught in his gaze.

She remembered his eyes most of all, she thought. How dark they were. How well they kept secrets. She’d once thought that if she could learn to read his eyes, she would know the man. But their few weeks together had not given them the time to learn very much about each other.

Sadness threatened. She tried to banish it by recalling what Reyhan had done to her—how he’d left and how she’d been alone and so afraid. Better to be angry. There was energy in anger and she had the feeling she was going to need it.

“I don’t know what this game is,” she told him, “but I’m not going to play. I wish to return home immediately. Please call Alex and have him take me back to the plane.”

“Your escort from the State Department has already left the palace. He will spend the night at one of our most beautiful oceanside hotels, then fly back to your country in the morning.” Reyhan dismissed the man with a flick of his wrist. “You will not see him again.”

Anger faded as fear took its place. Alex was gone? So she was truly alone in the palace? Alone in this country?

Emma didn’t know if she should try to bolt for freedom or bluff her way through. Her head was still spinning and she didn’t look forward to trying to stand up, so that left bluffing. Something she’d never been very good at.

“What am I doing here?” she demanded. “Why did the king of Bahania ask me to come here for two weeks? And what are you doing here? You can’t have anything to do with what’s going on with me.”

That last bit was more plea than forceful statement.

Reyhan stared at her. His strong, handsome features could have been set in stone—or steel—for all they gave away.

“Haven’t you guessed?” he asked with quiet amusement, as if she were a child who had just performed the alphabet song flawlessly for the first time. “The king is my father, and the invitation is as much mine as his.”

Her mind went blank. Completely and totally. It was like losing the lights during a thunderstorm.

The man next to her rose and squared his shoulders. Then he stared down at her with a haughty expression possibly honed through a lifetime of royal arrogance.

“I am Prince Reyhan, third oldest son of King Hassan of Bahania.”

She blinked. Not possible, she told herself as some semicoherent thought process began in her brain. Not possible, not likely and she refused to believe it.

“A p-prince?” she asked, stumbling over the word.

No. No. No. Emma stared at the man standing in front of her. He couldn’t be. A prince? Him? But they’d met at college. They’d dated. He’d taken her away with him and…hurt her dreadfully.

“The king decided it was time for me to marry,” Reyhan told her. “There was no way I could agree to any match as I was already married. To you.”

He kept on talking, but she wasn’t listening. She couldn’t. A prince? Married?

“But I…” She swallowed and tried again. “That wasn’t real. Not any of it.”

She remembered the quiet of the Caribbean island, the soft breezes, the lap of the ocean outside their hotel room. Reyhan had asked her to go away with him, and she’d agreed because she could refuse him nothing. At eighteen, she’d been more innocent than he’d realized. She’d been too ashamed to tell him she’d never dated before. He’d been her first, in every sense of the word.

Years later, when she’d looked back on the blur of hot days and long, endless nights, she’d comforted herself with the fact that she’d been too swept up in thinking she was in love to refuse Reyhan anything. She would never have considered asking him to go more slowly, to give her time to adjust. As for their marriage—her parents’ lawyer had told her that had been a fake.

For a long time the realization had nearly destroyed her. She’d hated her weakness where he was concerned. Hated that she could still want him, even as he’d used and abandoned her. Time had healed her enough to give her perspective.

Reyhan’s dark eyebrows drew together. “What wasn’t real?”

“Our marriage. You just did that to get me into bed. Or get a green card.”

As soon as she spoke the words, she realized she might have made a mistake. Reyhan seemed to get bigger and taller as his temper grew. His anger was as tangible as the sofa she sat on, but a lot more frightening. His gaze narrowed and his mouth twisted into a disapproving and scornful line.

“A green card?” he asked, his voice thick with tension. “Why would I need that? I am Prince Reyhan. I am heir to the king of Bahania. I have no need to seek asylum elsewhere. This is my country.”

He spoke proudly and with the confidence of who knew how many generations of royalty behind him.

“Yes, well.” She cleared her throat. At the time, him wanting a green card had made sense. But now…“So that’s not why you married me.”

“It was not. I was in your country to continue my education. I earned my master’s degree there.” His expression turned contemptuous. “I honored you by giving you my name and my protection. As for trying to get you into my bed, the effort was hardly worth the meager reward.”

She shrank back into the cushions. Humiliation joined the fear. As much as she tried to block out their nights together, they continued to haunt her. She supposed her part of it could be an illustration of what not to do on one’s wedding night and the few nights that followed.

Not that it was her fault, she told herself, trying to grab on to a little temper to give her courage. She’d been the virgin. He should have done better, too.

But if Reyhan hadn’t married her to get a green card or to sleep with her, why had he?

“Are you sure the marriage was real?” she asked. “My parents’ lawyer said that it wasn’t.”

“Then their lawyer was mistaken.” Reyhan glared at her. “You are my wife. That is why you were brought here. Now that you are in my country, in my home, you will treat me with respect and reverence. Is that understood?”

The need to bolt for freedom grew exponentially.

“Reyhan, I—”

But she never got to say whatever she’d been about to blurt out. For just at that moment, a petite, curvy, beautiful young woman walked into the room.

“This isn’t good,” the woman said. “I heard Emma had arrived and fainted at the sight of you. Is that true?”

Reyhan turned his attention from Emma to the woman. His glare only deepened.

The woman rolled her eyes. “Yeah, yeah, I know. You’re insulted. But don’t forget, I gave birth to your older brother’s firstborn, so you have to be nice to me.”

“One wonders what Sadik sees in you.”

The woman leaned close and smiled. “I’m a hottie. It’s a curse, but there we are.”

Emma didn’t think things could get more shocking, but she was proved wrong when Reyhan actually smiled at the woman, then kissed her forehead.

“Can you fix this?” he asked the woman.

“I’m not sure if you mean Emma or the situation. If you ask me, the one who needs fixing is you.” She held up her hand before he could speak. “I’ll do my best. I promise. Now why don’t you give us some girl time together? I’ll answer Emma’s questions and make her feel at home. You can go work on your charm.”

Reyhan raised his eyebrows. “I’m very charming.”

“Uh-huh. Just a tip here. The ‘I’m Prince Reyhan of Bahania’ thing gets old really fast. Trust me. Sadik tried it on me, too.”

“You’re a troublemaker.”

“That’s true.”

Reyhan nodded at Emma, then at the woman and left. Emma watched him go.

“Is this really happening?” she asked, feeling both weary and more confused than ever.

“It sure is,” the other woman told her. “Right down to you sitting in the middle of the Bahanian royal palace.” She plopped down next to Emma on the sofa and smiled. “Let’s start at the beginning. Hi. I’m Cleo.”

“I’m Emma. Emma Kennedy.”

Cleo looked her over. “Love the hair. My sister-in-law Sabrina puts red highlights in hers, but the color is nothing like this. Is it real?”

It took Emma a second to process the question and realize Cleo wasn’t asking about the hair itself, but the color.

“Yes, it’s natural.”

“Me, too,” Cleo said, tugging on her short, spiky blond hair. “I put in gold highlights once, but was that a mistake. I thought I’d look more elegant and classy, which is so not going to happen. I’m stuck being a tacky bottle blonde for the rest of my life. No biggie. I mean I’m a princess, so now I can be royal and tacky, which I like.”

Emma felt as if she’d fallen into an alternate universe. “I’m sorry. I don’t understand.”

Cleo grinned. “I know. I’m rambling. Plus, do you really care about my hair? So here’s the thing. You’re in Bahania, and Reyhan really is a prince. There are four of them altogether. Murat is the oldest and heir to the throne. Then Sadik, my husband. He’s in charge of finance. Reyhan is next. He runs the whole oil thing, and let me tell you, do they have a bunch of that floating around under the sand. Then Jefri, who is putting together a joint air force with El Bahar. There’s also Zara, who was my foster sister and didn’t know she was a princess until about a year ago, and Sabrina, the king’s daughter. She lives in the desert, but that’s a whole other story.”

“Oh.” Emma wasn’t sure what to say. Her level of confusion had just gone off the scale. “That’s a lot of people.” She swallowed. “And you’re Princess Cleo?”

“In the flesh.” Cleo leaned close. “I’m from Spokane, Washington. That’s right by Idaho. I know—not exactly the birthplace of a lot of royals. I had a ton to learn—protocol and how to address everyone. I’ve gotten involved with some charity work, which is pretty cool, and I have a new baby. Calah.” Cleo’s expression softened. “She’s a dream. Just three months old.”

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.